
 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....
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رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
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آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر
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رونق سفرهای دریایی به 
مقصد جزیره کیش

مشارکت بیش از ۹۵ درصدی ساکنان کیش در 
پویش ملی سلامت

رئیس مرکز بهداشت کیش از غربالگری بیش از ۹۵ درصد از 
ساکنان بالای ۱۸ سال کیش در پویش ملی سلامت خبر داد.

به گزارش خبرگزاری صداوســیما کیش، اســدالله احمدی 
در گفتگوی خبر ســیمای کیش، گفــت: ۲۳ هزار و ۱۰۵ نفر 
از افراد بالای ۱۸ ســال جزیره کیش در پویش ملی ســلامت 

شرکت کردند.
وی افــزود: ۹۹۷ نفر از افراد شــرکت کننــده در این طرح 
مشکوک به فشارخون بالا و ۱۷۲ نفر مشکوک به دیابت بودند 

و از بیماری خود بدون اطلاع بودند.
احمــدی در خصوص اجــرای طرح مقابله با پشــه آئدس 
در کیــش، گفت: تیم هــای عملیاتی براســاس برنامه ریزی 
بازدید های میدانی را از زیســتگاه های احتمالی پشــه آئدس 
در کیش انجــام می دهند.احمدی افزود: مناطق مســکونی، 
ساختمان های در حال ساخت و اماکن عمومی از نظر زیستگاه 
پشه آئدس بررسی شد و لارو های پشه آئدس از نظر نوع پشه 

بررسی می شوند.

صفحه 3

صفحه 3

در  مرجان  قرآن  مکتب  افتتاح  آیین 
صفحه 3کیش

 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....

 شماره 
1061
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 رونق صنعت گردشگری با واکسیناسیون
فرصتی که به کشورهای همسایه هدیه شد
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 جام جهانی قطر؛ 
 فرصت اقتصادی کیش 

از دست می رود؟ 

رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
صفحه 3 صفحه3

آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر

شماره
1615

تفاهم نامه همکاری سازمان منطقه آزاد کیش و اداره کل فنی و حرفه ای 
هرمزگان
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مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش:مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش:

بازارهای کیش،  بازارهای کیش، فعالیت های رویداد محــور در  فعالیت های رویداد محــور در 
نمونه ای از خلاقیت و نوآوری در جذب مشتری استنمونه ای از خلاقیت و نوآوری در جذب مشتری است

 آگهي مناقصه عمـومي دو مرحـله اي 

بصورت فشرده
»آگهی شماره 99-1402«

       شــرکت ســهامی برق منطقه ای هرمزگان در نظر دارد از طریق برگزاری مناقصه عمومی ۲ مرحله ای بصورت فشــرده , نسبت به »  خرید و اجرای 
سرکابل در پست های 6۳ کیلوولت GIS یادبود شهدا و ابوذر بصورت PC  ) لوازم یدکی ( « اقدام نماید .

WWW. لذا از متقاضیان شــرکت در این مناقصه دعوت بعمل می آید ، جهت دریافت اســناد مناقصه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس    
setadiran.ir مراجعه و نســبت به واریز مبلغ ۵۰۰,۰۰۰ ریال بصورت الکترونیکی به شــماره حساب 4۰۰۱۱۰۳۱۰4۰۲۵۱۸۷ بنام تمرکز وجوه درآمد 
حق انشعاب و سایر درآمدهای شرکت سهامي برق منطقه اي هرمزگان  از تاریخ ۱4۰۲/۱۱/۰۷ لغایت ۱4۰۲/۱۱/۱۱ اقدام  و یک نسخه از اسناد مناقصه را 
دریافت نمایند . با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار می گردد 
, لازم اســت در صورت عدم عضویت قبلی شــرکتها در سامانه فوق مراحل ثبت نام در سایت مذکور انجام و نسبت به دریافت گواهی امضا, الکترونیکی اقدام 
نمایند . شرکت کنندگان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره   ۳۳۳۱۳۸6۱-۰۷6 داخلي ۲۰۱۹  و در خصوص سامانه با داخلی ۳۰۰۰ تماس 

حاصل فرمایند . ثبت شماره تلفن , فکس و ایمیل از سوی شرکت کنندگان در سامانه الزامی می باشد ارائه  فیزیک پاکت الف الزامیست .
    توضيحات:

1-الزامات :
**تامين اعتبار پروژه از محل طرح غيرعمرانی می باشد .

۱-۱پیمانکار موظف است به همراه نماینده شرکت برق منطقه ای هرمزگان در روز سه شنبه مورخ ۱4۰۲/۱۱/۱۰ راس ساعت ۱۰ صبح که در  محل پست 
یابود  انجام میگیرد  حضور بهم رساند . و بایستی صورتجلسه بازدید در سامانه تدارکات الکترونیک دولت بارگذاری گردد .  

2-مبلغ تضمين شرکت درفرایندارجاع کار ۷6۵,۳۰۱,۹۷۲  ریال،به صورت ضمانتنامه معتبربانکي ویا واریزنقدي .
3-مشاور پروژه : شرکت منیران شرکتهای متقاضی می توانند در خصوص سئوالات فنی خود با شماره همراه ۰۹۱۵۳۱۳4۱۳۹ آقای مهندس اسماعیلیان 

تماس فرمایند.
4-دستگاه نظارت : معاونت  طرح وتوسعه شرکت سهـامی برق منطقـه ای هرمزگان می باشد وشرکتهای متقاضی می توانند در خصوص سئوالات فنی 
خود با شماره  ۳۳۳۱۳۷۷6-۳۳۳۱۳۷۷4-۰۷6 ، با داخلی شماره ۲۱۱4 ) آقای مهندس حیدری (  و شماره همراه ۰۹۱۷۱۹۰۷4۹۱ آقای مهندس رحیمی  

تماس حاصل فرمایند.
5-حداکثـرمهلت تحویل اسنـاد :پاکت شماره ۱ :) اسناد ارزیابی کیفی( وپاکت شماره ۲)پاکات الف/ب/ج ( ، به دبیرخانه اینشرکت تا ساعت ۹ صبح 
روز چهارشــنبه مورخ ۱4۰۲/۱۱/۲۵ و زمان بازگشــایی پاکات شماره ۱ ) ارزیابی کیفی ( روز چهارشنبه مورخ ۱4۰۲/۱۱/۲۵ و تاریخ بازگشایی پاکات الف و 

ب در همان جلسه اعلام می گردد .
6-به پیشــنهادات مشــروط ، مبهم ، مخدوش و فاقد سپرده و پیشنهاداتي که بعد از موعد مقرر به دبیرخانه این شرکت ارسال گردد مطلقاً ترتیب اثرداده 

نخواهدشد.
۷-آگهي ما درسایت سامانه  )www.setadiran.ir(بخش "ثبت نام/ پروفایل تامین کننده / مناقصه گر"  قابل مشاهده مي باشد.                                
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ســخنگوی دولت گفت: اقدامات دولت در مسیر لغو 
تحریم ها ادامه دارد امــا در عین حال دولت معطل لغو 

تحریم ها نخواهد ماند.
به گزارش مهر، »علی بهادری جهرمی« ســخنگوی 
دولت در نشســت خبری خود ضمن تســلیت شهادت 
مستشــاران ایرانی در سوریه گفت: شهادت مستشاران 
ایرانی در سوریه که توســط رژیم صهیونیستی صورت 
گرفت نشانه استیصال این رژیم است. همچنین حمله 
شب گذشته آمریکا و انگلیس به یمن را محکوم می کنیم.

وی افزود: این جنایت در ادامه ظلمی است که در غزه 
صورت می گیرد. در عین حال متأسفانه شاهدیم که در 
چندین کشور اســلامی و عربی از جمله در فلسطین و 
لبنان عراق و یمن توســط رژیم صهیونیستی و حامیان 
این رژیم ایــن تجاوزها صورت می گیــرد و امیدواریم 

کشورهای اسلامی اقدامات لازم را انجام دهند.
بهــادری جهرمی در ادامه ضمــن تبریک روز میلاد 
حضرت علی )ع( و روز پدر اظهار داشت: ۱6 هزار دانشجو 
آقا و ۲۰ هزار دانشجو خانم برای برگزاری مراسم معنوی 

اعتکاف در مساجد ثبت نام کرده و استقبال کردند.
ســخنگوی دولت با اشاره به سفر قریب الوقوع رئیس 
جمهور خاطر نشــان ســاخت: در آســتانه سفر رئیس 
جمهور به ترکیه به همراه هیأت بلند پایه هســتیم که 
فردا چهارشنبه صورت می گیرد.البته سفر قرار بود زودتر 
صورت بگیرد که به خاطر حادثه تروریســتی کرمان به 

تعویق افتاد.
بهادری جهرمی ادامه داد: این سفر به دعوت همتای 
ترکیه ای رئیس جمهور صورت می گیرد و قرار اســت، 
اســناد همکاری های متعددی در حوزه های اقتصادی، 
حمل و نقل، تجارت و مبادلات تجاری، رســانه، حمل و 

نقل و …صورت بگیرد.
وی با اشــاره به حجم مبادلات تجــاری میان ایران و 
ترکیه تاکید کرد: حجم تجارت میان دو کشور در ده ماه 
ابتدایی امســال به ۵…۹ میلیارد دلار رسیده که با مدت 
مشابه آن در سال ۱۳۹۹ و در دولت قبلی که ۷ میلیارد 

دلار بوده است، 4۰ درصد افزایش را نشان می دهد.
بهادری جهرمی اذعان داشــت: ظرفیت های همکاری 
میان ایران و ترکیه بیشــمار است که قطعاً این سفرها 
در جهت ارتقا این ظرفیت ها. نقش خواهد داشــت. در 
عین حال در این سفر در خصوص مسائل منطقه ای، به 
ویژه توقف حملات رژیم صهیونســیتی به غزه صحبت 

خواهد شد.
اقدامات دولت در مسیر لغو تحریم ها ادامه دارد

سخنگوی دولت در ادامه این نشست خبری در پاسخ 
به ســوالی درباره سیاست خنثی سازی تحریم ها توسط 
دولت ســیزدهم گفت: برای بررســی عملکرد دولت در 
بخش خنثی سازی تحریم ها باید به رکوردشکنی تجارت 
خارجی با عدد ۱۱۲ میلیارد دلار در ســال ۱4۰۱ اشاره 

کرد.
وی افــزود: دولــت پا به پــای مذاکرات بــرای رفع 

تحریم هــای ظالمانــه، از روش های مختلــف از جمله 
عضویت در سازمان ها و گروه های منطقه ای و بین المللی 
مانند بریکس و شــانگهای و نیز گســترش سیاســت 
همســایگی و توسعه دیپلماسی، در جهت کسب منافع 
ملی استفاده کرده اســت. بهادری جهرمی اضافه کرد: 
همین اقدامات موجب خلق رکوردهای جدید در تجارت 

خارجی شده است.
وی ادامه داد: اقدامات دولت در مســیر لغو تحریم ها 
ادامه دارد و اخیراً شاهد بودیم آقای باقری با »مورا« در 
ژنو در خصوص لغو تحریم ها مذاکره داشــت اما در عین 

حال دولت معطل لغو تحریم ها نخواهد ماند.
استفاده از منابع غیر واقعی و خلق تورم، ظلم به مردم 

است
ســخنگوی دولت در ادامه این نشست خبری با اشاره 
بــه نگاه دولت درباره افزایش حقوق ها و اختلاف نظر در 
این زمینه با مجلس، گفت: دولت درباره افزایش حقوق ها 
تأکید داشــته که حمایت واقعی از مردم این اســت که 

همزمان با افزایش حقوق، بتوانیم تورم را مهار کنیم.
بهادری جهرمی افزود: همه می دانند که اســتفاده از 
منابع غیر واقعی و خلق تورم به معنای حمایت از مردم 
نبوده و ظلم به مردم محســوب می شود؛ لذا باید منابع 
واقعی پیش بینی شــود و در سقف منابع واقعی، هر چه 
بیشتر حمایت صورت بگیرد تا همه جامعه ایرانی را مد 

نظر قرار دهیم.
وی گفت: نگاه دولت این بوده که در افزایش حقوق ها، 
توجه بیشتر به کسانی باشد که حقوق کمتری دریافت 
می کنند و از مجلس نیز می خواهیم که به این مســأله 

دقت لازم را داشته باشد.
بهادری جهرمی ادامه داد: لازم اســت افزایش حقوق 
بیشتری برای کســانی که حقوق پایین تری می گیرند 
داشته باشیم و کسانی که حقوق بالایی دریافت می کنند، 
ضرورتی ندارد که به میزان افزایش حقوقِ فرد کم درآمد، 
افزایش دریافتی داشته باشد. سخنگوی دولت ادامه داد: 
گلایه عمومی مردم نبود عدالت در پرداخت هاست و نگاه 
دولت نیز عدالت پرداخــت و »افزایش پلکانی« حقوق 

کارکنان است.
وی افزود: عدالت در افزایش حقوق ها باید متوســط 
باشــد و در این صورت اســت که عدالت در پرداخت ها 
روی می دهد؛ ما این مسأله را از کمیسیون تلفیق مجلس 
خواستار شــدیم اما به تصویب نرسید؛ باید این روال ها 
اصلاح شــود و از مجلس شورای اسلامی می خواهیم در 
این زمینه با تصویب افزایش متوسط حقوق، اجازه بدهد 

که به سمت عدالت در پرداخت حقوق ها گام برداریم.
افزایش قیمت بنزین: گمانه زنی نکنید

بهادری جهرمی در رابطه با موضوع کاهش ســهمیه 
آزاد کارت های ســوخت که روز گذشته رخ داد و برخی 
گمانه زنی هــا درباره افزایش قیمــت بنزین، اظهار کرد: 
همان طور که می گوئید گمانه زنی اســت؛ لذا شــما هم 

گمانه زنی نکنید.

وی در پاسخ به سوالی درباره برنامه دولت برای خرید 
هواپیمــا گفت: قرارداد ضعیف خریــد ۱۰۰ ایرباس که 
از قبل منعقد شــده بود، لغو شده و این اتفاق جدیدی 
نیســت. از طرفی باید توجه داشت که هر قراردادی باید 

ضمانت اجرایی مناسب داشته باشد.
بهــادری جهرمی تاکید کرد: ایرباس از ســال ۱۳۹۷ 
قرارداد را تعلیق کرد و عملًا اتفاق جدیدی رخ نداده است. 
همچنین ســرمایه گذاری و تأمین نقدینگی در نوسازی 
ناوگان هوایی، حرکت به سمت تولید هواپیماهای داخلی 
و توســعه علم و فناوری، اقدامات افزایش تاب آوری این 
حــوزه و نهضت تعمیر قطعات از ســوی دولت در حال 

انجام است.
عمر متوسط ناوگان هوایی کشور، دو سال کاهش یافته 

است
سخنگوی دولت گفت: همچنین در دولت سیزدهم، 
6۰ فرونــد هواپیمــا و بالگرد به ناوگان اضافه شــده و 
عملیاتی شده است؛ به گونه ای که نسبت به سال ۱4۰۰ 
عمر متوسط ناوگان هوایی کشور دو سال کاهش یافته 

است.
وی افزود: وزارت راه، دیپلماســی فعالی در این زمینه 
داشته و دولت هم حمایت های خود را انجام داده است؛ 
درخصوص نرخ بلیط هم باید گفت که اردیبهشت امسال 
افزایش نرخ بلیط صــورت گرفته بود و دولت با افزایش 

مجدد نرخ بلیط، موافق نیست.
بهادری جهرمی با اشــاره به بهره بــرداری، ۲۱۱ هزار 
کلاس درس در قالب ۳۹۵۰ باب مدرســه در دو ســال 
گذشته گذشته، گفت: جهت گیری دولت در مصوبات و 
عملکرد، حمایت از بهسازی و نوسازی مدارس و عدالت 

آموزشی به صورت پایاپای است.
کاهش نرخ تورم در بخش خرید و فروش مسکن

وی درباره اقدامات دولت در حوزه مسکن اظهار کرد: 
در سال گذشته گزارش بانک مرکزی و مرکز آمار ایران، 
هر دو موید مهار تورم در حوزه خرید و فروش مســکن 
بوده است؛ لذا شاهد کاهش نرخ تورم در بخش خرید و 
فروش مسکن بودیم و ان شاءالله آثار آن را در حوزه اجاره 

مسکن در سال آینده شاهد خواهیم بود.
ســخنگوی دولت ادامه داد: در بخــش ارزش افزوده، 
شاهد رشد ۳ درصدی در 6 ماهه نخست امسال بودیم. 
همچنین در حوزه سرمایه گذاری در حوزه ساخت و ساز 
ساختمان های شهری شاهد رشد ۸ درصدی در 6 ماهه 

اول امسال نسبت به مدت مشابه گذشته داشته ایم.
بهادری جهرمی اظهار کرد: این دستاوردها با اقدامات 
نظارتی بر فعالیت مشاوران املاک به منظور جلوگیری از 
تخلفات، ایجاد سامانه ثبت قراردادهای اجاره بین موجر و 
مستاجر به صورت مستقیم، اقدامات حمایتی برای تزریق 
منابع مالی به بخش مسکن، افزایش وام ودیعه مسکن، 
افزایش وام ســاخت و ســاز و نیز هدف گذاری واگذاری 
زمین به متقاضیان ســاخت مسکن معادل ۱۰۰۰ واحد 

مسکن، میسر شده است.

سخنگوی دولت:

استفاده از منابع غیر واقعی و خلق تورم، ظلم به مردم است
معاون ســازمان توســعه تجــارت گفت: 
مشــکل تبادلات ارزی بیــن ایران و عراق 
حل نشده و منجر به افزایش ۲4 درصدی 

هزینه تجار ایرانی شده است.
به گــزارش مهر، محمدصــادق قنادزاده 
معاون ارتقای کســب و کارهای ســازمان 
توســعه تجــارت ایــران امــروز در جمع 
خبرنگاران در پاســخ به ســوالی در مورد 
و  ایــران  بیــن  ارزی  تبــادلات  مشــکل 
عراق، اظهار کرد: بانــک مرکزی در مورد 
جابه جایی ارز اقداماتی را در دســت انجام 
دارد امــا هنوز نهایی نشــده اســت. این 
موضوع هم از ســوی وزیــر صمت و هم از 

ســوی معاون دیپلماسی وزیر امور خارجه 
در حال پیگیری است. وزارت امور خارجه 
نیز چند یادداشــت اعتراضی هم ارســال 
کرده است اما هنوز این موضوع به صورت 

کامل حل نشده است.
وی افــزود: البته همانطور که گفتم بانک 
مرکــزی پیشــنهاداتی داده و در حال کار 
روی ایــن پیشــنهادات هســتیم اما هنوز 

نهایی نشده است.
قنــادزاده ادامه داد: این مســاله موجب 
شــده که نزدیک به ۲4 درصد هزینه تجار 
ایرانــی )و 4 کشــور دیگــر( در حوزه ارز 

باشد. افزایش داشته 

معاون ســازمان توســعه تجــارت ایران 
اضافــه کرد: محدودیت هایــی را هم روی 
برخی از کالاهــا مانند کالاهــای آردپایه 
شامل شــکلات و شــیرینی و بیسکوئیت 
اعمال کرده اند که این محدودیت رفع شد.

وی در مــورد توقــف راننــدگان ایرانی 
در مــرز بلاروس نیز گفــت: اختلافی بین 
روســیه و بلاروس بود و در نهایت مشکل 

حل شد.
معاون ســازمان توســعه تجــارت گفت: 
مشــکل تبادلات ارزی بیــن ایران و عراق 
حل نشده و منجر به افزایش ۲4 درصدی 

هزینه تجار ایرانی شده است.

مشکل تبادلات ارزی بین ایران و عراق هنوز حل 
نشده است

مدیرعامل منطقه آزاد 
کیش: 

کیش آماده 
آغاز واردات 
خودرو است
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رقابتی شدن کرایه 
تاکسی های اینترنتی 

با هدف افزایش 
رضایتمندی ساکنان
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خبر

رهبر انقلاب اسلامی خطاب به مسئولان 
کشورهای اسلامی تاکید کردند

لزوم قطع شریان های حیاتی رژیم 
صهیونیستی

رهبر انقلاب اسلامی تاکید کردند: کشورهای اسلامی باید 
ارتباط سیاسی و اقتصادی خود را با رژیم صهیونیستی قطع 

کنند.
به گزارش ایســنا، حضرت آیت الله خامنه ای رهبر انقلاب 
اسلامی صبح امروز در دیدار دست اندرکاران کنگره ۲۴ هزار 
شــهید استان تهران با انتقاد از عملکرد مسئولان کشورهای 
اسلامی در قبال موضوع بسیار مهم غزه گفتند: برخی مواقع 
موضع گیریها و اظهارات مسئولان کشورهای اسلامی اشتباه 
است؛ زیرا درباره موضوعی همچون آتش بس در غزه صحبت 
می کنند که از اختیار آنها خارج اســت و در دســت دشمنِ 
خبیثِ صهیونیستی است، مسئولان کشورهای اسلامی باید 

نسبت به موضوعاتی که در اختیار آنهاست، اقدام کنند.
رهبر انقلاب اســلامی تاکید کردنــد: آن موضوعی که در 
اختیار مسئولان کشــورهای اسلامی است، قطع شریان های 
حیاتی به رژیم صهیونیســتی است، کشورهای اسلامی باید 
ارتباط سیاسی و اقتصادی خود را با رژیم صهیونیستی قطع 

کنند و به این رژیم کمک نکنند.
ایشان خاطرنشان کردند: به رغم عملکرد نامناسب مسئولان 
کشورهای اسلامی و به رغم همه سختی ها، همان گونه که در 
قرآن آمده، خداوند با مردم مومن است و هرجا که خدا باشد، 

پیروزی خواهد بود.
حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: پیروزی مردم غزه قطعی 
اســت و خداوند متعال این پیــروزی را در آینده نه چندان 
دور به امت اســلامی نشــان خواهد داد و دل های مسلمانان 
و در راس آنها مردم فلســطین و غزه خرســند و خوشحال 

خواهد شد.

امیر سرلشکر موسوی:

پهپادها توان رزم ویژه ای به 
نیروهای مسلح افزوده اند

فرمانــده کل ارتش با بیان این کــه »حضور پهپاد در همه 
جهان، توان رزم ویژه ای به نیروهای مســلح افزوده اســت«، 
گفــت: امروز در حوزه پهپاد همه موارد از حوزه طراحی تا به 
کارگیــری در مقابل تهدیدات، متکی به توان داخلی و دانش 

دانشمندان جوان کشور است.
به گزارش ایسنا، امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی در 
آیین الحاق انبوهی از پهپادهای راهبردی رزمی، شناســایی، 
انهدامی و راداری تولید شده توسط وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مســلح با همکاری ارتش بــه یگان های آجا، ضمن 
تبریک میلاد امــام جواد)ع( و امام علــی)ع(، افزود وظیفه 
نیروهای مســلح و از جمله ارتش این است که هر روز برای 
افزایش توان رزمی خود تلاش کنند تا بتوانند ماموریت های 
محوله را بــه بهترین نحو ممکن و با موفقیت به ســرانجام 

برسانند.
وی ادامه داد: در این چند ســال اخیــر نقش پهپادها در 
عرصه های مختلف شناســایی، رزمــی، انهدامی،جنگالی و 
رادارهــای پرنده در زمین، هوا و دریــا موثر و غیرقابل انکار 

بوده است.
فرمانده کل ارتش با اشــاره به نقش پهپادها در نبردهای 
حال حاضــر و آینده اظهار کرد: حضــور پهپاد در نیروهای 
مســلح در همه جهان، توان رزم ویژه ای به نیروهای مســلح 
افزوده است.وی اضافه کرد: در سال های اخیر به خصوص در 
نیروهای مســلح ما، با توانمندی بالا و اهتمامی که در وزارت 
دفاع و ســازمان صنایع هوایی وجــود دارد، اتفاقات مبارکی 
افتــاده و در همین یکی دو ســال اخیر صدهــا فروند انواع 
پهپاد از نظر تعداد و تنوع به ارتش جمهوری اســلامی ایران 
افزوده شــده است.موسوی با اشاره به الحاق امروز انبوهی از 
پهپادهای راهبردی رزمی، شناســایی، انهدامی و راداری در 
چندین نقطه از کشــور به یگان های ارتش، گفت: حتماً این 
الحاق ها موجب ارتقای قابل ملاحظه ای در توان رزم نیروهای 
زمینی، پدافند هوایی، هوایی و دریایی خواهد شد تا بتوانند 
ماموریت های خود را بــه بهترین نحو انجام دهند.وی ضمن 
تشــکر از اهتمام وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح، 
سازمان صنایع هوایی و دیگر صنایع همکار در تحقق فرمان 
مبــارک فرماندهی معظم کل قوا )مــد ظله العالی( مبنی بر 
جبران عقب افتادگی ها، افزایش تعداد پهپادها و ارتقا کیفیت 
آن ها، تصریح کرد: امــروز در حوزه پهپاد همه چیز، از حوزه 
طراحی تــا به کارگیری در مقابل تهدیــدات، متکی به توان 

داخلی و دانش دانشمندان جوان کشور است.

رئیس مجلس شورای اسلامی:

 اینترنت همچون کالای اساسی 
برای مردم است

رئیس مجلس شورای اســلامی در پاسخ به تذکر نماینده 
زابل گفت: نقش اینترنت در زندگی مردم همچون یک کالای 

اساسی است و مردم با اینترنت کار می کنند.
به گزارش ایســنا، محمدباقر قالیباف در جلسه علنی امروز 
مجلس در پاســخ به تذکر دهمرده در انتقــاد از گرانی ها و 
افزایش قیمت تعرفه اینترنت اظهار کرد: ما جلسات نظارتی 
در موضوعات مختلــف را برگزار کردیم که آخرین نمونه آن 
در بحث دارو بود درباره سایر موارد هم رسیدگی های نظارتی 

را دنبال می کنیم.
رئیس مجلس شورای اســلامی بیان کرد: درباره اینترنت 
هم به رئیس جمهور گفتم که امروز اینترنت همچون کالای 
اساسی برای مردم است. زمان زیادی بود که قیمت آن تغییر 

نکرده بود و یک مدت دیگر هم ادامه پیدا می کرد.
قالیبــاف تاکید کرد: نقش اینترنت برای مردم یک موضوع 
فانتزی نیســت زندگی مردم با اینترنت ســروکار دارد، حالا 

کمک می کنیم تا این مشکل حل شود.

خبر

سردار سلامی:

قوی بودن در گرو »اقتدار 
علمی« یک جامعه است

فرمانده کل ســپاه پاســداران انقلاب اسلامی 
گفت: راز و رمز هر جامعه ای، قوی بودن اســت و 
قوی بودن دقیقاً در گرو اقتدار علمی یک جامعه 

است.
به گزارش خبرنگار مهر، سرلشــکر »حســین 
ســلامی« فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب 
اسلامی امروز در اجلاسیه دانشگاه حکمت بنیان 
که در دانشگاه جامع امام حسین )ع( برگزار شد، 
اظهار کرد: خداوند به گونه ای ذهن انسان را خلق 
کرده که تمام شــکوه خلق عالم را درک کند که 
مفهوم این مســاله این است که اگر ما بخواهیم 
کشــور بزرگی در عالم شــویم، بایــد از طریق 

وسعت یابی ذهن باشد.
وی با بیان اینکه هر جامعه ای به اندازه مجموع 
مســاحت ذهنی خــود بزرگ می شــود، گفت: 
نمی شــود جغرافیایی کشــور را گسترش داد اما 
وقتی همه ذهن ها از یک انتگرال گرفته می شود 
و مســاحت ذهنی جامعه به دســت می آید، آن 
مساحت ذهنی تعیین کننده عظمت و شکوه یک 

ملت خواهد بود.
ســردار ســلامی گفت: نکته بعــدی اینکه ما 
یــک تجربه قوی ۴۵ ســاله داریــم و آن، اینکه 
در جغرافیای سیاســی عالم، نامی از کشورهای 
ضعیف نیست؛ راز و رمز هر جامعه ای، قوی بودن 
است و قوی بودن دقیقاً در گرو اقتدار علمی یک 

جامعه است.
فرمانده کل ســپاه گفت: اگر ما بخواهیم یک 
شــخصیت مرتفــع و رفیع در نظــام بین الملل 
داشته باشیم، فقط با علم ممکن است. علم، تراز 

شخصیت کشورها را رفعت می بخشد.
ســردار ســلامی گفت: علم، غنای کشورها را 
توسعه می دهد. علم، قدرت کشورها را درخشان 
می کنــد و ما می خواهیم با علــم به غنا، قدرت، 
شــخصیت و منزلت برســیم و این یعنی تمدن 
جدید؛ ما می خواهیم کشورمان مرکز و گرانیگاه 
تولد تمدن جدید اسلام باشد که اساس آن، علم 
است. علم، هنر و فرهنگ ارکان اصلی یک تمدن 

است.
وی بــا بیان اینکه ما می خواهیم فضیلت هامان 
را با علم توســعه دهیم و شما رؤسای دانشگاه ها 
بیرق داران این حرکت هستید و باید پیش بروید، 
گفــت: من به عنوان خادم ســپاه، اعلام می کنم 
همه اجزای سپاه در خدمت دانشگاهیان هستند؛ 
آنجایی که شما می توانید از دستاوردهای علمی 
و فناورانه ســپاه برای رشــد علمی جامعه جوان 

استفاده کنید، ما خادم شما هستیم.
سردار سلامی گفت: هر دانشگاه یا مؤسسه ای 
اگر بخواهد اساتید یا دانشــجویانش را به مراکز 
علمی ســپاه یا مراکز فناورانه سپاه بیاورد تا آنها 
فرایند تبدیل علم به فناوری را مشــاهده کنند، 

این کار را انجام می دهیم.

عضو هیات رئیسه مجلس مطرح 
کرد؛

تاثیر هوش مصنوعی بر 
روند انتخابات

نادری گفت: اگر در انتخابات از هوش مصنوعی 
سالم استفاده شــود، می تواند در جهت افزایش 

مشارکت به کار گرفته شود.
احمــد نــادری عضو هیــات رئیســه مجلس 
درباره الکترونیکی شــدن انتخابات و تاثیر هوش 
مصنوعی بر آن گفت: چند سالی است که موضوع 
الکترونیکی شدن انتخابات به خصوص در مجلس 
یازدهم مطرح شده، که انتخابات مجلس شورای 
اسلامی، شــورا های شهر، ریاســت جمهوری و 
خبرگان رهبری به ســمت الکترونیکی شــدن 

حرکت کنند. 
نادری ادامه داد: ما مصوبه ای داشــتیم که برخی 
حوزه های انتخابات، الکترونیکی شــوند و به محض 
برطرف شدن ضعف ها بتوانیم آن را در سطح کشور 
اجرا کنیــم. الکترونیکی کــردن انتخابات در عین 
برخورداری از مزایا می تواند معایب هم داشته باشد. 
عضو هیات رئیســه مجلس شــورای اسلامی 
مزایای انتخابــات الکترونیکی را صرفه جویی در 
وقت، صرفه جویــی در هزینه و منابع انســانی، 
افزایش دقــت در روند انتخابات و ... دانســت و 
افزود: شاید یکی از مخاطرات این روش چگونگی 

کنترل بر انتخابات و تامین زیر ساخت ها باشد.
به گفته وی، باید این زیر ساخت از نوع داخلی 
باشد، تا بتواند جوابگوی کل کشور باشد. باید زیر 
ســاخت های داخلی در مقابل حملات ویروسی 
مصون باشند. از آنجایی که این سامانه به بیرون 
از کشــور ارتباط نخواهد داشــت، شاید حملات 
هکــری کمتر بر آن اثر بگــذارد. اما ویروس های 
داخلــی و ... می توانــد به روند انتخابــات تاثیر 
بگذارند. بنظرم زود اســت تا از الکترونیکی شدن 
گسترده انتخابات صحبت کنیم، اما در اینکه باید 

به این سمت حرکت کنیم، شکی نیست.
نادری با بیان اینکه مدت هاســت اســتفاده از 
هوش مصنوعی در انتخابات و کارزار های سیاسی 
هم در کشــور ما )انتخابات قبل( و هم در جامعه 
غربی شــروع شــده، توضیح داد: آنچه که افکار 
عمومی ایالات متحده امریکا را در جهت پیروزی 
ترامپ برای ریاســت جمهوری مهندســی کرد، 
مصداق استفاده از هوش مصنوعی در کارزار های 
انتخاباتی بود. در کشــور ما هم این فناوری بوده 
و هست. اگر در انتخابات از هوش مصنوعی سالم 
استفاده شود، می تواند در جهت افزایش مشارکت 
بکار گرفته شــود. اما اگر جناح هــا یا گروه هایی 
بخواهند در اســتفاده از آن سوء استفاده کنند، 

مخل روند انتخابات خواهد بود. 
عضو هیات رئیســه مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه هوش مصنوعی پدیده متاخری است 
و فقط کشــور ما در مرحله پیش نویس مقررات 
این فناوری نیســت، گفت: اتحادیه اروپا در ژوئن 
۲۰۲۳ مصوبه ای داشــت، که اســتفاده از برخی 
حوزه های هــوش مصنوعی را ممنوع کرد. یعنی 
کشــور های اروپایــی هم از این فنــاوری نگران 
هستند. ما باید مدام ارزیابی و آیین نامه ها را بروز 
کنیم، تا بتوانیم بهترین حکمرانی را در استفاده و 

کنترل از هوش مصنوعی داشته باشیم.

2
رئیس مجلس شــورای اســلامی تاکید کرد: با پیگیری های صورت گرفته فردی که به پنج ســرباز در اســتان کرمان 

تیراندازی کرده بود دســتگیر شده و ارتباطی با مسائل تروریستی ندارد.
به گزارش ایســنا، محمدباقر قالیباف در پایان جلســه علنی نوبت صبح امروز مجلس شــورای اســلامی بیان کرد: در 

رابطه با نکته ای که آقای حســن پور پیرامون پیگیری حادثه فوت پنج سرباز در استان کرمان اشاره کردند باید بگویم که 
پیگیری لازم انجام شــده و فرد مورد نظر دســتگیر شده است؛ این حادثه هیچ ارتباطی با مسائل تروریستی و بحث هایی 

که قبلا در کرمان اتفاق افتاده ندارد.

قالیباف: حادثه فوت ۵ سرباز در کرمان ارتباطی به مسائل تروریستی ندارد

سیاسی
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ما در حوزه علوم انسانی صاحب اندوخته های 
فراوانی هستیم و برای دنیا در این زمینه حرف 
داریم و می توانیم متکی بر علوم انسانی تمدن 

نوین اسلامی را رقم بزنیم.
به گزارش ایرنا، ســید ابراهیم رئیســی در 
دیدار روسای دانشگاه های برتر و معین کشور 
و اعضای هیئت علمی و پژوهشــگران که در 
دانشــگاه جامع امام حســین )ع( برگزار شد، 
ضمن توصیه و دعوت جامعه دانشگاهی کشور 
به بازدید از نمایشــگاه دستاوردهای چشمگیر 
دانشــجویان این دانشــگاه، به بیانات رهبری 
معظم انقلاب در آغاز سال نو مبنی بر ضرورت 
ایجاد تحول در کشــور اشــاره کــرد و گفت: 
دولت ایجاد این تحول در کشــور را مسئولیت 
و وظیفه ســنگین خود می داند و پیشران این 

تحول نیز، حرکت دانشگاه هاست.
رئیــس جمهــور با اشــاره بــه ماموریت و 
وظیفه دانشــگاه ها و مراکز علمی کشور برای 
زمینه ســازی در ایجاد تحول با بهره گیری از 
علم و دانــش، بر ضرورت بازنگری در اقدامات 
و فعالیت دانشگاه ها تصریح کرد: آنچه موجب 
شــده امروز از دانشگاه جامع امام حسین )ع( 
به عنوان یک دانشــگاه تراز و موفق یاد کنیم 
ماموریت محوری اســت به عبــارت دیگر این 
دانشــگاه ماموریت خود را در ایجاد پشــتوانه 
علمی برای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در 

پاسداری از نظام و انقلاب تعریف کرده است.
رئیســی با بیان اینکه اقدام اساسی دانشگاه 
امام حســین )ع( حرکــت از مقاله محوری به 
سمت مسئله محوری است، تصریح کرد: مقاله 
و تولید علم مهم اســت امــا زمانی اثربخش 
و مفیــد خواهــد بود که جامعه را به ســمت 

مهارت آموزی سوق دهد.
رئیس جمهور در ادامه یکی از خلأهای موجود 
در دانشــگاه ها و مراکــز علمی کشــور را عدم 
مهارت آموزی در کنار علم آموزی به دانشجویان 
عنوان کــرد و گفــت: آنچه موجب شــده که 
دانشجو به رغم تسلط بر فرمول ها، در اجرا دچار 
مشکل باشد عدم توجه به مسئله مهارت آموزی 

در کنار علم آموزی در دانشگاه هاست.

رئیسی با تاکید بر اهمیت علوم پایه به ویژه 
علوم انســانی نسبت به سایر علوم دیگر افزود: 
برای ما علوم مهندســی و پزشــکی از جایگاه 
بسیار مهمی برخوردار اســت اما به هیچ وجه 
نباید جایگزین علوم انسانی شوند چرا که ما در 
حوزه علوم انسانی صاحب اندوخته های فراوانی 
هستیم و برای دنیا در این زمینه حرف داریم 
و می توانیم متکی بر علوم انسانی تمدن نوین 

اسلامی را رقم بزنیم.
رئیــس جمهور در ادامه خطاب به روســای 
دانشــگاه ها و مراکــز علمی کشــور، ضرورت 
تربیت نیروی انسانی کارآمد، با مهارت، تزکیه 
شده و پایبند به کشور، نظام و مردم را یادآور 
شــد و افزود: امروز انتظار اصلی از دانشگاه ها 
تربیت نیروی انسانی تراز، تولید علوم پیشرفته 
و مهارت آموزی در استفاده از فناوری های نوین 

برای رشد و پیشرفت کشور است.
رئیس جمهور همچنین ضرورت بازنگری در 
فرآیندها در آموزش عالی کشور به عنوان یکی 
دیگر از عوامل موثــر در ایجاد تحول را مورد 
تأکیــد قرار داد و تصریح کرد: رویکردی منتج 
به تحول خواهد شد و  ظرفیت ها را از بالقوه به 

فعلیت درخواهد آورد که ابتدا مبتنی بر تولید 
علم، کســب دانش و فرمول های علمی باشد و 
در ادامه نســبت به جامعه و نیاز آن شناخت 

داشته باشد.
رئیسی در ادامه بهره گیری از منظومه فکری 
رهبری معظم انقلاب در حوزه علم و دانشگاه و 
همچنین اقدامات دانش بنیان را در ایجاد تحول 
در کشور بســیار موثر دانست و ضمن توصیه 
همه مدیران دســتگاه های اجرائی کشــور به 
تعریف فعالیت های خود در کنار دانشگاه و علم 
و فنــاوری، گفت : آنچه که امروز می تواند برای 
کشور ارزش افزوده ایجاد کند و موجب افزایش 
بهره وری شود حرکت به سمت کار علم پایه و 
فناورانه است و تجربه ما نیز ثابت کرده در هر 
حوزه  ای از دانش بهره برده ایم،  کارهای بزرگ و 

توفقیات زیادی بدست آمده است.
رئیــس جمهور بــا تاکید بر نقش روســای 
دانشــگاه ها، اســاتید، معلمــان و مربیــان تا 
متعلمــان، دانشــجویان و دانش پژوهــان در 
پیشــرفت کشــور، افزود: امروز کشــور ما از 
ظرفیت و ســرمایه ارزشمند جوانان باانگیزه و 
بااراده برخوردار اســت که هرجایی که به آنها 

موفقیت های چشمگیری  داده شــده،  میدان 
رقم زده اند.

رئیس جمهور مسئله یابی، تدوین نظام مسائل 
کشور و یافتن راهکارهای حل این مسائل را از 
دیگر وظایف مهم دانشــگاه ها برشمرد و افزود: 
گردهــم آمدن مســئولان و دســت اندرکار با 
دانش پژوهان و دانشــگاهیان و اساتید دور یک 
میز به منظور مسئله یابی  در بخش های مختلف 
سیاسی، اقتصادی، اجتماعی، کشاورزی، صنعت 
و معدن و انرژی و  یافتن راهکارهای حل  این 
مسائل  در این مســیر از ضرورت هاست که با 
»دانش پیشــرفته و فرهیختگی دانشگاهیان«، 
» بهره گیــری از ظرفیت جوانان بــا انگیزه و با 
اندیشه« و »اقدامات جهادی مدیران« می توان 
هــر تهدیدی را به فرصت تبدیل و مســائل را 

حل کرد.
رئیسی در ادامه مدیران دستگاه های اجرایی 
را به »پیگیری مداوم کارها تا حصول نتیجه«،  
»پرهیــز از گرفتار شــدن در نظامــات اداری 
پیچیده و بروکراســی« و »عدم توقف پروژه ها 
و طرح ها به صرف نظر یک کارشناس« توصیه 
کــرد، اظهار داشــت: ما در پیشــبرد امورات 
کشــور حتماً از تجربیات دیگر کشــورها نیز 
بهره خواهیم برد اما حاضر نیستیم به سهولت 

نسخه دیگران را بپذیریم.
رئیس جمهور در ادامه ضمن اعلام آمادگی 
دولت برای مســاعدت در امــر مهارت آموزی 
دانشــجویان، وزارت علــوم را مکلف کرد که 
ظرف مدت یک ماه زیرساخت های لازم برای 
ایجــاد پیوند و هم افزایی میان دانشــجویان و 
مجریان و بهره گیری از دانش آنان در صنعت و 
معدن، کشاروزی، راهسازی و دیگر بخش های 

مختلف اجرایی را ایجاد نماید.
رئیســی با بیان اینکه نیاز امروز کشور علم 
نافع و بازکننده گره از زندگی مردم اســت که 
راه آن نیز از مســیر دانشگاه ها می گذرد تأکید 
کرد : دولت دانشگاه را اتاق فکر خود می داند و 
انتظار دارد دانشگاه ها و مراکز علمی با ظرفیت 
خود در حل مســائل کشــور به دولت کمک 

کنند.

رئیس جمهور در دیدار روسای دانشگاه های برتر:

مسایلکشوردر»آنسویآبها«حلنمیشوند

ســخنگوی قوه قضاییــه گفت: پرونــده تتلو در حال 
رسیدگی و اتخاذ تصمیم است.

به گزارش ایسنا، مسعود ستایشی در حاشیه هفتمین 
جلســه دادگاه منافقیــن در جمع خبرنــگاران گفت: 
برگزاری این دادگاه، مطالبه جدی امت بزرگوار و مردم 
غیور ایران اسلامی اســت و در سالیان گذشته انباشته 
شده و به مرحله ای رسیدیم که  توسط دستگاه قضایی 
مورد رسیدگی و اتخاذ تصمیم واقع می شود. ما مطابق 
موازیــن قانونی در مقام پاســخگویی موثــر به مطالبه 

مردمی هستیم.
وی افزود: در این پرونده مطروحه بیش از  ۱۰۰  اقدام 
تروریستی خیانت بار و خباثت آلود و رذالت آمیز توسط 
این  گروهک تروریستی انجام شده است  و این جنایات 
و اقدامات تروریســتی که ناظر بــه اعضای مرکزی این 
گروهک است دارای شکات متعدد با شهود زیادی است.   
در این مقطع در فرایند رسیدگی در محکمه  به اقتضای 
شــرایط در مقام اســتماع اظهارات این افراد و شهود و 

ملاحظه لوایح تسلیمی هستیم.
وی درباره بحث روند دادرسی گفت: روند دادرسی در 
این پرونده عادلانــه و منطبق با موازین قانونی و اصول 
و قواعد دادرسی و تشــریفات رسیدگی است و منطبق 
با مقررات قانونی  از جمله قانون آیین دادرسی کیفری 
اســت. تمام تلاش قوه قضاییه این است این رسیدگی 
منطبق با اصول و قواعد باشــد و دادرســی عادلانه به 
احسن وجه متجلی شود و هیچ حقی از احدی از افرادی 
که  در این پرونده هســتند ضایع نشود اعم از متهمان 

و شکات.
ستایشــی گفت: قبل از تشــکیل دادگاه به این نکته 
توجه شد که به صورت رسمی به متهمان ابلاغ شود که 
وکلا را در مقام دفاع مشــخص کنند و براین مهم تاکید 

شد و بصورت رسمی ابلاغ شد و متهمان از معرفی وکیل 
رســمی خود امتناع کردند و دادگاه تکلیف داشت که با 
توجه به محتویات پرونده وکیل تسخیری تعیین کند و 
تا امروز ۷ جلسه دادرسی تشکیل شده و ۵ نفر از وکلای 

تسخیری در جلسات بودند.
وی افزود: علی رغم اینکه این گروهک از منفورترین و 
بی شرم ترین گروهک ها هستند، افرادی هستند که در 
نزد ملت بزرگوار و حق دار ایران مغذوب هستند و از اول 
انقــلاب درگیر بودند ولی اصرار قوه قضاییه بر این  نکته 
استوار است که  پرونده خیانت بار و جنایت های متعدد 
آنها کاملا عادلانه و منطبق با موازین قانونی بررسی شود 
و در این فرایند دادرســی اصول و قوانین  اعمال شود. 
ان شاءالله در پایان رسیدگی کسانی که در مقام نظارت 
هستند و  دیده بانند  بر دادرسی عادلانه شهادت دهند.

وی تاکیــد کرد: ایــن گروهک تروریســتی منافقین 
موســوم به مجاهدین از ابتدای انقلاب تاکنون اقدامات 
خیانــت آمیز فراوانــی مرتکب شــدند و در قالب یک 

سازمان رسمی مرتکب این اعمال شدند لذا پرونده قطور 
و سنگین است و متضمن کیفرخواست ۷۰۰ صفحه ای 
اســت. عمده این جنایات و خباثت هایی که  شده اعم 
از قتل مردم عادی و زنان و کودکان و شهروندان است.   
ارتباط و رابطه تنگاتنگی که این گروهک تروریســتی با 
رژیم ســفاک بعثی و رژیم صهیونیستی در عرصه های 
مختلف  انجام دادند را در دادگاه دیدید. اقدام به انعکاس 
و ارایه اطلاعاتی که به کشــورهای خصم داشتند  را در 
ایام مختلف دیدیم و بنــده  در جنگ تحمیلی بوضوح 

مشاهده کردم.
ستایشــی در پاسخ به ســوالی  درخصوص مساعدت 
دســتگاه قضایی نسبت به متهمانی که پشیمان هستند 
و توبه کرده انــد، گفت: صحبت در رابطــه با این افراد 
در راســتای فرمایشات ریاســت قوه قضاییه بود که در 
جلسه شورای عالی مســئولان قضایی مطرح کردند. به 
هر ترتیب نسبت به کسانی که در خارج از مرزها هستند 
و می خواهند برگردند و نســبت به اعمالشــان پشیمان 
هستند در کشور باز است و می توانند تشریف بیاورند. اما 
افرادی که مرتکب جنایت و اعمال قتل و غارت باشــند، 
باید مسایلشــان مورد بررسی قرار بگیرد. افرادی هم که 
می خواهند توبه کنند آنها که در مقام رسیدگی هستند، 

می توانند نسبت به این موضوع تصمیم گیری کنند.
 ستایشی در پاسخ به ســوالی درباره آخرین وضعیت 
پرونده تتلــو گفت: پرونده در حال رســیدگی و اتخاذ 

تصمیم است.
وی دربــاره علنی بودن دادگاه تتلو گفت: اصل بر این 
است که  تمام دادگاه های ما علنی است مگر اینکه قرار 

غیرعلنی بودن توسط رییس دادگاه صادر شود.
وی از  زمان برگــزاری دادگاه تتلو اظهار بی اطلاعی 

کرد.

سخنگوی قوه قضاییه:
پرونده تتلو در حال اتخاذ تصمیم است

فرمانده نیروی دریایی ســپاه با اشاره به عملیات های دریایی 
که در منطقه تنگه هرمز در راستای برقراری امنیت صورت می 
گیرد، از مقابله با کشوری که مبادرت به دزدی دریایی کرده بود، 

در تنگه هرمز و منطقه خلیج فارس مطابق با قوانین خبر داد.
به گزارش ایســنا، ســردار علیرضا تنگســیری همچنین در 
خصوص عملیاتی شــدن شناور شهید ابومهدی المهندس اظهار 
داشــت: شــناور شــهید ابومهدی المهندس حامل پیام صلح و 
دوســتی برای کشورهای مســلمان در منطقه خلیج فارس می 

باشد.
وی خاطرنشــان کرد: اگــر نیروهای بیگانــه بخواهند در این 
منطقــه ای که همگان از آن عبور مــی کنند حضور پیدا کنند، 

شناور شهید ابومهدی صادرکننده پیام صلح و دوستی برای آنها 
است اما اگر بدخواهان بخواهند مشکلی ایجاد کنند، این شناور، 
حامل پیام »آمادگی« در مقابل دشمنان است. با تولید و الحاق 
شناور شهید ابومهدی المهندس و سایر شناورهای موشک انداز 
و همچنیــن مانورهایی که در منطقه برگزار می شــود درصدد 

هستیم تا امنیت را در تنگه هرمز برقرار نماییم.
وی با تاکید بر این که» امنیت تنگه هرمز به واسطه کشورهای 
منطقه تامین می شــود«، افزود: امنیت و ثبات کامل در منطقه 
تنگه هرمز برقرار اســت و بیگانگان نقشی در برقراری امنیت در 
این منطقه حساس ندارند لذا حضور این نیروها معنا و مفهومی 

ندارد.

فرمانــده نیروی دریایی ســپاه در گفت وگو بــا برنامه »من 
طهران« شــبکه خبری العالم با اشــاره به عملیات های دریایی 
که در منطقه تنگه هرمز در راستای برقراری امنیت صورت می 
گیرد، گفت: کشوری که مبادرت به دزدی دریایی و سرقت نفت 
جمهوری اسلامی ایران کرده و درعین حال بخواهد شناورش با 
امنیت کامل از این منطقه عبــور کند این موضوع غیر منطقی 
است و ما به حکم قانون و دادگاه عمل کرده و مقابله به مثل می 
کنیم و لذا غیر از این مواردی که اشاره شد مشکلی خاصی را در 
این منطقه حساس نداریم. ما از آمادگی کامل برخوداریم و دائما 
باید آماده باشــیم، در همین زمینه رزمایش هایی که در منطقه 

برگزار می کنیم نشان دهنده آمادگی ما است.

تنگسیری: ایران با دزدی دریایی مقابله کرد



خبر

آیین افتتاح مکتب قرآن مرجان در 
کیش

روابط عمومی ســازمان منطقه آزاد کیــش از افتتاح مکتب 
قرآن مرجان گرامیداشت میلاد حضرت امام علی )ع( در کیش 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما کیش، مکتب قرآن مرجان 
ســاعت ۱۰ صبح پنجشنبه در میدان مادر بلوار خانواده جزیره 

کیش افتتاح می شود.
آیین رونمایی از طرح احداث یادمان بزرگ قرآن کریم ساعت 
پانزده و ســی دقیقه پنج شنبه ۵ بهمن در محوطه آمفی تئاتر 

ساحل مرجان برگزار می شود.
محفل بین المللی بانوان قرآنی جهان اسلام نیز جمعه ششم 
بهمن در ســالن خلیج فارس مرکز همایــش های بین المللی 

کیش برگزار خواهد شد.

تفاهم نامه همکاری سازمان منطقه 
آزاد کیش و اداره کل فنی و 

حرفه ای هرمزگان
تفاهم نامه همکاری ســازمان منطقه آزاد کیش با اداره کل 
فنی و حرفــه ای هرمزگان با هدف توســعه مهارت آموزی در 

کیش به امضا رسید.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما کیــش، معاون فرهنگی 
اجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیش، گفت: با تســهیل امور 
مهارت آموزی، مهارت را در کنار علم و مدرک توسعه می دهیم.

فاطمیــان پور گفــت: با همــکاری اداره کل فنی و حرفه ای 
هرمزگان زیر ســاخت های لازم برای مهارت آموزان در جزیره 

کیش را فراهم خواهیم کرد.
مدیرکل فنــی و حرفه ای هرمزگان نیز گفــت: با انعقاد این 
تفاهم نامه، جزیره کیش می تواند میزبان رویداد های ملی و بین 

المللی در حوزه مهارت آموزی و فنی وحرفه ای باشد.
بذر افشــان با بیان اینکه هم اکنون بیســت آموزشگاه فنی 
و حرفه ای در کیش فعالیت میکنــد، گفت: امیدواریم تا پایان 

امسال و یا اوایل سال آینده این تعداد دو برابر شود.

جشن تکلیف ۴۰۰ دانش آموز دختر 
در مصلی کیش

جشن تکلیف ۴۰۰ دانش آموز دختر همزمان با سالروز میلاد 
امام جواد علیه السلام در مصلی کیش برگزار شد.

به گزارش خبرگزاری صداوسیما کیش، حجت الاسلام ادیب 
کارشــناس مذهبی دفتر نهاد امامت جمعه کیش گفت: دانش 
آموزان دختر در نزد خداوند محترم هستند و یک انسان عاقل 
شــده اند و از امروز باید ســعی کنند دســتورات خداوند را به 

درستی اجرا کنند.
وی گفت: احترام به پدر و مادر در دین اســلام به آن تاکید 
شده اســت و دانش آموزان باید همیشه به والدین خود نیکی 

کنند.
برپایی نماز جماعت، آشنایی با احکام شرعی و اجرای سرود 

از برنامه های این جشن معنوی بود.

مدیرعامل شرکت فولاد:

تکنولوژی های روز دنیا در اختیار 
فولاد هرمزگان است

مدیرعامــل شــرکت فــولاد هرمزگان با اشــاره بــه اینکه 
تکنولوژی های روز دنیا در اختیار فولاد هرمزگان اســت، گفت: 
سومین کنفرانس بین المللی فولادسازی و ریخته گری در واقع 
یــک هم افزایی را ایجاد خواهد کرد تا مــا همچنان از آخرین 
پیشــرفت ها و تکنولوژی های روز دنیــا در حوزه فولاد و آهن، 

برخوردار باشیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، عطاالله معروفخانی روز سه شنبه در 
آیین ســومین کنفرانس بین المللی فولادسازی و ریخته گری 
مــداوم که به میزبانی هرمزگان درحال برگزاری اســت، افزود: 
قطعا در این کنفرانس مقالاتی ارائه و کارگاه هایی برگزار خواهد 
شد که با استفاده از این مقالات و کارگاه های داخلی و خارجی، 
به اطلاعاتی از آخرین تکنولوژی روز دنیا دست پیدا می کنیم.

وی با اشــاره به اینکه کسب رکوردها و موفقیت های شرکت 
فــولاد هرمزگان در واقع حاصل کنفرانس های فولادســازی و 
ریخته گرفی طی ســال های قبل بوده اســت، بیــان کرد: با 
برگــزاری این کنفرانس نیز قطعا به جایی خواهیم رســید که 
کشورهای دیگر دنیا برای اســتفاده از تکنولوژی های روز دنیا 

به ما مراجعه کنند.
مدیرعامل شــرکت فولاد هرمزگان ابــراز کرد: این کنفراس 
ســوم هم باتوجه به ارائه یکصد و ۱۰ مقاله و استقبال از طرف 
تمام فولادســازان کشور، نخبگان، دانشــگاهیان، شرکت های 
دانش بنیان داخلی و بعضی از فولادسازان داخلی داشته است، 

موفقیت آن بیش از گذشته خواهد بود.
معروفخانی تصریح کرد: شــرکت فولاد هرمزگان هم اکنون 
پروژه بزرگ مگامدول یک میلیون و هفت تنی را با پیشــرفت 
بــالای ۳۰ درصد در دســت اقدام دارد که بــا راه اندازی آن با 
اســتفاده از تکنولــوژی  روز دنیا، بدنبال تولید و بهینه ســازی 

مصرف گاز هستیم.
وی گفــت: همچنیــن در نظــر داریم به عنوان نخســتین 
تولیدکننده فولاد سبز در کشور تبدیل شویم و به دنبال استفاده 
از هیدروژن سبز طی توافقی با شرکت نفت ستاره خلیج فارس 
هســتیم.مدیرعامل شــرکت فولاد هرمزگان همچنین به ثبت 
۲۸ رکورد این شــرکت در تمام حوزه های مرتبط با تولید در 
۱۰ ماهه امســال اشاره داشــت و ادامه داد: امروز اسلب فولاد 
هرمزگان نیز با اســتفاده از تکنولوژی های روز تولید شده و به 
قلب اروپا صادر می شود؛ در حال حاضر فولاد هرمزگان به یک 
برند جهانی در این حوزه تبدیل شده است و به دنبال استفاده 

از جدیدترین تکنولوژی های موجود در این حوزه هستیم.

اخبار

مشارکت بیش از ۹۵ 
درصدی ساکنان کیش در 

پویش ملی سلامت
رئیس مرکز بهداشــت کیش از غربالگری 
بیش از ۹۵ درصد از ســاکنان بالای ۱۸ سال 

کیش در پویش ملی سلامت خبر داد.
گزارش خبرگزاری صداوســیما کیش،  به 
اســدالله احمدی در گفتگوی خبر ســیمای 
کیش، گفــت: ۲۳ هزار و ۱۰۵ نفــر از افراد 
بالای ۱۸ ســال جزیره کیش در پویش ملی 

سلامت شرکت کردند.
وی افزود: ۹۹۷ نفر از افراد شــرکت کننده 
در این طرح مشکوک به فشارخون بالا و ۱۷۲ 
نفر مشکوک به دیابت بودند و از بیماری خود 

بدون اطلاع بودند.
احمــدی در خصوص اجرای طرح مقابله با 
پشه آئدس در کیش، گفت: تیم های عملیاتی 
براساس برنامه ریزی بازدید های میدانی را از 
زیســتگاه های احتمالی پشه آئدس در کیش 

انجام می دهند.
مســکونی،  مناطــق  افــزود:  احمــدی 
ســاختمان های در حــال ســاخت و اماکن 
عمومی از نظر زیســتگاه پشه آئدس بررسی 
شد و لارو های پشــه آئدس از نظر نوع پشه 

بررسی می شوند.
رئیــس مرکز بهداشــت کیش، بهســازی 
محیط را امری مهم در مبارزه با پشــه آئدس 
برشــمرد و افزود: در مرحلــه اول برای رفع 
موارد احتمالــی اخطار داده می شــود و در 
بازدیــد بعدی در صورت مشــاهده همکاری 
نکردن فرد در بهســازی محیــط، تخلف از 

طریق مراجع قضایی پیگیری خواهد شد.
وی گفــت: پشــه های آئدس طــول عمر 
کوتاهــی دارد و با پیشــگیری، مه پاشــی و 
لاروکشی می توان از رشد و گسترش این پشه 

جلوگیری کرد.
احمدی گفت: با توجه به ســاختار پشــه 
آئدس بــا افزایش دمــا در ماه هــای آینده 
شاهد کاهش این گونه پشه در جزیره کیش 

خواهیم بود.
وی گفت: مشــارکت مردم در اجرای طرح 

مقابله با پشه آئدس بسیار اهمیت دارد.
رئیس مرکز بهداشت کیش با اشاره به آغاز 
طرح طــرح واکسیناســیون هپاتیت B افراد 
۳۶ تا ۵۵ ســال از اول بهمن در کیش گفت: 
در روز اول اجرای طــرح ۵۵ نفر برای انجام 
واکسیناســیون هپاتیت به مراکز بهداشــتی 

مراجعه کردند.
احمدی در خصوص اینکه چرا کودکان در 
طرح هپاتیت قرار نگرفته اســت، خاطرنشان 
کــرد: افــرادی کــه از ســال ۶۷ تاکنــون 
واکســن های لازم را دریافت کرده اند نیازی 

به واکسیناسیون مجدد ندارند.
وی نقش رســانه ها را در اجرای طرح های 
بهداشــتی مهم و ضروری برشمرد و از رسانه 
ملی، اصحاب رسانه و مطبوعات برای پوشش 
و اطــلاع رســانی طرح های مختلــف مرکز 

بهداشت کیش قدردانی کرد.

رقابتی شدن کرایه 
تاکسی های اینترنتی با 

هدف افزایش رضایتمندی 
ساکنان

مدیــر حمل و نقل عمومــی کیش گفت: 
با اســتفاده از هــوش مصنوعــی، کرایه در 
تاکســی های اینترنتی رقابتی شده و موجب 
افزایش رضایتمندی ســاکنان و گردشگران 

می شود.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما کیش، 
میثم ســام بند در چهارمین جلسه شورای 
ترافیک با اشــاره به اینکــه تنها خودرو های 
پلاک کیــش مجاز بــه فعالیــت در قالب 
تاکســی های اینترنتــی هســتند، گفــت: 
تاکسی های اینترنتی ملزم به رعایت قوانین 
حمل و نقل جزیره کیش از جمله پوشــش 
هماهنگ و یکســان بــرای رانندگان، نصب 
علامت تاکســی اینترنتی بر روی خودرو و 

دریافت مجوز تردد هستند.
وی با اعلام اینکه همزمان با شرکت اسنپ 
قرارداد تاکســی اینترنتی های تاکسی نیز به 
امضا رسیده است، گفت: با شرکت تپسی نیز 

در حال مذاکره هستیم.
ســام بنــد، افــزود: براســاس قــرارداد، 
تاکســی های تحت شرکت اســنپ متعهد 
به ارائــه خدمات در تمام نقاط شــهری به 
ویژه بخش هایی که تاکســی های شــهری 
کمتر حضور دارند هســتند تا شهروندان و 
گردشگران بدون دغدغه در شهر تردد کنند.

آزاد کیش  منطقــه  مدیرعامل ســازمان 
نیز در این جلســه با اشــاره به اهمیت ارائه 
خدمــات مطلوب حمل و نقــل در افزایش 
رضایتمندی ساکنان و گردشگران و توسعه 
صنعت گردشگری، گفت: ضابطه مند کردن 
فعالیت تاکســی های اینترنتی مهم ترین گام 
در ارتقــای خدمــات و نظارت بــر عملکرد 

رانندگان است.
مدیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات 
کیش نیز با بیان اینکه فعالیت تاکســی های 
اینترنتی یکــی از مطالبات شــهروندان در 
فضــای عمومی جامعه بود، افــزود: با هدف 
رعایت حقوق شــهروندان و برقراری عدالت 
در ناوگان حمل و نقل شــهری تلاش شــد 
تا با انعقاد قرارداد همکاری با ایجاد شــرایط 
یکســان و منصفانه برای تمامــی رانندگان 
تاکسی، اســتاندارد های ناوگان حمل و نقل 

کیش به عنوان یک الگوی ملی حفظ شود.
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جشــنواره دختران دریا با مجموعه ای از برنامه های شــاد تفریحی، آموزشــی وفرهنگی از فردا 

درکیش آغاز می شود.
بــه گزارش روابط عمومی واموربین الملل ســازمان منطقه آزاد کیش، جشــنواره دختران دریا با 
هدف ایجاد فضای شاد تفریحی، آموزشی و فرهنگی برای دانش آموزان دختر جزیره کیش تا پایان 

سال هر هفته درکیش برگزار می شود.
براســاس برنامه ریزی های انجام شده این جشنواره از سه شنبه تا پنج شنبه هرهفته از ساعت ۹ 
و ســی دقیقه تا ۱۲ وســی دقیقه در مجموعه کیش بانو اجرا می شود ومیزبان دانش آموزان دختر 

و خانواده هایشان است.

جشنواره دختران دریا تلفیقی از تفریح وآموزش برای دختران کیش

کیش
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

چهار شنبه
04 بهمن 1402
 شماره  1615

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با بیان اینکه واردات 
خــودرو به مناطق آزاد هنوز عملیاتی نشــده اســت، گفت: 
برنامه ریــزی در این رابطه انجام شــده و کیش می تواند به 
عنوان نخســتین منطقه آزاد کشــور، واردات خودرو را آغاز 

کند.
به گزارش ایرنا، رحیم سرهنگی  در نشست شورای ترافیک 
جزیره کیش اظهار کرد: در گذشته خودروهای به روز جزیره 
کیــش یک جاذبه گردشــگری برای این منطقه محســوب 
می شــد که با توقف واردات خودرو نه تنها این جاذبه از بین 

رفته بلکه مشکلاتی را نیز برای کیشوندان رقم زده است.
وی ادامــه داد: ناوگان حمل و نقل عمومی جزیره وضعیت 
مناســبی ندارد و در شان کیش نیست؛ در تلاشیم تا با آغاز 
رسمی واردات خودرو به مناطق آزاد، عملیات نوسازی ناوگان 

حمل و نقل عمومی نیز آغاز شود.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیــش توجه به ظرفیت 
تاب آوری تعداد خودرو و موتور شــارژی در جزیره کیش را 
موضوعی حائز اهمیت برشــمرد و بیان کرد: برنامه ریزی در 

این خصوص باید تا پیش از عید نوروز انجام شود.
وی به برقراری تعادل بین اسقاط موتورهای شارژی و پلاک 
شدن موتورهای جدید، تعیین کاربری های شخصی، تجاری 
و یا گردشــگری آنها، کنترل هوشــمند رفت و آمد و میزان 
سرعت موتورها از طریق GPS و دیگر ابزارهای مورد نیاز، 

بهره گیری از طرح های شــرکت های دانش بنیان و ضرورت 
برگزاری دوره های آموزشی برای راکبان خاطی تاکید کرد.

سرهنگی ادامه داد: کنترل رده سنی راکبان موتور شارژی، 
توجه ویژه به دارا بودن گواهینامه، تعریف مسیر و استفاده از 

ظرفیت های قابل دسترسی آسان تا پیش از عید نوروز برای 
جلوگیری از آسیب های جدی به راکبان موتور و  بهبود فضای 
گردشگری کیش از مواردی است که باید مورد توجه مدیران 

مربوطه قرار بگیرد.

مدیرعامل منطقه آزاد کیش: 

کیش آماده آغاز واردات خودرو است

سرپرســت مدیریت کل بنادر کیش از میزبانی بیش از ۲۶ 
هزار مســافر از اقصی نقاط کشــور که از مسیر دریایی جزیره 
کیش را به عنوان مقصد گردشگری خود انتخاب کرده بودند، 

خبر داد.
بــه گزارش رویکرد کیش، داریوش حامــد خواه با بیان این 
که دی ماه امســال تعداد ۲۶ هزار و ۴۶۲ نفر مسافر از مسیر 
دریایی به جزیره کیش سفر کرده بودند، اظهار داشت: در یک 
ماه گذشته بیش از ۲۵ هزار نفر مسافر پس از دریافت خدمات 
مطلوب بندری  و گردشــگری جزیره کیش را به شــهر مبدا 

ترک کردند.

حامدخواه در ادامه ســخنان خود خاطر نشــان کرد: بندر 
تجــاری کیش دی ماه امســال بــا بهره گیــری از امکانات و 
تجهیزات هوشمند موجود در این حوزه؛ میزبان تعداد ۴ هزار 

و ۵۹۴ دستگاه خودروی سواری ورودی به این منطقه بود.
وی در بخــش دیگری از ســخنان خــود در خصوص ارائه 
خدمات شایســته به تعــداد ۴ هزار و ۳۵۰ دســتگاه خودرو 
خروجی توسط لیندینگ کراف ها از جزیره کیش، افزود: بندر 
تجاری کیش با برخورداری از ظرفیت های ارزشمند در حوزه 
ارائه خدمات بندری، حفظ قوانین و کنوانســیون ها؛ به عموم 
مسافران و گردشــگران که قصد سفر به جزیره کیش را دارند 

نقش مهمی را در حوزه گردشگری و اقتصادی ایفا می کند.
گفتنی اســت، بندر تجــاری کیش یکی از مبادی و شــاه 
راه های اصلی ورود به جزیره کیش هر ســاله میزبان شــمار 
زیادی از مسافران و گردشــگران از نقاط مختلف کشور است 
و نقش محوری این بندر با هدف تبدیل شــدن جزیره به بندر 
واسطه و ارائه کننده خدمات پشتیبانی به بنادر داخلی و بنادر 

کشورهای اطراف را بر عهده دارد.
شایان ذکر است یکی از ماموریت های اصلی شرکت توسعه 
و مدیریت بنادر و فرودگاه های منطقه آزاد کیش رونق بخشی 

اقتصادی و گردشگری این منطقه است.

رونق سفرهای دریایی به مقصد جزیره کیش

همکاران شــرکت عمران ، آب و خدمات در مسابقات ورزشی 
کارکنان سازمان منطقه آزاد کیش و شرکت های تابعه در رشته 

والیبال نایب قهرمان و در رقابتهای فوتسال سوم شدند.
به گزارش روابط عمومی شــرکت عمران، آب و خدمات کیش 
، آیین اختتامیه مســابقات ورزشی کارکنان سازمان منطقه آزاد 
کیش و شــرکت های تابعه شــامگاه دوم بهمن مــاه با حضور 
مدیرعامل و مسئولان سازمان منطقه آزاد کیش و مدیران عامل 
شــرکت های تابعه در سالن چند منظوره المپیک کیش برگزار 

شد.
این مســابقات در دو بخش آقایان و بانوان از ۲۳ دی با حضور 
حــدود ۴۰۰ نفر از کارکنان حوزه های مختلف در پنج رشــته 
فوتســال، والیبال. تنیس روی میز، تیراندازی با تفنگ و شطرنج 
آغاز شده بود که دوشنبه ۲ بهمن  با برگزاری دو دیدار رده بندی 

و فینال در رشته فوتسال به کار خود پایان داد .
بر اســاس این گزارش، کارکنان شرکت عمران، آب و خدمات 
در رشــته های انفرادی ۸ مدال و در ورزش های تیمی ۲ مدال 

کسب کردند.
در گروه بانوان در رشــته تنیس روی میز بانوان الیکا ثقفی و 

مرضیح حافظی از همکاران شــرکت به ترتیب اول و دوم شدند. 
فاطمه محمدی نیز مقام سوم را کسب کرد.

در رشته تیراندازی با تفنگ بادی هم فاطمه محمدی اول شد 
و مریم محمد نژاد و حلیمه حبشی از همکاران شرکت در جایگاه 

دوم و سوم ایستادند.
همچنیــن در تنیس روی میز آقایان امیــن اردوخانی عنوان 
نخســت را کسب کرد و رضا خندان دوم شــد. محمد مومن از 
همکاران شــرکت جایگاه سوم را به خود اختصاص داد.در رشته 
تیراندازی با تفنگ بادی عباس اشــکواری و محمدرضا افتخاری 
از همکاران شرکت عمران، آب و خدمات مقام های اول و دوم را 
کســب کردند و مهدی دلدارعنوان سوم را بدست آورد.در رشته 
شــطرنج نیز بابک قربانزاده از دیگر همکاران شرکت اول شد و 

کیوان گوهریان و علی لطفی پوردوم و سوم شدند.
در رشــته های تیمی و درمســابقات والیبال تیم الف شرکت 
توســعه و مدیریت بنادر وفرودگاه های کیش بر سکوی نخست 
ایستاد، تیم شــرکت عمران، آب و خدمات کیش جایگاه دوم را 
به دست آورد و تیم ب شرکت توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه 
ها عنوان ســومی را کسب کرد.در مســابقات فوتسال و در یک 

دیدار مهیج، تیم ج شــرکت توسعه و مدیریت بنادر فرودگاه ها 
با شکســت حریف خود به مقام قهرمانی رسید و تیم ب شرکت 
توســعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش نایب قهرمان شد 
. تیم شرکت عمران، آب وخدمات کیش هم با کسب مقام سوم 

جام برنز مسابقات را بدست آورد.
گفتنی اســت در آیین اختتامیه ضمن تقدیر از هیات داوران 
مســابقات، مجتبی کامیاب از تیم شرکت عمران، آب و خدمات 
کیش به عنوان اقای گل مسابقات، میلاد فرزانه از تیم ب شرکت 
توســعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش به عنوان بهترین 
دروازه بان و سجاد جعفری از تیم ج این شرکت به عنوان بهترین 
بازیکن مسابقات، مهدی میلانیان به عنوان بهترین مربی معرفی 
شدند. از نادر آبیاری رییس کمیته داوران و محمد محمودیان ، 
عبدالرزاق زارعی ، آروین یوسفی ، امید منفردیان و آرش اوجی 
داوران فوتســال و سینا سید حســینی رییس کمیته فوتسال و 

مسئول برگزاری رقابت ها نیز تقدیر شد.
شایان ذکر اســت تیم ها و نفرات برتر این مسابقات به رقابت 
های قهرمانی مناطق آزاد کشــور که نیمه دوم بهمن جاری به 

میزبانی منطقه آزاد اروند برگزار می شود اعزام می شوند.

ده مدال حاصل تلاش همکاران شرکت عمران، آب و خدمات در 
مسابقات ورزشی کارکنان سازمان منطقه آزاد کیش و شرکت های تابعه

مدیرعامــل جامعــه بازاریــان و بازرگانان کیش 
با ابراز خرســندی از ورود بازارهــا به فعالیت های 
رویــداد محور، بر ایده پــردازی و خلاقیت در این 

زمینه تاکید کرد.
به گــزارش پایگاه خبــری تحلیلی فیــدار آریا، 
برگــزاری رویدادهای مختلــف فرهنگی، هنری و 
... در بــازار میکامال موجب شــد تا دیگر بازارهای 
کیــش نیز به ایــن عرصه ورود کننــد. مدیرعامل 
جامعه بازاریان با اظهــار رضایت، چنین رویکردی 
را زمینه ای برای ایجاد نشاط اجتماعی در مردم و 

رونق کسب وکارها برشمرد
رحمان ســادات نجفی در گفتگوی اختصاصی با 
خبرنگار ما با اشــاره به اینکه امروز به دلیل شرایط 
اقتصــادی حاکم بــر جامعه و به تبــع آن جزیره 
کیش شــاهد بروز چالش های اقتصــادی در بین 
بازاریان و سرمایه گذاران هستیم اظهار کرد: ایجاد 
نیازمند  برای جذب مشــتری  راهکارهای جدیــد 
خلاقیت و نوآوری اســت و برگــزاری رویدادهای 
مختلف فرهنگــی، هنری، ورزشــی و ... می تواند 

راهی بــرای جذب مردم به بازار و رونق کســب و 
کارها باشد.

وی با بیان اینکه میکامال در این مقوله پیشــقدم 
شد و با ورود میکا به این عرصه شاهد رونق سریعتر 
بازار و اســتقبال مردمی از فعالیت های فرهنگی و 
هنری میکا بودیم تاکیــد کرد: این حرکت الگویی 
بــرای بازارهای دیگر شــد تا آن ها نیــز با تدوین 
برنامــه های مختلف و فعالیت هــای رویداد محور 
زمینه های جدیدی در جذب مردم به سوی بازارها 

باز کنند.
مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش یکی 
از بزرگترین مشــکلات را کمبــود پروازها و گرانی 
بلیط عنوان کرد و افزود: امروز کیش با مشــکلات 
بســیاری مانند کمبودپرواز، گرانی بلیط، مشکلات 
زیرســاختی و ... روبروســت که انتظــار می رود 

حاکمیت در رفع آن ها بکوشد.
برگزاری برنامه هــای فرهنگی و هنری در زمینه 
های مختلــف، در بازار میکا موجب شــد تا مردم 
به ســوی این مجتمــع تجــاری، تفریحی گرایش 

بالایی پیدا کرده و ســرعت رونق بازار افزایش یابد 
و ایــن فعالیت ها که همراه بــا خلاقیت و نوآوری 
در برگــزاری رویدادها مختلف بــود زمینه را برای 
فعالیت دیگــر بازارها در این حوزه گشــود و طی 
روزهای اخیر شــاهد برگزاری برنامه های مختلف 
در بازارهای مرکز تجاری و بهکیش بودیم که مورد 

استقبال کیشوندان و گردشگران قرار گرفت.
در حالیکه انتظار این است که مسئولان فرهنگی، 
اجتماعی و گردشــگری راهی برای جذب مسافران 
و رونق بازارها بیابند اما می بینیم که مشکلات بی 
ثباتــی در مدیریت های خرد و کلان ســازمان راه 
را بــرای تفکر در این حوزه مســدود کرده و بخش 
خصوصی مانند همیشه در حل مشکلات پیش قدم 
بوده اســت و انتظار مــی رود دیگر بازارها و بخش 
هــای فعال اقتصادی خود به میدان آمده و هر یک 
در حــوزه ای با ایده پردازی و اســتفاده از ظرفیت 
های خود و خلاقیت جوانــان و فرهیختگان راهی 
برای برون رفت کیش از رکــود اقتصادی و جذب 

بیابند. گردشگر 

مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش:
فعالیت های رویداد محور در بازارهای کیش، نمونه ای از خلاقیت و 

نوآوری در جذب مشتری است
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کتاب»ماندگارانعصرصدا«شاملشرححالآهنگین،خاطراتشفاهیوپشتپردهکاروزندگیبرخیازمشاهیروپیشکسوتانرادیوبهزودیمنتشرمیشود.
بهگزارشایسنا،اینکتابدرآخرینمراحلآمادهشدنبرایچاپاستوقراراستطیمراسمیباحضورهنرمندانرادیوتوسطانتشاراتآبارونرونمایی

شود.
نزدیکبههزارصفحهایآمدهاست: درمقدمهناشربراینکتابِِ

»رادیودرطولعمرپرُبارخودبزرگانیبهعنوانگوینده،تهیهکننده،نویســندهومشــاغلیازاینقبیلداشتهکهدرواقعسرمایههایاینرسانهبودهاند.این
بزرگان،گذشتهازهنریکهداشتند،ازسوادبالاییهمبرخورداربودندوتوانستندشنوندههایبیشماریرابرایرسانهرادیو،فراهمآورند.هنروسوادآنانآنقدر

قابلتوجهبودکهمردمازکاروآثارشانبهبهترینوجهیبرخودارمیشدندولذتمیبردند.

نهتنهالذتمیبردند،کهبهرههایمعنویفراوانیهمنصیبشانمیشد.
یادوخاطرهاینبزرگاندرذهنوزبانمردمبهعنوانیکنوستالژی،برایهمیشهجاریاستوهرگزفراموشنمیشود...«

هنرمندانیکهماجراهایزندگیوپشــتپردههایکارشــاندرکتاب»ماندگارانعصرصدا«بهروایتمحمدباقررضاییودوســتانوهمکارانشاننقلشده
عبارتنداز:مریمنشیبا،امیرنوری،بهروزرضوی،فرهنگجولایی،صادقعبداللهی،مهراندوستی،منوچهرنوذری،احمدآقالو،ژالهصادقیان،جوادمانی،افسانه
قیصرخواه،حمیدعاملی،حسینمعمارزاده،فرزادمویدی،حسینآهی،سیدحسنحسینی،محمدقربانیدامغانی،بهرامرحمانی،مهیننثری،محمدمهاجر،
فرهنگمهرپرور،جمشــیدجم،شــهرامگیلآبادی،احمدطبعی،رامینفرزاد،احمدبرمر،عنایتاللهگلســتانه،امیرکطاییان،رضاخضرایی،آلبرتکوچویی،

صدرالدینشجره،ژالهژالاک،مسعوداسکوییوداوودجمشیدی.

ب شد گاران صدا مکتو ت ماند خاطرا

گردشگری، فرهنگ وهنر
ی اع تم ادی، اج ص ت ی، اق اس ی امه س روزن

چهار شنبه
04 بهمن 1402

 شماره  1615

خبر

صدرالدین زاهد و مه لقا باقری 
همبازی می شوند

گروهبازیگراننمایش»ســیاهخال«همزمانبااعلام
آغازپیشفروشایننمایش،معرفیشدند.

بهگزارشایســنابهنقــلازروابــطعمومیگروه،
بازیگــراننمایش»ســیاهخال«کهبهنویســندگیو
کارگردانیمحســناردشیر،از۲۲بهمنماه۱۴۰۲،در
ســالناصلیمجموعهتئاترشــهررویصحنهمیرود،

معرفیشدند.
درایننمایشکهپیشفروشخودراازساعت۱۲:۰۰
چهارشــنبهآغازمیکند،هنرمندانــی)بهترتیبورود
بــهصحنه(همچونمهلقــاباقــری،صدرالدینزاهد،
علــیقاجاری،ســودهخدری،فروزانحســینی،آرزو
صرافرضایی،ســامانشــکیبا،مهردادمسنن،احمد
متوری،ســحرورچندی،رضاکیامنش،افشینمالایی،
ابولفضلشــاکری،آنانمکچیان،مهســاابراهیمیکیا،
محمدرضــاجعفری،آرمانپورفــرخ،لیدامعتمد،مینا
حقانــی،مبیناکدخــدازاده،کیوانصالحی،ســمیرا
محبوبعشقدوســتورحماناسماعیلیایفاینقش
میکنند.همچنینبازیگرانخردســالنمایش:آرمیتا

لطفی،نازگلروزبهانی،آدریناحاجیلوهستند.
ویکارگردانــینمایشهاییهمچون؛»خانهســیاه
اســت«،»مرگآنجلها«،»خوشهبرنج«وچندینفیلم
کوتاهونمایشدیگررادرســوابقکاریخوددارد.در
خلاصهنمایشاززبانکارگردانآمدهاست،ایننمایش
داســتانواقعیودراماتیکازدختریستکهبهافسانه
تبدیلشــد.قصهعاشقشدنوعاشقماندن،حکایت
رسیدنهاونرسیدنها.داســتاندختریکهباانتخاب

عجیببرایادامهزندگیجهانیشد....
ازگــروهکارگردانــیواجرایــی»ســیاهخال«که
حضورشــاندرایــننمایشقطعیشــدهمیتوانبه:
دراماتــورژ:عبدالرضــاشــیبانی،مجریطــرح:بهزاد
جاودانفــرد،بازنویــسمتــن:علیعابدی،مشــاور
کارگــردان:میثمزندی،مدیربخــشپژوهش:فریال
آذری،برنامهریزودســتیاراولکارگردان:آرزوصراف
رضائــی،گروهکارگردانــی:مهدیروزبهانی،ســوران
حســینی،داوودگراونــد،مدیربخشهنــری:صادق
چراغی،آهنگساز:عرفانپرقوه،خواننده:احمدپورمخبر
نجفدری،نوازندگان:معینپرقوه،میلادپرقوه،ابراهیم
پرقــوه،طراحصحنــهونور:رضاخضراییومحســن
اردشیر،طراحلباس:ســرورماندی،ابوالفضلشاکری
ومحســناردشیر،طراحعروســکوساختعروسک:
نسیمیاقوتی،طراححرکت:پریساعبدالعظیمی،طراح
حــرکاتفلوآرت:هومنمظفری،طــراحگریم:بهمن
صنیعی،مدیرصحنه:سپیدهاسکندرزاده،اجرایدکور:
علــیزارع،محمودمحمودپور،کیــوانصالحی،مدیر
تولید:مجیداکبریمبارکه،عکاســان:ابراهیمحسینی،
زهرااروجلووفاطمهعرب،طراحپوستروبروشور:ناصر
شاکری،ساختتیزروطراحگرافیک:حسینهمایون،
مدیرتبلیغات:نگارامیری،مشــاوررســانه:عباسعلی
اسکتیومدیرروابطعمومی:امیرپارسائیانمهراشاره

کرد.
پیشفروشنمایش»ســیاهخال«ازساعت۱۲:۰۰
روزچهارشنبه،۴بهمندرسایتتیوالآغازمیشود.

رئیس سازمان سینمایی کشور خبر داد؛

تخصیص ۶ میلیارد تومان برای 
تجهیز پردیس سینمایی بم

رئیسسازمانســینماییکشورازتخصیصشش
میلیاردتومانبرایتجهیزپردیسسینماییبمخبر

داد.
محمدخزاعیدرحاشیهبازدیدازساختمانپردیس
ســینماییشهربماظهارکرد:باتوجهبهبرنامهریزی
برایاتماممجتمعهاینیمهتمامدرکشــورســعی
داریمتمــامپروژههایدرحالســاخترابهپایان
برسانیموتعهداتیکهسازمانسینماییبهمجموعه

سینماهایفرهنگداده،درحالانجاماست.
رئیسسازمانسینماییکشــورافزود:هرکداماز
سینماهاکهزیرســاختآنآمادهوتوسعهآنکامل

شود،برایتجهیزآنهااقداممیکنیم.
ویبیانکرد:دربسیاریازشهرستانهاییکهاین
پروژههادردولتقبلآغازشدهبودوبهدلیلشیوع
ویروسکرونامتوقفشده،هماکنوندرحالتوسعه

وساختآنههستیم.
خزاعیگفــت:پردیسســینماییبمپیشــرفت
درصدیداشــتهوامیدواریمتاســالآیندهتکمیل
شدهواینسینماهمزمانبادههفجرسالآیندهبه

بهرهبرداریبرسد.
رئیسسازمانسینماییکشورگفت:ظرفیتشش
ســالنسینمادرشهرستانبمبســیارخوباستو
کمبودهایحوزهزیرساختفرهنگیبایدمرتفعشود.
بهگزارشایســنا،زیربنایاینسینمادرسهسالن
تعریفشــدهوبــا۱۱۰۰مترفضــا،ظرفیت۳۰۰
نفریداردکــهقراردادفازاولبــااعتبارنزدیکبه
شــشمیلیاردتومانبودهوبــرایتکمیلاینپروژه
بافهرســتبهای۱۴۰۲نزدیکبه۱۵میلیاردتومان

دیگرنیازاست.

خبر

گردان  ت کار اظهارا
نمایشی که به جشنواره 

ت گش تئاتر فجر بر
محمدجوادشریفیکهپیشازایننمایشش
ازجدولجشنوارهتئاترفجرکنارگذاشتهشده
بود،باابرازخرسندیازبازگشتایننمایشبه
جشنوارهفجرگفت:خوشبختانهاصلاحیههایی
کهبهکاراعمالشــده،لطمهایبهاجرایما

نمیزند.
بهگزارشایســنا،اینکارگردانبانمایش
»خاطراتیکدلقک«ازشــهراراکمتقاضی
شرکتدربخشمسابقهایرانچهلودومین
جشــنوارهتئاترفجربودوبااینکهایننمایش
درجشنوارههایاســتانیومناطقبهعنوان
اثــربرگزیدهانتخابشــدهوحتیســالنو
زماناجرایآنمشــخصشدهبود،درآستانه
برگزاریجشــنوارهمشخصشدکهازجدول

اینرویدادهنریکنارگذاشتهشدهاست.
همزمانباایناتفاق،شــریفیدرگفتگویی
باایســناتاکیدکردکههمهمراحلقانونیرا
برایپیگیریورفعمشــکلنمایشخودطی
میکند.تااینکهعصرروزگذشــته،دوشــنبه
دومبهمنماهروابطعمومیادارهکلهنرهای
نمایشــیاعلامکردکهنمایش»خاطراتیک
دلقک«بهجشنوارهبازگشتهاستوروزجمعه
۶بهمنماهدرتالارمحراببهصحنهمیرود.
شــریفی،ازبازگشتنمایشخودبهجدول
جشنوارهابرازخرسندیکردوبهایسناگفت:
باپیگیریمدیرکلارشــاداســتانمرکزی،
حراستایناســتان،استانداراراکوحمایت
همــهجانبــهحراســتکلمرکــزهنرهای
نمایشی،لطفشوراینظارتوارزشیابیاین
اداره،حمایــتمدیرکلهنرهاینمایشــیو
دبیرجشنوارهتئاترفجر،نمایشمابهجدول

جشنوارهبازگشت.
اوادامهداد:بعــدازپیگیریهاییکهانجام
دادیم،خوشــبختانهیکبازبینــیدیگربرای
مــادرنظرگرفتنــدونمایشبعــدازاعمال

اصلاحیههایلازم،بهجشنوارهبازگشت.
ایــنکارگــرداندرپاســخبهاینکــهآیا
اصلاحیههــالطمهجدیبهشــاکلهکارزده
اســت؟توضیحداد:خوشبختانهچنیناتفاقی
نیفتــاد.مااصلاحیههــارارعایــتکردیمو
دوســتانهــمهمراهیکردنــدونمایشبه

جشنوارهبازگشت.
شریفیکهنمایشخودرابامتنیازحسین
وافقایرجیرویصحنهمیبرد،دربارهشیوه
اجراییایــننمایشتوضیــحداد:نمایشما
براســاس»شاهلیر«شکســپیرنوشتهواجرا
میشود.اجرایمابهصورتپارودیوایرانیزه
شدهاستوازشیوهنمایشیتختحوضیهم
استفادهمیکنیموکارمانریتمیکوموزیکال

است.
بهگفتهاو،گروهاجراییایننمایشبهشرح
زیرهستند:بازیگران)بهترتیبحروفالفبا(:
سحرامانیراد،پریابابایی،نرگسجلالوندی،
حســینجهانگیــری،محمدجوادشــریفی،
فریدونرجبی،حســینعاشقحسینی،امیر
عباســی،مرتضیعلیدادی،گروهموســیقی:
سرپرســتگروه:محمودرضاخلیلی،تار:ایلیا
مشــهدی،ویلن:امیدشمســی،تنبک:امین
شمســی،طراحصحنه:محمدجوادشــریفی
وحســنعزیزمحمدی،طراحلباس:ســمیه
شــریفی،طراحنور:بیژنبیات،طراحپوستر
وبروشــور:حامدکاظمی،طراحچهرهپردازی:
حســنعزیزمحمدی،منشــیصحنه:مبینا

فتحی.
نمایش»خاطراتیــکدلقک«روزجمعه
ششمبهمنماهراسساعت۱۷یکتکاجرا

درتالارمحرابدارد.

اسکورسیزی در آستانه 
چند رکورد اسکاری

مارتیــناسکورســیزیکهامســالبافیلم
»قاتلانماهکامل«درفصلجوایزســینمایی
حضوردارد،شانسثبتچندرکوردجدیدرا
درتاریخ۹۶سالهجوایزسینماییاسکارپیش

رومیبیند.
بهگزارشایسنا،مارتیناسکورسیزیامسال
برایدومینباردرششدههفعالیتحرفهای
خود،واجدشــرایطرقابتدراسکاربهعنوان
نویســنده،کارگردانوتهیهکنندهبراییک
فیلمواحداستوبرخلافسال۲۰۱۷کههر
سهنامزدیاوبرایفیلم»سکوت«بهتوفیقی
دستنیافت،اوامسالدراینسهشاخهبرای

»قاتلانماهکامل«شانسبیشتریدارد.
همانطــورکهمیتوانحدسزد،بیشــتر
نامزدیهایقبلــیاو)۹تااز۱۴مورد(برای
رشــتهکارگردانیبودهاســتوامســالنیز
بیشترینشــانسبرایاینسینماگر۸۱ساله
دراینرشــتهمتصوراســت.نامزدهاینودو
ششــمیندورهجوایزســینماییاســکاردر
حالیامروز)ســهشنبه،ســومبهمن(اعلام
میشــودکهاسکورســیزیبهاحتمالبسیار
زیادبــرایدهمینبارنامــزدجایزهبهترین
کارگردانــیمیشــودکهاورابهمســنترین
مدعیدرتاریخ۹۶ســالهاینرشــتهدر۸۱
ســالگیتبدیلمیکندوبــااختلافحدود
۲۰ماهازرکورددارکنونی»جانهیوســتون«
عبورمیکندکهدرســال۱۹۸۶درسن۷۹
سالگیبرایفیلم»شــرفخانوادهپریتزی«
بود.اسکورسیزی نامزدجایزهکارگردانیشده
درادامهاینفرصترانیزخواهدداشــتتابه
مســنترینبرندهاسکارکارگردانینیزتبدیل
شــود،رکوردیکهدرحــالحاضردراختیار
»کلینتایستوود«استکهدرسن۷۴سالگی
درسال۲۰۰۵بافیلم»عزیزمیلیوندلاری«

برندهاینجایزهشدهبود.

نمدیرکلهنرهایتجســمیوزارتفرهنگ
گفت:۲۲هزاراثربهبخشرقابتیشانزدهمین
جشنوارهتجسمیفجرارسالشدواینرویداد

وحدتبخشهمههنرمنداناست.
نشستخبریشانزدهمینجشنوارههنرهای
تجســمیفجرصبــحامروزباحضــورمحمد
خراسانیزادهمدیرکلهنرهایتجسمیوزارت
فرهنگوارشاداســلامی،امیرعبدالحسینی
دبیرشــانزدهمینجشنوارهفجر،مسعودزنده
روحکرمانیدبیرهنریجشــنوارهتجســمی
فجر،جعفرواحدیدبیراجراییشــانزدهمین
جشــنوارههنرهایتجســمیفجرواصحاب
رســانهدرموزههنرهایمعاصرتهرانبرگزار

شد.
مدیرکلهنرهایتجسمیوزارتفرهنگو
ارشــاداسلامیدرایننشستبااشارهبهروند
اجراییشانزدهمینجشنوارههنرهایتجسمی
فجربهعنوانجشنبزرگهنرمنداناینحوزه
اظهارداشــت:رونداجراییجشنوارهشانزدهم
تجسمیفجرازمردادماهامسالآغازوجلسات
شورایسیاستگذاریاینرویداددرشهریورماه

برگزارشد.
ویگفــت:مصطفیگودرزی،ســیدعباس
میرهاشــمی،مســعودنجابتی،بهمنعبدی،
احمدعبدالرضایی،منیژهآرمین،زهرارهبرنیا،
امیرعبدالحسینی،محمدرضا نادرقشــقایی،
دوستمحمدی،لیلاعباســیوعلیفروزانفر
بهعنــواناعضایشــورایسیاســتگذاری
شانزدهمینجشــنوارههنرهایتجسمیفجر
منصوبشدندوازنظراتکارشناسانهآناندر

اینحوزهبهرهمندشدیم.
خراسانیزاده،رویکردشانزدهمینجشنواره
هنرهایتجســمیفجررا»هنرنوآور،خلاق،
وحدتبخشوامیدآفرین«عنوانکردوافزود:
اینرویداد،وحدتبخــشوامیدآفرینهمه
هنرمندانحوزهتجســمیایراناستکهباهر
ســلیقهوذائقهعلاقهمندهستنددرچارچوب

قوانینکشورشانفعالیتکنند.
رییسشورایسیاســتگذاریشانزدهمین
جشــنوارههنرهایتجســمیفجربیانکرد:
ازترکیبداورانتاافرادیکهآثارشــانرابه
اینرویدادارســالکردند،بایدازیکایکآنان
قدردانیکنمبهخصوصاساتیدیکهسالهای
گذشــتهشــاگردانآنانبرگزیدگانجشنواره
بودند،درجشنوارهشــانزدهمآثارشانراارایه
کردندودرمسابقهشرکتدادند،همهاینهادر

کنارهمیکفجرباشکوهرارقمزدند.
ویاظهارداشت:جشنوارههنرهایتجسمی
فجرقابلمقایســهباهیچیــکازرویدادهای
کشــوردرحوزهتجســمینیســت،تجسمی
فجر،تنهارویدادیاستکهیکدبیرکل،۲۲
دبیرملــی،بیشاز۶۰داورملــیو۳۲دبیر
استانیدارد،امسالدرتمامیاستانها،رویداد

»تجسمهنر«برگزارمیشود.
خراســانیزادهگفــت:حجمرقابــتآثار
دریافتیدربخــشرقابتملی،۱۰هزارو۷۶
اثراست،دربخشاســتانهاتعدادآثاریکه
جداگانهبرایهراســتانارسالشدودبیران
هنــریارزیابیکردندوبخشــیازآنرابرای

ســطحملیارســالکردند،درمجموعحدود
۱۲تا۱۳هزاراثراســت.بهطورمتوسطاکثر
اســتانها،حدود۳۰۰تــا۴۰۰اثررادریافت
کردنــد.درمجموعحــدود۲۲هــزاراثردر
بخشهایملیواستانیشرکتکردندتامورد
ارزیابیقرارگیرندوتعــدادزیادیاثرهمدر

بخشغیررقابتیارسالشدهاست.
مدیرکلهنرهایتجسمیوزارتفرهنگو
ارشاداسلامیبااشارهبهاهمیترویکردکیفی
دربرگزاریشــانزدهمینجشــنوارههنرهای
تجســمیفجرافزود:درمواردیداورانبرای
کنارگذاشــتناثرباهمچانهمیزدندوجمع
بندیآناناینبــودکهکیفیتآثارانقدرزیاد
اســتکهنمیتواننــدآنهاراکنــاربگذارند،
حجمآثارنهاییعلیرغــماینکهرویکرداین
بــودکهتعدادآثارراکاهشبدهندوعلیرغم
سختگیریداوران،نشــاندهندهکیفیتآثار

است.
ویبیــانکرد:یکیازاتفاقــاتقابلتوجه
جشــنوارهشــانزدهمتجســمیفجر،حضور
چهرههــایجدیددرجایــگاهدبیریوداوری
بودکــهعلیرغمتوانمنــدیوکیفیتبالای
آثارشــانتاکنوناسامیآنانرادراینجایگاه
ندیدهبودیم.رویکردایناستبههماناندازه
کهبایدبهپیشکســوتانتوجهشود،جوانانو

توانمندیهایآناننیزبایدموردقرارگیرد.
خراســانیزادهبااشــارهبهحضوربانواندر
اظهارداشت: جشنوارهشانزدهمتجسمیفجر
حضوربانواندرشورایسیاستگذاری،جایگاه
دبیریوداوریباعثافتخاراســت؛درشورای
سیاســتگذاریســهنفرازاعضایاینشورا،
بانوانهســتند،بهخصــوصدربخشداوری
مجســمهســازیتمامداورانبانوانهستندو
افتخارمیکنیمدرشــرایطیکهبخشمهمی
ازجامعهواقعیهنرمندانتجســمی،ورودی
دانشــگاهها،نگارخانهوگالــریداران،فعالان
اقتصادهنربانوانهستندکهبهبرکتانقلاب
اسلامیشاهدایننقشآفرینیزبانزدوحضور

چشمگیربانوانهستیم.
حضور ۳۴۲۹ هنرمنــد در بخش ملی 

جشنواره شانزدهم تجسمی فجر 

دبیــرکلشــانزدهمینجشــنوارههنرهای
تجســمیفجرنیزدرایننشســتباتاکیدبر
اولویترویکردکیفیتگرایانهبرکمیتگرایانه
دراینرویداداظهارداشــت:ایــنرویکرددر
ترکیبشورایسیاستگذاری،دبیرانوداوران
نیزموردتوجهقرارگرفت،ارتباطاینجشنواره
بادورههایگذشــتهادامهداشــتوازنظرات
وتجربههایســرآمدانواســاتیداینحوزه
بهرهمندشــدیمودرکنارآنچهرههایجوان
ســرآمدنیزبهعنواندبیریــاداورانبخشها

انتخابشدند.
عبدالحسینیبااشــارهبهحضورقابلتوجه
بانواندرجشنوارهشــانزدهمفجردرترکیب
شورایسیاستگذاری،دبیرانوداورانگفت:
دراینجشــنواره۳هــزارو۴۲۹هنرمنددر
بخشملیحضــوردارندوآثارشــانراارایه
کردند،بخشعمدهایازآنان؛۲هزارو۵۲نفر
ازبانوانویکهزارو۳۷۷نفرازآقایانهنرمند

هستند.
ویبااشارهایجادارتباطمیانجامعههنریو
جامعهدانشگاهیوبهرهمندیازدستاوردهای
علمــیدرشــانزدهمینجشــنوارههنرهای
تجسمیفجرافزود:ارتباطبابخشدانشگاهی
نیزموردتوجهشــورایسیاســتگذاریبود
کهبرهمیناســاسازاســتادانوسرآمدان
دانشگاههایمعتبراینحوزههمچوندانشگاه
تهران،تربیتمدرس،علموفرهنگ،ســورهو
شاهددرترکیبشورایسیاستگذاریبهرهمند

شدیم.
دبیــرکلشــانزدهمینجشــنوارههنرهای
تجســمیفجربیانکرد:علاوهبراین،بخش
علمیجشــنوارهامســالبهپایــاننامههای
دانشگاهیدرمقطعکارشناسیارشدودکترا
اختصاصپیــداکردوقضاوتدربخشعلمی
برمبنایپایاننامههاییاســتکهدردوسال
اخیردفاعشــدهوبهجشنوارهارایهشدهاست
کهموردارزیابیقرارخواهندگرفتوبهپایان
نامهبرتر،نشان»طوبایزرین«اهدامیشودو
اثرمنتخبباهمکاریناشرخصوصیدرقالب

کتابمنتشرخواهدشد.
عبدالحســینیاظهارداشــت:رویکردمااین

اســتکهجشــنوارهتجســمیفجــرازیک
نمایشــگاهفراتربرودوبهجنبههایکاربردی
وتخصصــی،ورودپیــداکندوبرایناســاس
جنبههایتبلیغیوترویجیهنرهایتجسمی
مدنظــرقرارگرفــتوبخشهایــیهمچون
طراحــیفرهنگمحوروناشــرانکتابهای
تجسمیبهجشنوارهاضافهشد.درداوریآثار
نیزویژگیهای»نگاهخلاقانه«،»نگاهنوآورانه«
و»توجهبهزیباییشناسی«مدنظرقرارگرفته

است.
ویدربارهبخشفیلمهایتجسمیجشنواره
شــانزدهمفجرگفت:اینبخشدردورههای
گذشتهبرگزارشدهبود،امابهدلایلیکمرنگ
شــد،ســینماوفیلمبهترینابزاربرایدیده
شدنهنرهایتجسمیوجذبمخاطباست
کهدرایــندورهنیزموردتوجــهقرارگرفته
اســت،۲۲فیلمهنرهایتجسمیدرسامانه
دبیرخانهشــانزدهمینجشنوارهتجسمیفجر
ثبتشــدهکهدرحالداوریاســتواسامی

برگزیدگاناینبخشاعلامخواهدشد.
دبیــرکلشــانزدهمینجشــنوارههنرهای
تجسمیفجردربارهآییننامهنهاییجشنواره
تجســمیفجرنیــزبیانکرد:ایــنرویداداز
اساســنامهخودکهدراولیندورهتدوینشد،
فاصلهگرفتهاست،قراراستباهمکاریاساتید
وسرآمداناینحوزهآییننامهجشنوارهمورد

بازنگریقراربگیرد.
تجسمی  جشنواره  نمایشگاه های  آغاز 

فجر از ۸ بهمن 
زندهروحکرمانیدبیرهنریشــانزدهمین
جشــنوارههنرهایتجسمیفجردرادامهاین
نشستاظهارداشت:اینجشنوارهدر۲بخش
نمایشــگاهیدرموزههنرهایمعاصرتهرانو
موسســهفرهنگیهنریصبابرگزارمیشود؛
نمایشــگاههای»مفاخر«بانگاهیبهگنجینه
موزههنرهایمعاصرتهرانو»آینهدرآینه۳«
بانمایشپوســترهایشاخصانقلاباسلامی
یکشنبه-هشتمبهمنماه-ساعت۱۸درموزه
هنرهایمعاصرتهرانافتتاحخواهندشــد،در
مجمــوع۱۳۵اثراز۱۲۵هنرمنددراینموزه

بهنمایشگذاشتهخواهدشد.
ویگفت:۸۵۴اثردربخشهای»مسابقه«،
»قلههــا«،»هنرمندمحور«و»بــازارهنر«از
۶۰۶هنرمنددرموسســهفرهنگیهنریصبا
بهنمایشگذاشــتهمیشــود.ایننمایشگاه
سهشنبه-دهمبهمنساعت۱۸افتتاحمیشود
وتا۳۰بهمنادامهداردکهدرمجموعترکیبی

از۱۷بخشجشنوارهاست.
دبیرهنریشــانزدهمینجشنوارههنرهای
تجســمیفجرضمنقدردانــیازاداراتکل
اســتانهادربرگزاریبخش»تجســمهنر«
جشــنوارهافزود:۳۲دبیرهنریدراینبخش
دراســتانهادرحــالفعالیــتهســتندکه
هنرمندانشــاخصاستانهاهستند.۱۲هزار
اثربهدبیرخانهاستانهاارسالشده،۷هزاراثر
بازبینیشــدوازششمتادهمبهمنآثاریاز
یکهزارهنرمندبهتناوبدراستانهابهنمایش
گذاشــتهمیشــود.همچنینجوایزجشنواره

امسال۴۰درصدافزایشپیداکردهاست.

شست خبری شانزدهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر؛

فجر شانزدهم وحدت بخش تمام هنرمندان تجسمی ایران

گلابآدینهگفت:منبافیلم»آبجی«خیلیعجینشــدهاموبه
نظرمتجربهیشــخصیامدرسرکردنباچنینشخصیتیباعثاین
اتفاقشــد.منخواهریداشــتمکهبهنوعیعقــبماندهذهنیبه
حسابمیآمد.روزیکهاینفیلمنامهراخواندم،خشکمزدهبودکه

چطوروازکجااینفیلمبهمنرسیدهاست؟
پانصــدوهفتادودومینبرنامهســینماتکخانههنرمندانایران
دوشــنبهدومبهمن۱۴۰۲ســاعت۱۷بهنمایشفیلم»آبجی«به
کارگردانیمرجاناشــرفیزادهوتهیهکنندگیمحمدحسینقاسمی

محصول۱۳۹۴اختصاصداشت.
بهگزارشایســنابهنقلازروابطعمومیخانــههنرمندانایران،
پــسازنمایشاینفیلم،نشســتنقدوبررســیآنباحضورزهرا
مشــتاق)منتقدسینما(،مرجاناشرفیزاده)کارگردانفیلم(،نرگس

آبیار)تهیهکنندهفیلم(وگلابآدینه)بازیگر(برگزارشد.
گلابآدینهدرایننشستگفت:جایخانممعصومهقاسمیپوردر
ایننشستبسیارخالیست.علتاینکهبهنظرمیآیدمنبااینفیلم
خیلیعجینشــدهام،ایناستکهتجربهیشخصیدرسرکردنبا
چنینشخصیتیداشتم.منخواهریداشتمکهبهنوعیعقبمانده
ذهنیبهحســابمیآمد.روزیکهاینفیلمنامهراخواندم،خشکم
زدهبودکهچطوروازکجااینفیلمبهمنرســیدهاست؟روزیکه
بهدفترخانماشرفیزادهمیرفتم،مخصوصاخواهرمحمیدهجانکه
الاندرقیدحیاتنیســترانیزباخودمبردم.تادربازشــد،حمید
جانمبهســبکآبجیدرونفیلمســلامکرد.ایــناتفاقبرایخانم

اشرفیزادههمشگفتآوربود.
اوافزود:جالباســتکهدراینفیلم،ماســهسوتهدلانگردهم
آمدیــم.منخواهرمدرکنارمبود.مرجانجــاننیزبهقصهزندگی
خودوخواهرشمیپرداخت.معصومهجاننیزبهنوعیدرگیرهمین
ماجراباپدرشبودهاســت.بنابراینهمهچیزدستدردستهمداد

تالحظهبهلحظهاینفیلمفراترازیکفیلمبرود.یکیازسختیهای
آنایــنبودکهماباواقعیتاینماجراروبهروبودیم؛درواقعتنظیم
تعادلبیــنواقعیتخودمانوواقعیتاینفیلــم،حداقلبرایمن
خیلیمشکلبود.ولیبههرصورتتجربهایبودکهمارابههموصل
کرد.اکنوناینفیلمتبدیلبهخاطرهایازخواهرمننیزشدهاست.
بههمیندلیلهربارکهآنرامیبینیم،هرچهســعیمیکنمخودم
راازآنجداکنم،نمیتوانم.چونهمخودم،هممادرموهمخواهرم

درآنوجودداریم.
زهرامشــتاقدرادامهایننشســتبیانکرد:اگــرمندرجریان
اینموضوعقرارنمیگرفتمکهخانمآدینهوخانماشرفیزادهچنین
تجربیاتیدررابطهبااینموضوعداشــتند،فکرمیکردماینفیلمبر

اساسیکیازداستانهایناهیدطباطباییساختهشدهاست.
مرجاناشــرفیزادهدرادامهدربارهپرداختنبهموضوعاینفیلمو
بهطورخاصشخصیتآبجیگفت:اینکهاینفیلمبعدازهشتسال
بالاخرهرویپایخودایستاد،برایمحسعجیبیبودهوتجربهتازهای
بهشمارمیآید.چندشبپیشیکیازدوستانملینکیازیکجلسه
نقدوبررسیفرستادکهخارجازایرانشکلگرفتهبودودرآندرباره
اینفیلــمصحبتمیکردند.بعدازدیدناینبرنامه،نمیتوانســتم
جلویریزشاشــکهایمرابگیرم.خیلــیحالغیرعادیبود.چون
قاعدتایکفیلمسازنبایدتاایناندازهنسبتبهجانگرفتنفیلمش
وصحبتکردندربارهآنحسرتعمیقیداشتهباشد.ولیبرایمن
اینطوربودوبههمیندلیلبادیدنآنتاایناندازهاحساساتیشدم.
اوافزود:اینفیلمســال۹۴ساختهشد.پروسهنگارشآنازسال
۹۲شروعشــد.تاآنزمانشــایدحدود۲۰فیلمکوتاهداستانیو
مســتندو۵فیلمویدیوییســاختهبودم.بنابراینزودنبودوشاید
بنابهبرخیمقیاسهادیرهمبودکهبهســراغاولینفیلمداستانی
خــودمبروم.آنزماندرموقعیتکاریخوبیبودم.زیرادورهایبود

کهفیلمهایمدیدهمیشــد،جایزهمیگرفتموواقعافکرمیکردمبه
نقطهایرســیدهامکهبایدوارداینحیطهشوموفیلماولسینمایی
خودمرابسازم.همیشهموضوعاتملتهبوجریاناتیازسینماوجود
داردکهبهخاطربرگبرندهبودنشــان،فیلمسازرابهسمتخودش
دعوتمیکند.مثلااینکهبهســمتیکجریانفیلمسازیبرویمیا
آثاریشبیهفلانفیلمسازبسازیم.چونآنهافیلمهاییهستندکهدر

یکدورهایدیدهشدهوموفقمیشوند.
اینکارگرداندرادامهبیانکرد:طبیعتامننیزخیلیفکرمیکردم
بــهاینکهفیلماولــمبایدچطوروچگونهباشــد.هرچهدرونخودم
کنکاشکردم،دیدمهیچچیزیبهاندازهموضوعیکهاینقدربهمن
نزدیکاســتبرایماهمیتندارد.بنابراینبالاخرهیکصبحیبیدار
شــدموبامادرمتماسگرفتموگفتمبهمناجازهمیدهیتاازاین
موضوعبرداشتیبکنم؟آیاخواهرمناراحتنمیشود؟دلهرهداشتمو
وقتیفیلمنامهآمادهشد،نسخهاولآنرادربرابرخواهرمخواندمو
مرتبنگاهمیکردمکهببینمواکنشــشچیست؟آیابااینفیلماورا
اذیــتنمیکنم؟میخواهمبگویمتاایناندازهبهاینموضوعنزدیک
بودموفکرمیکردماینصادقانهترینفیلمیاستکهمیتوانمبسازم

وبرایممهماست.
اشرفیزادهدرادامهصحبتهایشگفت:خیلیبهادبیاتعلاقمندم
وبراینویســندههااحترامقائلم.همچنینبســیارحسرتکمشدن
ارتبــاطبینادبیاتوســینمارادارم.بنابراینازخانمطباطباییکه
داستانهایایشانراخیلیدوستداشتم،خواهشکردموگفتمکه
میخواهمکاریرابنویسموبسازمودوستدارمکهشماهمحضور
داشــتهباشید.طرحوایدهراکهتعریفکردمایشانهمجذبشدو
خیلیسریعاعلامهمکاریکرد.بعدترازآقایعلیاصغری،همکاری
کهســالهابااوکارکردهبودمنیزخواستمکهبهمااضافهشودتاما
بتوانیمکمیازوجوهمردانهرانیزببینیموفیلمنامهرامتعادلکنیم.

گلاب آدینه: 
با خواندن فیلم نامه »آبجی« خشکم زد
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رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

پایگاه اورژانس هوایی بال ثابت 
در بندرعباس راه اندازی می شود

رییــس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمــزگان از 
راه انــدازی پایــگاه اورژانس هوایی بــال ثابت در 

بندرعباس خبر داد.
به گزارش خبرگــزاری مهر، غلامعلی جاودان به 
همراه و معاون توســعه دانشــگاه در دفتر ریاست 
سازمان اورژانس کشــور حضور یافت. این نشست 
درخصــوص هماهنگی های لازم بــرای راه اندازی 
پایــگاه اورژانــس هوایی بــال ثابت در دانشــگاه 

بندرعباس برگزار شد.
در پایــان این جلســه جاودان رئیس دانشــگاه 
بندرعباس با اهدا لوح تقدیر از زحمات بی شــائبه 
میعادفر ریاســت ســازمان اورژانس کشور و سرور 
معاونت فنــی و عملیات ســازمان و عزتی رئیس 

اداره اورژانس هوایی تقدیر و تشکر کردند.

فرمانده انتظامی هرمزگان عنوان کرد؛

گرفتار شدن کلاهبردار حرفه 
ای متواری در دام پلیس مقتدر 

هرمزگان
فرمانــده انتظامــی هرمــزگان از شناســایی و 
دســتگیری کلاهبــردار حرفــه ای بــا ۸ فقــره 

کلاهبرداری در پوشش مأمور دولتی خبر داد.
بــه گزارش خبرگــزاری مهر، ســردار علی اکبر 
جاویدان بیان کرد: در پی وصول سه فقره شکایت 
از دادسرای عمومی شهرستان بندرعباس مبنی بر 
کلاهبرداری از شــهروندان بندرعباس در پوشش 
مأمور دریابانی با ترفند فروش لوازم خانگی قاچاق 
توقیف شده به قیمت ارزان تر از نرخ بازار، پیگیری 
موضوع به صورت ویژه در دســتور کار کارآگاهان 

پلیس آگاهی استان قرار گرفت.
وی افزود: با تحقیقات هدفمند و پلیســی انجام 
شــده توســط کارآگاهان اداره مبــارزه با جعل و 
کلاهبرداری پلیس آگاهی، با بررسی ابعاد مختلف 
موضــوع و انجام تحقیقات محلــی و اخذ اظهارت 
شاکیان مشــخص شــد، فردی به هویت »اسلام 
پ« بــا معرفی خود به عنوان مأمــور دریابانی به 
مالباختــگان و بیان اینکه می توانــد لوازم خانگی 
قاچاق توقیف شــده را ارزان تر از نرخ بازار به آنها 
بفروشــد با اخــذ مبالغی از آنها متواری شــده و 

پاسخگوی شاکیان نبوده است.
این مقام ارشــد انتظامی اســتان اظهار کرد: با 
تــلاش شــبانه روزی و بهره گیری از شــیوه های 
پلیســی و همکاری تعدادی از مالباختگان هویت 
متهم و کلاهبردار مشــخص و منــزل و مخفیگاه 
وی در یکی از محلات حاشــیه ای شهر بندرعباس 

شناسایی شد.
سردار جاویدان خاطرنشــان کرد: با بررسی ها و 
تحقیقات میدانی انجام شــده مشخص شد. متهم 
در محــل نیز خــود را به عنوان مأمــور دریابانی 
و فردی ذی نفــوذ در مراجع قضائــی و انتظامی 
معرفی کرده و با این ترفند اقدام به کلاهبرداری از 
افراد کرده است.فرمانده انتظامی استان هرمزگان 
تصریح کرد: به منظور دســتگیری متهم، مأموران 
در چند نوبت بــه آدرس و محل های شناســایی 
شده اعزام که دســتگیری متهم به دلیل جابجایی 
سریع و مکرر میسر نشد تا اینکه اطلاع حاصل شد 
متهــم قصد نقل مکان به شهرســتان میناب دارد 
که بــا هماهنگی های به عمل آمــده و اعزام یک 
تیم عملیاتی، متهم متواری در ایســت و بازرسی 
شــهید چغازردی میناب دســتگیر و در تحقیقات 
به عمل آمده تا کنون بــه ۸ فقره کلاهبرداری از 
شــهروندان اعتراف کرده که نامبرده با تشــکیل 
پرونده به دســتگاه قضائی معرفی و با صدور قرار 

تأمین مناسب روانه زندان شد.

عملیات اجرایی نیروگاه اتمی 
سیریک با حضور رئیس جمهور 

آغاز خواهد شد
استاندار هرمزگان گفت: عملیات اجرایی نیروگاه 
اتمی پنج هزار مگاواتی سیریک در شرق هرمزگان 
در ســفر رئیس جمهور به این استان آغاز خواهد 

شد.
مهدی دوســتی اســتاندار هرمزگان اظهار کرد: 
عملیــات اجرایی نیروگاه اتمی بندر ســیریک در 
سفر رئیس جمهور به هرمزگان آغاز خواهد شد و 
این یعنی در آینده پنج هزار مگاوات برق خواهیم 
داشــت و منطقــه دیگر نیازی بــه گاز ندارد و بر 
اســاس آن می توان یک شهرک صنعتی مبتنی بر 

الکتریسیته در استان تعریف کرد.
وی ادامه داد: این طرح تنها یکی از هزار و ۲۸۰ 
طرح بســته افتتاح ها و کلنگ زنی های این ســفر 
است.وی با اشــاره به پایداری تولید برق از طریق 
اتمی عنــوان کرد: اهمیــت نیروگاه های  نیروگاه 
برق هسته ای بر کسی پوشــیده نیست و بسیاری 
کشــور ها که از ذخایر نفتی فراوانی برخوردارند به 
سمت ساخت نیروگاه های اتمی برای تولید انرژی 
پایــدار رفته اند و ما نیز با وجود جوانان متخصص 
کشــورمان می توانیــم در این زمینه به ســرعت 
توانمند شویم.اســتاندار هرمزگان همچنین وجود 
ریســک در اقتصاد دریا و تــرس تاریخی از ورود 
به این حوزه را از دیگر مســائل این استان دانست 
و تصریح کــرد: اگر نتوانیم بــا ابزار های مختلف، 
ریســک ها در حوزه اقتصاد دریا را پوشــش دهیم 
این حوزه که مورد تاکید رهبر معظم انقلاب است 
به طور مطلوب فعال نخواهد شد از این رو ضرورت 
دارد که در حوزه پوشــش ریسک تمهیداتی جدی 

داشته باشیم.

خبر

چشم انداز استاندار هرمزگان برای 
ایجاد شهرک های صنعتی مبتی بر 

الکتریسیته؛
لحظه شماری برای آغاز 

عملیات اجرایی نیروگاه اتمی 
پنج هزار مگاواتی هرمزگان

اســتاندار هرمزگان با اشاره به در پیش 
بودن ســفر آیت الله رئیسی و هیات دولت 
به ایــن اســتان، گفت: عملیــات اجرایی 
نیروگاه اتمی پنج هزار مگاواتی ســیریک 
در شــرق هرمزگان تنهــا یکی از یکهزار و 
۲۸۰ طرح بسته افتتاح ها و کلنگ زنی های 
این سفر اســت.مهدی دوستی در گفت و 
گو با ایرنــا، اظهار کــرد: عملیات اجرایی 
نیروگاه اتمی بندر سیریک در سفر رئیس 
جمهــور به هرمــزگان آغاز خواهد شــد 
و ایــن یعنی در آینده پنج هــزار مگاوات 
برق خواهیم داشــت و منطقه دیگر نیازی 
به گاز ندارد و بر اســاس آن می توان یک 
شــهرک صنعتی مبتنی بر الکتریسیته در 
استان تعریف کرد.وی با اشاره به پایداری 
تولیــد برق از طریق نیــروگاه اتمی عنوان 
کرد: اهمیت نیروگاه های برق هســته ای بر 
کسی پوشیده نیســت و بسیاری کشورها 
فراوانــی برخوردارند  نفتی  از ذخایــر  که 
به ســمت ســاخت نیــروگاه هــای اتمی 
بــرای تولید انــرژی پایدار رفتــه اند و ما 
نیــز با وجود جوانان متخصص کشــورمان 
می توانیم در این زمینه به سرعت توانمند 
شویم.اســتاندار هرمزگان همچنین وجود 
ریســک در اقتصاد دریا و ترس تاریخی از 
ورود به این حوزه را از دیگر مســائل این 
استان دانســت و تصریح کرد: اگر نتوانیم 
بــا ابزارهای مختلف، ریســک ها در حوزه 
اقتصاد دریا را پوشش دهیم این حوزه که 
مــورد تاکید رهبر معظم انقلاب اســت به 
طور مطلوب فعال  نخواهد شــد از این رو 
ضرورت دارد که در حوزه پوشــش ریسک 

تمهیداتی جدی داشته باشیم.
گفتنــی اســت؛ صرفه جویــی اقتصادی 
نیروگاه های اتمی موضوعی ثابت شــده در 
ســطوح بین المللی اســت به عنوان مثال 
نیروگاه اتمی بوشهر تاکنون علاوه بر تولید 
۵۶ میلیــارد کیلــووات ســاعت برق پاک 
معــادل ۸۸ میلیون بشــکه نفت یا معادل 
۱۵ میلیارد متــر مکعب گاز طبیعی صرفه 

جویی کرده است.

فولاد  کنندگان  تولیــد  انجمن  رئیس 
کشور، با اشاره به اینکه ایران هم اکنون 
با تولید سالانه ۳۲ تن فولاد، در جایگاه 
دهــم و در رده برتریــن تولیــد فولاد 
بتوانیم  بایــد  جهان قــرار دارد، گفت: 
تولید فولاد کشــور را ســالانه به ۳۷ تا 
تا در  افزایــش دهیم  تنُ  ۴۰ میلیــون 
رتبه هفتــمِ بزرگتریــن تولیدکنندگان 

بگیریم. قرار  جهان  فولاد 
بــه گــزارش خبرنــگار ایرنــا، بهرام 
آییــن  در  سه شــنبه  روز  ســبحانی 
برگزاری ســومین کنفرانس فولادسازی 
و ریخته گری مداوم به میزبانی شــرکت 
فولاد هرمزگان افــزود: هم اکنون تولید 
فولاد ایران بیــن ۳۰ تا ۳۲ میلیون تنُ 
در سال رسیده اســت که با این تولید، 
رتبه دهم در بین بزرگترین کشــورهای 

داریم. را  فولاد جهان  کننده  تولید 
وی با اشــاره بــه تولید ســالانه ۵۵ 
میلیون تنُ فولاد در ایران تا افق ۱۴۰۴، 
بیان کرد: در صورتی که زیرساخت های 
مورد نیاز، برق، گاز و سیســتم حمل و 
شــود  تامین  تولیدکنندگان  برای  نقلی 
در ایــن صورت می توانیم شــاهد تولید 
نزدیک به ســالانه ۵۰ میلیون تنُ فولاد 
در کشــور باشــیم که تا اهداف تعیین 

نداریم. فاصله ای  چندان  شده 
فولاد  کنندگان  تولیــد  انجمن  رئیس 
کشــور، با اشــاره به تاریخچــه صنعت 
فولاد ایــران اظهار کرد: تحولات خوبی 
در طول این سال ها به سرعت در صنعت 
فولاد کشــور در حوزه فولادســازی و 
اســت،  افتاده  اتفاق  مداوم  ریخته گری 
که عمده این تحولات منشا و ریشه آن 
برگــزاری این کنفرانس هــای تخصصی 

است. بوده 
کنفرانس های  داد:  ادامــه  ســبحانی 

تخصصی محلی اســت کــه متخصصان 
و  را مطــرح کــرده  ایده هــای خــود 
واحدهای طرح و توســعه در شرکت ها 
و شــرکت های دانش بنیــان، روی این 
ایده هــا فعالیت می کننــد که خروجی 
آن، در واقع این دســتاوردها و تحولات 
خوبــی بــوده که بــه آن دســت پیدا 

کرده ایم.
وی بیان کرد: اما این ســیر پیشرفت 
انتها ندارد و متوقف هم نخواهد شــد و 
قطعا ســال دیگر در برگزاری چهارمین 
کنفرانــس، شــاهد رخــداد بســیاری 
از اتفاقــات مثبت و رو به رشــدی در 
بخش فولادســازی و یخته گری مداوم، 
خواهیــم بود؛ گروه فــولاد مبارکه و از 
جمله فولاد هرمــزگان نیز از این قافله 
عقــب نمانده و به تکنولــوژی روز دنیا 
این مســیر پیش  یافتــه و در  دســت 

رفت. خواهند 
فولاد  کنندگان  تولیــد  انجمن  رئیس 
به چشــم انداز صنعت  اشــاره  با  کشور 
فولاد کشــور اظهــار کرد: اگــر امروز 
نگاهی بــه صنعت فولاد ایران داشــته 
باشــیم و مقایســه کنیم با دنیا، امروز 
تنُ  میلیــارد   ۲ تولید ســالانه  شــاهد 
فولاد در دنیا هســتیم کــه ۵۰ درصد 
آن مربــوط به کشــور چین ۵۰ درصد 
نیــز همه دنیا از جمله ایران را شــامل 

می شود.
ایــن مســوول ادامــه داد: در ســند 
چشــم انداز ۲۰ ساله کشور که ۱۸ سال 
پیش تدوین شــده و قــرار بود در افق 
۱۴۰۴ به یک کشور اقتصادی قدرتمند 
در حوزه فولادی تبدیل شویم، قرارمان 
براین بــود که ســلانه ۵۵ میلیون تن 
فولاد را تولید کنیم؛ که در این مســیر 
فولادســازی های کشــورمان در بخش 

دولتی، خصوصی و هم بخش خصولتی، 
تا  امروز  و  برداشته اند  گام های محکمی 

نداریم. فاصله ای  شده ،  تعیین  اهداف 
ســبحانی ادامه داد: یعنی به تولید به 
۵۰ میلیــون تن فــولاد در حال حاضر 
نزدیک شــده ایم و قطعا پنــج میلیون 
بــا پروژه هایــی که در  تن دیگــر هم 
دســت اجرا هســتند و تا ۲ سال دیگر 
به  می رســند،  بهره برداری  مرحلــه  به 
این مهم دســت می یابیــم؛ البته برای 
دســتیابی به نتیجه مطلوب و سوددهی 
بیشتر باید به ســوی تولیدات با ارزش 

برویم. افزوده 
وی بــا اشــاره بــه صادرات ســالانه 
بیــن ۱۳ تــا ۱۴ میلیون تــن فولاد از 
کشــورمان، تاکید کرد: با وجود جوانان 
متخصــص و زیرســاخت های موجود و 

دانش فنی، تاکنون تحریم ها نتوانســته 
اســت بر صنعت فولاد ایران اثر بگذارد 
و امیدواریــم مســئولان وزارت نفــت 
و نیــرو با تامین بــرق و گاز مورد نیاز 
تولید  افزایــش  شــاهد  تولیدکنندگان 
فولاد در ۲ سال آینده در کشور باشیم.

به گــزارش ایرنا، ســومین کنفرانس 
بین المللــی فولادســازی و ریخته گری 
مداوم، به همت شرکت فولاد هرمزگان 
در بندرعباس در حال برگزاری اســت 
و تا فردا چهارشــنبه چهــارم بهمن ماه 

ادامه دارد.
و  اســاتید  از  نفــر   ۴۴۰ حــدود 
مهمــان   ۲۰۰ و  داخلــی  متخصصــان 
از متخصصــان صنعــت فــولاد دنیا و 
شــرکت های صاحب نام جهــان به این 

شده اند. دعوت  کنفرانس 

رییس انجمن تولیدکنندگان فولاد: 

ایران از برترین های صنعت فولاد جهان است

روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

برگزاری سومین یادواره شهدای هسته ای و امنیت در میناب
سومین یادواره شهدای هسته ای و امنیت در بخش توکهور و هشتبندی شهرستان میناب برگزار 

شد.
فرمانده حوزه مقاومت بســیج امام رضا )ع( توکهور و هشــتبندی گفت: سومین یادواره شهدای 
هســته ای و امنیت با هدف گرامیداشــت یاد و خاطره شهیدان، مصطفی احمدی روشن از شهدای 

هســته ای و شهید امنیت محمد حســین حدادیان با حضور خانواده این دو شهید بزرگوار و مردم 
منطقه توکهور وهشتبندی در روستای بندک برگزار شد.

ســرگرد پاسدار مرتضی نیکبختی افزود: در پایان این مراسم از خانواده های معظم شهداء تجلیل 
شد.

مدیــرکل کتابخانه های عمومــی هرمزگان از 
انتخاب این استان به عنوان استان پایلوت اجرای 
تفاهمنامه همکاری مجمع کتابخانه های بزرگ 

کشور )مکتب( خبرداد.
به گــزارش خبرنــگار مهر، فرشــاد محمدی 
عصر یکشــنبه در جمع خبرنگاران به تشــریح 
ابعــاد تفاهم نامه همکاری مکتب و ســتاد طرح 
محرومیت زدایی و توانمندســازی ۲۰۲۰ محله 
اظهار کرد: اســتان هرمــزگان در اجرای تفاهم 
نامه اجرایــی مجمع کتابخانه های عمومی بزرگ 
کشــور )مکتب( با ســتاد طرح محرومیت زدایی 
و توانمندســازی اجتماع محور ۲۰۲۰ محله کم 
برخوردار کشــور، به عنوان پایلوت انتخاب شده 

است.
وی از تحقق عدالت فرهنگی در حوزه کتاب و 
کتابخوانی به عنوان رسالت اصلی این تفاهم نامه 
یاد کرد و افزود: در حال حاضر عرضه و تقاضای 
کتاب در هرمزگان با یکدیگر همخوانی ندارد که 
امیدواریم با اجرای این تفاهم نامه شــاهد رشد 

فضا و همچنین سرانه مطالعه در استان باشیم.
مدیرکل کتابخانه های عمومی استان هرمزگان 
با اشــاره به فعالیت ۸۱ کتابخانه در این استان، 
عنــوان کرد: از ایــن تعداد، دسترســی به پنج 

کتابخانه به فاصله پنج کیلومتری ســهل و آسان 
اســت، ۳۵ کتابخانه کمتر از ۱۰ کیلومتر فاصله 
دارد و قابل پوشــش است، هشت کتابخانه فاقد 
دسترســی و مابقی نیز در فاصله بین پنج تا ۱۰ 

کیلومتر است.
وی با ذکر این مطلب که براساس قانون رسالت 
احــداث کتابخانه با اداره کل راه و شهرســازی، 
شــهرداری ها، نهادهــای حمایتی نظیر ســتاد 
 )… اجرایــی فرمان امــام )ره(، بنیــاد برکت و 
و خیرین اســت، گفت: در عیــن حال اداره کل 
کتابخانه های عمومی اســتان در حال رایزنی با 
بنگاه های اقتصادی و سایر نهادها و ستادها برای 
احــداث کتابخانه در مناطــق مختلف هرمزگان 
اســت.محمدی به پروژه های نیمه کاره کتابخانه 
ای در شــهرک پیامبر اعظــم )ص( بندرعباس، 
شــهر رویدر شهرستان بندرخمیر، جزیره لارک، 
سردشت بشاگرد و شهر هشــتبندی اشاره کرد 
و افزود: استاندار هرمزگان با نگاه ویژه ای که به 
حوزه کتاب و کتابخوانی دارد، قول مساعد برای 

تأمین اعتبار تکمیل این پروژه ها را داده است.
وی گفت: ۵۰ هزار جلد کتاب از طریق اجرای 
تفام نامه همکاری مجمــع کتابخانه های بزرگ 
کشور )مکتب( و ســتاد طرح محرومیت زدایی 

و توانمندســازی اجتماع محور ۲۰۲۰ محله کم 
برخوردار کشور به کتابخانه های استان هرمزگان 

تزریق می شود.
اســتان  عمومــی  کتابخانه هــای  مدیــرکل 
هرمــزگان، برگزاری مســابقات کتابخوانی ویژه 
رده های سنی مختلف در سطح مدارس استان و 
اجرای طرح های »پیک کتاب« و »کوله کتاب« 
با همکاری آموزش و پرورش، اهدا مستمر کتاب 
بــه کتابخانه ها، برگزاری تــور بازدید گروه های 
مختلف از کتابخانه ملی و کتابخانه و موزه ملک 
آستان قدس رضوی را بخش دیگری از بندهای 
تفام نامه همکاری مجمــع کتابخانه های بزرگ 
کشور )مکتب( و ســتاد طرح محرومیت زدایی 
و توانمندســازی اجتماع محور ۲۰۲۰ محله کم 
برخوردار ذکر کرد.وی افــزود: برگزاری محافل 
ادبــی در کتابخانه هــای مشــارکتی اداره کل 
زندان هــا و اقدامات تأمینــی و تربیتی و تقویت 
ایــن کتابخانه ها، اجرای طــرح نذر کتاب )اهدا 
کتاب های کمک درســی پذیرفته شــدگان در 
دانشگاه ها به دانش آموزان پشت کنکوری مناطق 
کم برخوردار(، اهدا بســته های فرهنگی، حضور 
کتابخانه بزرگ ســیار در مناطق کم برخوردار، 
بهســازی و تقویت کتابخانه هــای محلات و راه 

مدیرکل کتابخانه های عمومی هرمزگان عنوان کرد؛

انتخاب هرمزگان به عنوان پایلوت اجرای تفاهم نامه »مکتب«

آگهی تصمیمات مؤسسه پردیس 
بین المللی شریف کیش

ثبت شده به شماره ۲۴ و شناسه 
ملی ۱۰۸۶۱۵۱۷۹۰۰

به اســتناد صورتجلســه هیئت امناء مورخ ۱۴۰۲,۰۸,۲۷ 
آقای رضا یوسفی با کد ملی ۰۶۰۲۲۴۸۷۵۲ طی حکم

شــماره ۹۰۰۰,۳۵۳۰ مورخ ۱۴۰۲,۰۸,۲۷ و حکم شماره 
۹۰۰۰,۴۲۵۹ مورخ ۱۴۰۲,۱۰,۱۶ بعنوان رئیس

پردیس بین الملل شریف کیش انتخاب گردید. 
       رضا والی پور

           سرپرست اداره ثبت شرکتها و مالکیتهای 
صنعتی

       و معنوی منطقه آزاد کیش

آگهی تصمیمات شرکت نارگون کیش ) سهامی خاص (
ثبت شده به شماره ۸۶۲۷ و شناسه ملی 

۱۰۹۸۰۱۶۶۶۶۱
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ۱۴۰۲,۰۶,۰۱ تصیمات ذیل 

اتخاذ گردید:
۱- موسسه حسابرسی و بهبود سیستمهای مدیریت حسابرسین به شناسه ملی ۱۰۱۰۰۳۱۶۹۹۱ 

بعنوان حسابرس و بازرس
اصلی و آقای شــهاب زمانی با کد ملــی ۴۶۵۰۶۳۲۹۰۰ بعنوان بازرس علی البدل برای مدت 

یکسال مالی انتخاب شدند.
      ۲- ترازنامه و حساب سود و زیان شرکت منتهی به ۱۴۰۱,۱۲,۲۹ مورد تصویب قرار گرفت.

۳- روزنامه کثیرالانتشار اقتصاد کیش جهت درج آگهی های شرکت انتخاب گردید.
                                     رضا والی پور

                                        سرپرست اداره ثبت شرکتها و مالکیتهای صنعتی
                                     و معنوی منطقه آزاد کیش

آگهی تصمیمات شرکت چاه آمایش پارس کیش 
) سهامی خاص (

ثبت شده به شماره ۱۲۵۷۳ و شناسه ملی 
۱۴۰۰۵۳۶۰۲۵۴

به اســتناد صورتجلســات مجمع عمومی عادی بطور فــوق العاده و هیئــت مدیره مورخ 
۱۴۰۲/۰۸/۱۹ تصمیمــات ذیــل اتخاذ گردیــد: ۱- آقای محمد مهدی شــمس با کد ملی 
۰۰۷۸۴۲۳۱۹۸ ، خانــم زهرا صادقی با کد ملی ۰۳۸۳۵۹۹۹۶۲ ، خانم نرگس شــمس با کد 

ملی ۰۴۴۰۴۴۵۸۸۴ به سمت اعضای هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب شدند.
۲- آقای محمد مهدی شــمس با کد ملی ۰۰۷۸۴۲۳۱۹۸ به ســمت مدیر عامل و رئیس 
هیئــت مدیره ، خانم زهــرا صادقی با کد ملی ۰۳۸۳۵۹۹۹۶۲ به ســمت نائب رئیس هیئت 
مدیره خانم نرگس شمس با کد ملی ۰۴۴۰۴۴۵۸۸۴ به سمت عضو هیئت مدیره برای مدت 

دو سال انتخاب شدند .
۳- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور بانکی از قبیل چک، سفته، بروات و عقود اسلامی و 

سایر اوراق عادی و اداری با امضای منفرد مدیر عامل با مهر شرکت معتبر میباشد.
۴ خانــم بیتا ضمیری با کد ملی ۰۴۵۳۷۳۷۹۴۳ بعنوان بازرس اصلی و آقای ســید عباس 
شریعت با کد ملی ۰۳۸۳۴۸۹۷۳۳ بعنوان بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب 

شدند..
                       رضا والی پور

                    سرپرست اداره ثبت شرکتها و مالکیتهای
                      و معنوی منطقه آزاد کیش

آگهی تصمیمات شرکت شاهکار آشیان صنعت 
کیش ) سهامی خاص (

ثبت شده به شماره ۱۳۹۲۷ و شناسه ملی 
۱۴۰۰۸۷۰۲۰۰۳

به اســتناد صورتجلسات مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده و هیئت مدیره مورخ ۱۴۰۲/۰۸/۲۲ 
تصمیمات ذیل اتخاذ گردید :

۱. آقای محمد امین قدری گلستانی با کد ملی ۰۹۴۳۷۶۴۶۰۲ به سمت مدیرعامل و رئیس هیات 
مدیــره ، خانم ملیحه محمودی ثانی با کد ملی ۰۹۰۱۳۲۰۹۵۱ به ســمت نائب رئیس هیات مدیره، 
خانم نصرت صادقیان با کد ملی ۰۷۳۱۶۶۴۹۷۳ به ســمت عضو هیئت مدیره برای مدت دو ســال 

انتخاب شدند.
۲. کلیه اســناد و اوراق بهادار و تعهدآور بانکی از قبیل چک، ســفته، بروات و عقود اسلامی و سایر 
اوراق عــادی و اداری بــا امضای مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شــرکت آقــای محمد امین قدری 

گلستانی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 
۳. آقای الیاس بهرامی زاده با کد ملی ۵۸۶۰۰۵۰۰۴۶  بعنوان بازرس اصلی و آقای محمود صادقیان 

با کد ملی ۰۶۹۰۵۱۶۴۲۸ به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند. 
                                                رضا والی پور

                                              سرپرست اداره ثبت شرکتها و 
مالکیتهای صنعتی

                                                 و معنوی منطقه آزاد کیش



اخبار

معاون سازمان فناوری اطلاعات خبر داد:

افزایش ۵ برابری متوسط ترافیک 
پیام رسان های داخلی

معاون سیاست گذاری و اعتباربخشی سازمان فناوری اطلاعات 
گفت: نظرسنجی جدید »ایسپا« )مرکز افکارسنجی دانشجویان 
ایران( نشــان می دهد که مردم با اعتمــاد به توان داخلی، نیاز 
خود را در زمینه پیام رســانی رفع کرده اند و متوســط ترافیک 

پیام رسان های داخلی نیز افزایش پنج برابری داشته است.
به گزارش ایرنا، »حامد منکرســی« با انتشار پسُتی در شبکه 
اجتماعی ایرانی گفت: نظرسنجی جدید ایسپا نشان می دهد که 
مردم با اعتماد به توان داخلی، نیاز خود را در زمینه پیام رسانی 

رفع کرده اند.
وی افزود: متوسط ترافیک پیام رسان های داخلی نیز افزایش 
پنج برابری داشــته اســت. یعنی نه فقط حضور کاربران، بلکه 
استفاده کاربردی از پیام رسان های داخلی رشد معناداری داشته 

است.
منکرســی تاکید کرد: برخی از پیام رسان ها رشد سریع تری 
را تجربه کرده اند، نظیر ایتا که با رشــد ۹ برابری کاربران و ۱۵ 
برابری ترافیک همراه بوده اســت. به همه جوانان و فعالان این 

عرصه دستمریزاد می گویم.

تخلیه و بارگیری ۱۹۴ میلیون تن 
کالا در بنادر طی ۱۰ ماه گذشته

مدیرکل امور بندری سازمان بنادر و دریانوردی گفت: در 
۱۰ ماه گذشته ۱۹۴ میلیون تن کالا در بنادر کشور تخلیه و 

بارگیری شده که رشد ۶ درصدی داشته است.
 عادل دریس مدیرکل امور بندری ســازمان بنادر و دریا 
نوردی در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی باشــگاه خبرنگاران 
گفت: میزان تخلیه کالا های نفتی تا پایان دی ســال ۱۴۰۲ 
در بنادر مالکیتی و حاکمیتی ســازمان بنادر و دریانوردی، 
معــادل ۲۳ میلیون و ۵۶۲ هــزار و ۶۳۹ تن، میزان تخلیه 
کالا های غیرنفتی معادل ۴۱ میلیون و ۸۰۱ هزار و ۳۲۰ تن 
و مجموع تخلیه کالا های نفتی و غیرنفتی معادل ۶۵ میلیون 

و ۳۶۳ هزار و ۹۵۹ تن بوده است.
به گفتــه وی میــزان بارگیری کالا های نفتــی در بنادر 
مالکیتی و حاکمیتی ســازمان بنــادر و دریانوردی تا پایان 
دی ماه امســال، معادل ۶۸ میلیون و ۱۶۵ هزار و ۱۰۹ تن، 
میزان بارگیری کالا های غیرنفتی ۶۰ میلیون و ۵۴۹ هزار و 
۳۸۹ تن و مجموع بارگیری کالا های نفتی و غیرنفتی معادل 
۱۲۸ میلیــون و ۷۱۴ هــزار و ۴۹۸ تن بوده که در مجموع  
رشد ۶ درصدی در بخش کالا های نفتی، رشد ۲۵ درصدی 
در بخش کالا های غیرنفتی و رشــد ۱۴ درصدی در بخش 

کالا های نفتی و غیرنفتی داشته است.
دریس در خصوص میزان تخلیه و بارگیری کالا های نفتی 
هــم گفت: مجموع تخلیه  و  بارگیری کالا های نفتی تا پایان 
دی ۱۴۰۲، معــادل ۹۱ میلیــون و ۷۲۷ هزار و ۷۴۸ تن و 
جمع تخلیــه  و  بارگیری کالا های غیرنفتــی ۱۰۲ میلیون 
و ۳۵۰ هــزار و ۷۰۹ تن بوده؛ همچنیــن مجموع تخلیه  و 
بارگیری کالا های نفتــی و غیرنفتی در همین مدت معادل 
۱۹۴ میلیون و ۷۸ هزار و ۴۵۷ تن بوده که حاکی از رشــد 
۴ درصدی در بخش تخلیه  و بارگیری کالا های نفتی، رشد 
۱۲ درصدی در بخش تخلیه  و بارگیری کالا های غیرنفتی و 
رشد ۸ درصدی در بخش تخلیه  و بارگیری کالا های نفتی و 

غیرنفتی نسبت به مدت مشابه سال گذشته است.
مدیر کل امور بنــدری در ادامه اظهار کرد:  میزان تخلیه  
و  بارگیری صورت گرفته در بخش عملیات کانتینری نیز تا 
پایان دی ماه ســال ۱۴۰۲، معــادل ۲ میلیون و ۲۵۸ هزار 
و TEU ۴۳۴ بود کــه در قیاس با عملیات کانتینری طی 
مدت مشابه سال گذشته، رشد ۶ درصدی را نشان می دهد.

مدیر عامل صندوق توسعه بازار سرمایه اعلام 
کرد؛

۵۰ همت خرید خرد سهام در ۱۰ 
ماهه ابتدایی ۱۴۰۲

معصومی خانقاه اعلام کرد: ۵۰ همت خرید خرد ســهام 
در ۱۰ ماهه ابتدایی ۱۴۰۲ صورت گرفته و بیشترین میزان 

خرید و فروش خرد سهام متعلق به ماه اردیبهشت است.
قــادر معصومی خانقاه، مدیر عامل صندوق توســعه بازار 
ســرمایه به میزان حمایت صندوق توسعه از معاملات بازار 
ســهام از ابتدای ســال جاری تا پایان دی ماه اشاره کرد و 
اظهار داشــت: آخرین گزارش ارائه شده از عملکرد صندوق 
ســرمایه گذاری مشــترک توسعه بازار ســرمایه به تفکیک 
معاملات خرد و بلوک ســهام تا پایان دی ماه نشان دهنده 
آن اســت که رقمی معادل ۴۹ هــزار و ۸۶۳ میلیارد تومان 
خرید خرد سهام، ۱۲ هزار و ۷۵۶ میلیارد تومان فروش خرد 
ســهام، ۳۱ هزار و ۶۰۴ میلیارد تومان فروش بلوک سهام و 
رقم پنج هــزار و ۵۰۳ میلیارد تومان خالص خرید و فروش 

سهام انجام شده است.
وی تاکید کرد: بیشترین میزان خرید و فروش خرد سهام 
در ســال ۱۴۰۲ در اردیبهشت ماه صورت گرفت که رقمی 
بالغ بر هشــت هزار و ۴۲۰ میلیارد تومان خرید خرد سهام 
و چهار هزار و ۷۹۲ میلیارد تومان فروش خرد ســهام انجام 

شد.
معصومــی خانقاه با بیــان اینکه از ابتدای ســال جاری 
خالص خرید صندوق توســعه بازار سرمایه پنج هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان بوده اســت، خاطرنشان کرد: وجوه حاصل از 
فروش های خرد و بلوک هــم مجدداً در بازار به خرید خرد 
اختصاص یافت، به ترتیبی که حدود ۵۰ همت خرید خرد از 

ابتدای سال جاری توسط صندوق انجام شده است.

فناوری

قیمت خرید زعفران از 
کشاورزان ۱۰ درصد 

افزایش یافت
رئیس شــورای ملی زعفران از افزایش ۸ 
تا ۱۰ درصدی خرید زعفران از کشــاورزان 

خبر داد .
غلامرضــا میــری، رئیس شــورای ملی 
زعفران گفت: برآوردها حاکی از آن اســت 
که به طور متوسط ماهانه ۱۰ تن زعفران از 
کشور قاچاق می شود چراکه به رغم کاهش 
صادرات در ماه های آبان و آذر، اما مصرف 

زعفران در کشورها رشد داشته است.
به گفتــه او، دولت بایــد صادرکننده را 
موظــف به صادرات زعفــران کند، در این 
صورت ارز بــه کشــور وارد و صادرکننده 
هم متعهد می شــود ارز را برگرداند که اگر 
تبعیت نکــرد دولت جریمه هایی را باید در 

نظر بگیرد.
میــری ادامــه داد: قیمت زعفــران در 
بازارهای جهانی با زعفرانی که از کشــاورز 
خریداری می شــود حدود ۳۰ درصد فرق 
دارد کــه علــت آن ناشــی از زعفران بی 

کیفیت و تقلبی است. 
رئیس شــورای ملی زعفــران با تاکید بر 
ســاماندهی موضوع بازگشت ارز به سامانه 
نیما گفت: از دولت تقاضا داریم همان طور 
کــه در بحث حــذف تعرفه عــوارض آب 
مجازی از صادرکننــده حمایت کردند در 
راستای گســترش صادرات، به فروش ارز 
حاصل از صادرات که به صورت توافقی در 

بازار انجام شود، اقدام کنند.
او با بیــان اینکه قیمت خریــد زعفران 
از کشــاورزان افزایش داشته است، گفت: 
قیمت کنونی خرید هر کیلو زعفران دسته 
۴۹ میلیــون تومان، پوشــال ۵۸ میلیون 
تومان، ســرگل ۵۹ تــا ۶۲ میلیون تومان 
و نگین ۶۱ تــا ۷۰ میلیون تومان بوده که 
نســبت به قبل ۸ تا ۱۰ درصد رشد داشته 

است .
میــری با بیــان اینکه نیــازی به خرید 
حمایتی زعفران نیســت، گفت: با توجه به 
افزایش قیمت زعفــران و ایجاد تعادل در 
بازار، نیــازی به ورود دولــت در بحث امر 

خرید تضمینی زعفران نیست .

سازمان هدفمندی موظف 
به حذف یارانه افراد 

غیرمشمول شد
با تصویب مجلس، سازمان هدفمندسازی 
یارانه ها موظــف به حذف یارانه خانوارهای 
غیرمشــمول و همچنین تجدیدنظر درباره 
افرادی شد که یارانه آن ها قطع شده است.

به گزارش ایســنا، نمایندگان مجلس در 
جلســه علنی و در جریان بررســی بخش 
درآمدی لایحــه بودجه ۱۴۰۳، جزء ۶ بند 
الف تبصره هشــت این لایحــه را تصویب 

کردند.
طبق این مصوبه، سازمان هدفمندسازی 
یارانه ها موظف اســت با همــکاری وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی نسبت به حذف 
یارانه خانوارهای غیرمشمول حمایت دولت 
یا تجدید نظر در مورد افرادی که یارانه آن 
ها قطع شــده، به موجب آیین نامه ای که به 
پیشنهاد مشترک وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و سازمان هدفمندسازی یارانه ها 
ظرف یک ماه پس از لازم الاجراء شدن این 
قانــون به تصویب هیئت وزیران می رســد، 

اقدام نماید.

مشوق مالیاتی مجلس 
برای واحدهای فرآوری 

مواد معدنی
با تصویــب نمایندگان مجلس شــورای 
اســلامی در سال ۱۴۰۳، ارزش خرید مواد 
معدنی برای واحدهای فرآوری مواد معدنی 
الکترونیکی  ارائه صورتحســاب  در صورت 

هزینه قابل قبول مالیاتی تلقی می شود.
به گزارش ایســنا، نماینــدگان مجلس 
شــورای اســلامی در جریان جلسه علنی 
مجلــس، گــزارش کمیســیون تلفیق در 
خصــوص لایحه بودجه ۱۴۰۳کل کشــور 
را بررســی کرده و بخش درآمدی بندهای 
»ب« و »پ« تبصــره ۹ لایحه بودجه را به 

تصویب رساندند.
بر اساس بخش درآمدی بند »ب« تبصره 
۹ لایحه؛ در اجرای ماده ) ۲۷( قانون برنامه 
پنج ساله هفتم پیشرفت، ارزش خرید مواد 
معدنی برای واحدهای فرآوری مواد معدنی 
در صورت ارائه صورتحساب الکترونیکی در 
اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه 
مؤدیان به عنوان هزینه قابل قبول مالیاتی 

تلقی می شود.
براساس بخش درآمدی بند »پ« تبصره 
۹ لایحه بودجه؛ به وزارت صنعت، معدن و 
تجارت اجازه داده می شود که یک در هزار 
از وجوهی که بابت حقــوق دولتی معادن 
وصول میشود را به ردیف درآمدی مربوط 

نزد خزانه داری کل کشور واریز نماید.

6
شــرکت »سرمایه گذاری ساخالین انرژی« که تاسیسات گاز طبیعی مایع )ال ان جی( را در خاوردور روسیه را اداره می کند، می خواهد قیمت 

قراردادهای بلندمدت را افزایش دهد.
به گزارش ایسنا، این اقدام، هزینه های انرژی ژاپن و کره جنوبی را بالا خواهد برد. بلومبرگ به نقل از منابع آگاه نوشت: مذاکرات با مشتریان 
در شــمال آسیا، اواخر سال گذشته در راســتای بازبینی معمول قیمت که هر پنج سال یک بار انجام می شود، برگزار شد. در حالی که شرکت 

»سرمایه گذاری ساخالین انرژی«، بازار را نسبت به بازبینی قبلی، محدودتر می بیند اما خریداران هنوز پیشنهاد نرخ بالاتر را نپذیرفته اند.

این اقدام برخلاف روند کاهش قیمت ها در قراردادهای ال ان جی است. انتظار می رود بازار در سال آینده، با آغاز فعالیت پروژه های جدید در 
آمریکا و قطر، دچار مازاد عرضه شود و باعث شود صادرکنندگان، نرخ های فروش را برای حفظ مشتریانشان پایین بیاورند.

تاسیسات صادرات ال ان جی ساخالین۲، نزدیک ترین تاسیسات به شمال آسیاست که خانه بزرگترین خریداران گاز است. این تاسیسات حدود 
۱۰ درصد از نیازهای ال ان جی ژاپن را در سال میلادی گذشته تامین کند و به دلیل ضرورت حفظ امنیت انرژی، هدف تحریم های غربی قرار 

نگرفت.

روس ها قیمت فروش ال ان جی به آسیا را بالا می برند

اقتصادی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

چهار شنبه
04 بهمن 1402
 شماره  1615

گفت:  تعزیــرات حکومتی  رئیس ســازمان 
شکل گیری تخلفات شــرکت چای دبش که 
از سال ۹۷ شــروع شده معلول فقدان نظارت 
هوشــمند و نتیجه انحلال سازمان بازرسی و 

نظارت بر قیمت ها بوده است.
به گــزارش ایرنــا، »احمــد اصانلــو« در 
گفت وگویی، درباره وضعیت بازار و گلایه های 
مــردم درباره ضعف نظارت بر قیمت ها، ضمن 
بیان اینکه ســاختارها و سازوکارهای موجود 
برای نظارت بر بازار، معیوب و ناکارآمد اســت 
اظهار کرد: در کشور ما اولاً مجموعه مقررات 
موجود که در تنظیم بازار وجود دارد مقررات 
شفافی نبوده و بسیار مبهم و پیچیده و حسب 
نگاه و رویکرد دولت ها دچار تغییر شده است. 
به عنوان مثال در مقطعی دولتی اعتقاد داشت 
که بــازار خودش، خودش را تنظیم می کند و 
وزیر صمت آن دولت اعتقاد داشت که قیمت 
تابع عرضه و تقاضا اســت و بر همین اســاس 
مقررات و سیاست های مربوط به تنظیم بازار 
هم بیشتر به نفع تولیدکنندگان تدوین شده 
است و اساساً اعتقادی به تنظیم بازار نداشتند. 
نتیجه این رویکرد و سیاســت ها، این شد که 
متأسفانه شاهد انحصار واردات و شبکه توزیع 
و نظام قیمت گــذاری غیرعادلانه و مبتنی بر 
رانت در بسیاری از کالاهای اساسی هستیم و 
این امری است که به این دولت به ارث رسیده 
و این دولت با رویکرد انقلابی و مردمی درصدد 
اصلاح این امور است. با این نگاه روش مدنظر 
این دولت آن اســت که به منظور رسیدن به 
یک بازار رقابتی ســالم و جلوگیری از تشکیل 
کارتل ها و توافقات ضد رقابتی، محدود کردن 
تصاحب قدرت و اجرای قوانین ضد انحصار و 
حفظ حقوق و منافع مصرف کنندگان و رعایت 
عدالــت اجتماعی و توزیــع منصفانه ثروت و 
فرصت هــا و کاهش تفاوت هــای درآمدی و 
حفاظــت از منافع عمومی جامعــه مقررات 

تنظیم بازار وضع گردد.
رئیس ســازمان تعزیــرات حکومتــی ادامه 
داد: ثانیاً، درنتیجه اجرای سیاســت های غلط 
اقتصادی گذشته سیســتم نظارت بر اجرای 
مقررات و سیاســت های تنظیم بازار و اعمال 
ضمانــت اجراهای مؤثر، معیــوب و ناکارآمد 
شــده و امروزه عملًا نظارت بر بازار معطوف و 
منحصر به خرده فروشان و اصناف خرد آن هم 

به صورت موردی و سلیقه ای شده است.
انحرافدرسیاستگذاری

اصانلو در توضیح بیشــتر یادآور شــد: سال 
۱۳۷۳ مجمع تشــخیص مصلحــت نظام با 
توجــه به ضــرورت نظارت و کنتــرل دولت 
بر امــور اقتصادی و لــزوم هماهنگی مراجع 
قیمت گذاری و توزیــع کالا و اجرای مقررات 
و ضوابط مربوطه به آن، کلیه امور بازرســی و 
نظارت، رسیدگی و صدور حکم و اجرای آن را 
با تصویب ماده واحده ای به دولت محول کرد 
و بر همین اســاس سازمان تعزیرات حکومتی 
برای رســیدگی به تخلفــات اقتصادی و بازار 
تشــکیل شد و همزمان با آن سازمان بازرسی 
و نظارت بر قیمت و توزیع کالا و خدمات زیر 

نظر وزیر بازرگانی تشکیل شد.
ایــن  وظیفــه  مهم تریــن  از  افــزود:  وی 
سازمان، بازرســی و نظارت بر اجرای ضوابط 
قیمت گذاری، اجرای تعهدات واردکنندگان و 
تولیدکننــدگان در قبال ارز یا خدمات دولتی 
دریافتی، نظارت بر حســن اجــرای ضوابط و 
مقررات توزیــع کالا و خدمات و بازرســی و 
نظارت بــر قیمت و توزیــع کالاها و خدمات 
در کلیــه بخش ها اعــم از تولیــد، واردات و 
غیره بود؛ یعنی ســازمان بازرسی و نظارت بر 
قیمت تکلیف بر بازرســی و نظارت و کشــف 
تخلف و سازمان تعزیرات حکومتی نیز وظیفه 
رسیدگی به تخلفات مکشوفه و گزارش شده از 
سوی سازمان بازرسی و نظارت بر قیمت ها را 
داشت. این ساختار و سازوکار پیش بینی شده 

اگر چه در عمل نواقصی داشت و به خوبی اجرا 
نمی شــد ولی در مجموع ســازوکار مناسب و 
مؤثری بود، ولی متأســفانه در سال ۱۳۸۲ با 
تصویب قانون نظام صنفی، مقوله بازرســی و 
نظارت بر بازار در ســطح اصناف و واحدهای 
صنفی به اتــاق اصنــاف و اتحادیه ها واگذار 
شد و اوائل ســال ۱۳۸۴ و در روزهای پایانی 
دولت موسوم به اصلاحات نیز سازمان بازرسی 
و نظارت بر قیمت هــا منحل و وظایف آن به 
ســازمان حمایت از حقوق مصرف کنندگان و 
تولیدکنندگان محول شــد و با توجه به اینکه 
ساختاری لازم در سازمان حمایت برای انجام 
مأموریت های جدید وجود نداشت از آن تاریخ 
به بعد عملًا نظارت بــر فرآیند واردات کالاها 
و تولیــدات و نظــارت بر قیمت هــا و اجرای 
ضوابــط قیمت گذاری ها تعطیــل و نظارت بر 
بــازار منحصر به نظارت و بازرســی موردی و 
محدود اتاق اصناف بر واحدهای خرد و کسبه 
جزء شد و موارد معدودی که سازمان حمایت 
علیه واحدهای تولیدی گزارش تخلف ارسال 

می کرد.
عواقبتغییردرساختارنظارتی

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی خاطرنشان 
کــرد: درنتیجــه این تغییرات ما شــاهد این 
هســتیم کــه در دولت گذشــته، خیلی ها با 
تشکیل شــرکتهای صوری و به بهانه واردات 
کالا ارز ۴۲۰۰ تومانی دریافت کردند و در بازار 
آزاد فروختنــد و برخی هم برای خرید املاک 
اســتفاده کردند و متأسفانه هیچ مرجعی هم 
نبود که نظارت بر اجرای صحیح تعهدات آنها 
داشته باشد.اصانلو تأکید کرد: به خاطر همین 
قضایا ما اکنون با شــرکت های صوری مواجه 
هستیم که بر اساس حکم تعزیرات محکوم به 
برگرداندن کامل ارز دریافتی هســتند ولی به 
جهت اینکه شــرکت ها صوری بوده و در حال 
حاضر اموالی وجود نــدارد و مدیران آنها نیز 
در خارج از کشور متواری هستند، آرای صادر 

شده قابلیت اجرائی ندارد.
ریشهتخلفشرکتدبش

وی گفت: شکل گیری تخلفات شرکت چای 
دبش هم که از ســال ۹۷ شروع شده معلول 
همین فقدان نظارت هوشمند و نتیجه انحلال 
سازمان بازرسی و نظارت بر قیمت هاست. این 
ســازمان وظیفه اش نظارت بر اجرای تعهدات 
واردکنندگان در قبــال دریافت ارز و نظارت 
بر امــور مربوط به تخصیص ارز و گشــایش 
اعتبار کالاهای مشمول و زمانبندی گشایش 

اعتبارات بود.
این مسئول یادآور شــد: در ضمن از حیث 
نظارت بــر واحدهای صنفی و کســبه که بر 
عهده اصناف گذاشــته شــد نیز عملًا نظارت 

کارآمد و مؤثری را شاهد نیستیم.
اصانلو ادامــه داد: اتفاق دیگری هم که رقم 
خــورد و در تنظیــم و نظارت بر بــازار تأثیر 
داشــت و وضعیت را بدتر کرد تصویب قانون 
تمرکــز وظایف و اختیــارات مربوط به بخش 
کشــاورزی در وزارت جهاد کشاورزی در سال 
۱۳۹۱ قبل از فراهم کردن مقدمات آن بود که 
نظارت بر بازار کالاهای اساســی و محصولات 
کشــاورزی و تنظیم بازار مربوط به آنها را به 
وزارت جهاد کشــاورزی واگذار کرد در حالی 
که اساســاً وزارت جهاد کشــاورزی توانائی و 
ابزارها و ساختاری لازم برای نظارت بر بازار را 
نداشت و متأسفانه از زمان تصویب آن تا دولت 
فعلی اقدامی در راســتای حل مشکل مذکور 
در وزارت جهــاد صورت نگرفــت و می توان 
گفت که بخش اعظمی از مشــکلات موجود 
از حیث نظــارت بر بازار در حــوزه کالاهای 
اساسی و محصولات کشــاورزی مثل گوشت 
قرمز و مرغ و برنج معلول کم کاری و کوتاهی 
متولیان وزارت جهاد کشاورزی در دولت قبل 
است که طی این سال ها ظرفیت ها و ابزارها و 

ساختارهای لازم را ایجاد نکرده اند.

وی افــزود: در عمل با وضع مقررات مذکور 
و تصمیماتی که طی ســال های گذشته اتخاذ 
شده مقوله بازرســی و نظارت و کشف تخلف 
مغفول مانده و این مســئله تمام انتظارات و 
توقعات را به سمت سازمان تعزیرات حکومتی 
سوق داده در حالی که سازمان تعزیرات صرفاً 
مرجع رســیدگی به تخلفات است و وظیفه و 
تکلیف و اساســاً ظرفیت و امکانات لازم برای 
بازرســی، نظارت و کشــف تخلف را نداشته 
اســت به عبارت دیگر اگر مقوله ضمانت اجرا 
در مقولــه تنظیم بــازار و فرآیند و نظارت بر 
بازار را چهار حلقه بازرســی، نظارت و کشف 
تخلف و رسیدگی به تخلف تقسیم کنیم حلقه 
آخر یعنی رســیدگی به تخلفات با ســازمان 
تعزیرات بوده و ســه حلقه اول مسئولیتش با 
اتاق اصناف، ســازمان حمایت و وزارت جهاد 
کشــاورزی و ســایر دســتگاه ها متناسب با 
خدماتی اســت که ارائه می دهند. مثلًا وزارت 
بهداشــت در مقوله بهداشت و دارو و آموزش 
و پرورش در مقوله شــهریه مــدارس مرجع 
بازرســی و نظارت و کشــف تخلف بوده و در 
کلیه موارد مذکور سازمان تعزیرات به عنوان 
مرجع رســیدگی کننده به تخلف مســئولیت 
دارد که به گزارش های تخلفی که دستگاه های 
مذکــور ارســال می کنند رســیدگی و حکم 
مقتضی را صادر و اجرا نماید و لذا مسئولیتی 
از حیث بازرسی و نظارت و کشف تخلف ندارد. 
به عقیده حقیر این ســاختار موجود معیوب و 
ناکارآمد بوده و لازم اســت که فکر اساسی بر 
ایــن موضوع کرد و بر همین اســاس بود که 
دولت مبادرت به تقدیم لایحه وزارت بازرگانی 

به مجلس کرد.
پرونــده۱۰میلیــونیوروییواردات

برنجهایخیالی
وی با اشــاره به یــک نمونه از اشــکالات 
ساختاری در زمینه پیگیری پرونده های فساد 
بیــان کــرد: الان پرونده ای داریــم که هفت 
سال اســت هنوز رسیدگی نشــده است. در 
این پرونده عده ای ۱۲ ســال قبل بدون اینکه 
ریالی پول داده باشــند، ۱۰ میلیون یورو ارز 
از بانک مســکن گرفته اند تا برنج وارد کنند، 
ولی این افراد نه تنهــا برنج وارد نکردند بلکه 
معادل ریالی آن ارز را هم به بانک ندادند. بعد 
از چند ســال بانک مسکن به دلیل عدم تعهد 
ارزی شــکایت کرد. ســؤال من این است که 
مرجع نظارت بر این چه کســی بوده اســت؟ 
هیــچ کس! در حالی که ســازمان بازرســی 
و نظــارت بــر قیمت ها منحل شــده وظیفه 
نظارت بر این اقدام را داشــت کــه این افراد 
آیــا برنج وارد کردند؟ به چه شــکلی و با چه 
قیمتــی توزیع کردند و بعد اگر تخلفی بود به 
سازمان تعزیرات گزارش می داد. با ایجاد قانون 

نظام صنفی قدرت آن ســازمان محدود شد و 
باقیمانده وظایف آن هم به ســازمان حمایت 
از مصرف کننده داده شــد که ابزار و امکانات 

نظارت را ندارد.
نه قیمت گذاری دستوری نه رها کردن بازار

رئیس سازمان تعزیرات درباره اینکه سازوکار 
بهینه قیمت گذاری و نظارت در شرایط کنونی 
اقتصاد ایران باید چگونه باشــد، توضیح داد: 
وقتی مــا می گوییم نظارت بر بــازار، عده ای 
تصور می کنند که این نظــارت بر بازار یعنی 
قیمت دســتوری دادن که مــا موافق چنین 
کاری نیستیم. از طرف دیگر وقتی می گوییم 
قیمت دستوری نباید باشد، آقایان بازار را رها 
می کنند. در حالی که نظارت بر بازار به معنی 
قیمت دستوری دادن یا رها کردن کامل بازار 

نیست.
وی افزود: استنباط من از قوانین موجود این 
است که دولت از طریق اجرا یا اعمال ضوابط 
قیمت گذاری کالا باید بر بازار نظارت کند. این 
ضوابط قیمت گذاری هم با قیمت دســتوری 
دادن کاملًا متفاوت است. در این ضوابط دهی 
باید مشــکلات تولیدکننده هم دیده شــود و 
بــا لحاظ همه موارد خودشــان قیمت گذاری 
درست داشته باشند. نتیجه این کار این است 
کــه در صورت تغییر کردن متغیرهایی که در 
قیمت کالا تأثیــر دارند، تولیدکننده می تواند 

قیمت را اصلاح کند.
این مسئول افزود: ما در یک جنگ اقتصادی 
تمام عیار هستیم. در این وضعیت نمی توان با 
اصول لیبرالی تصمیم گیری کرد. تابع عرضه و 
تقاضا بودن برای شرایط عادی و نرمال است. 
درنتیجه نمی توان اجازه داد تا اصناف هر طور 

بخواهند قیمت گذاری کنند.
مردممراقبشیادانباشند

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی درخصوص 
گزارش دهــی مردمی هم گفت: ما تســهیل 
دسترســی مــردم به ســازمان تعزیــرات را 
راهبرد خود قرار دادیم و سامانه ثبت شکایت 

الکترونیکی ۱۳۵ را راه اندازی کردیم.
اصانلو در پایان گفت: نکته آخر اینکه افرادی 
شــیاد به واحد صنفی مراجعه کرده و خود را 
مأمور تعزیــرات معرفی و اخاذی می کنند. در 
حالــی که ما اصلًا بازرس تعزیرات نداریم زیرا 
وظیفه بازرسی و نظارت نداریم. وظیفه ما فقط 
رسیدگی به شکایت است. ایده گشت مشترک 
هــم کمک به نهاد نظارتی اســت و قاضی ما 
حتماً در قالب تیــم و با همراهی بازرس نهاد 
نظارتــی در حوزه مربوطه کــه معمولاً واحد 
تولیدکننده است، حضور پیدا می کند. حضور 
ما از جهت تسهیل و مطالبه گری است. ما در 
دو سال دولت سیزدهم هم بیش از ۵۲۴ هزار 
گشت مشترک با اولویت مراکز تولیدکننده و 

فروشگاهی بزرگ داشتیم.

سخنگوی دولت گفت: اقدامات دولت در مسیر لغو تحریم ها ادامه 
دارد اما در عین حال دولت معطل لغو تحریم ها نخواهد ماند.

به گزارش مهــر، »علی بهادری جهرمی« ســخنگوی دولت در 
نشســت خبری خود ضمن تسلیت شهادت مستشــاران ایرانی در 
سوریه گفت: شــهادت مستشاران ایرانی در سوریه که توسط رژیم 
صهیونیستی صورت گرفت نشانه استیصال این رژیم است. همچنین 

حمله شب گذشته آمریکا و انگلیس به یمن را محکوم می کنیم.
وی افــزود: این جنایت در ادامه ظلمی اســت که در غزه صورت 
می گیرد. در عین حال متأســفانه شــاهدیم که در چندین کشور 
اســلامی و عربی از جمله در فلسطین و لبنان عراق و یمن توسط 
رژیم صهیونیستی و حامیان این رژیم این تجاوزها صورت می گیرد 

و امیدواریم کشورهای اسلامی اقدامات لازم را انجام دهند.
بهادری جهرمی در ادامه ضمــن تبریک روز میلاد حضرت علی 
)ع( و روز پدر اظهار داشت: ۱۶ هزار دانشجو آقا و ۲۰ هزار دانشجو 
خانم برای برگزاری مراسم معنوی اعتکاف در مساجد ثبت نام کرده 

و استقبال کردند.
سخنگوی دولت با اشاره به سفر قریب الوقوع رئیس جمهور خاطر 

نشان ساخت: در آستانه سفر رئیس جمهور به ترکیه به همراه هیأت 
بلند پایه هستیم که فردا چهارشنبه صورت می گیرد.البته سفر قرار 
بــود زودتر صورت بگیرد که به خاطر حادثه تروریســتی کرمان به 

تعویق افتاد.
بهادری جهرمی ادامه داد: این ســفر به دعوت همتای ترکیه ای 
رئیس جمهور صورت می گیرد و قرار اســت، اســناد همکاری های 
متعددی در حوزه های اقتصــادی، حمل و نقل، تجارت و مبادلات 

تجاری، رسانه، حمل و نقل و …صورت بگیرد.
وی با اشــاره به حجم مبادلات تجاری میان ایران و ترکیه تاکید 
کــرد: حجم تجارت میان دو کشــور در ده ماه ابتدایی امســال به 
۹٫۵ میلیارد دلار رســیده که با مدت مشــابه آن در سال ۱۳۹۹ و 
در دولت قبلی که ۷ میلیارد دلار بوده اســت، ۴۰ درصد افزایش را 

نشان می دهد.
بهادری جهرمــی اذعان داشــت: ظرفیت های همــکاری میان 
ایران و ترکیه بیشــمار اســت که قطعاً این ســفرها در جهت ارتقا 
این ظرفیت ها. نقش خواهد داشــت. در عین حال در این ســفر در 
خصوص مسائل منطقه ای، به ویژه توقف حملات رژیم صهیونسیتی 

به غزه صحبت خواهد شد.
اقداماتدولتدرمسیرلغوتحریمهاادامهدارد

ســخنگوی دولت در ادامه این نشست خبری در پاسخ به سوالی 
درباره سیاســت خنثی سازی تحریم ها توسط دولت سیزدهم گفت: 
برای بررســی عملکرد دولت در بخش خنثی ســازی تحریم ها باید 
به رکوردشــکنی تجارت خارجی با عدد ۱۱۲ میلیارد دلار در سال 

۱۴۰۱ اشاره کرد.
وی افزود: دولت پا به پای مذاکرات برای رفع تحریم های ظالمانه، 
از روش هــای مختلف از جمله عضویت در ســازمان ها و گروه های 
منطقه ای و بین المللی مانند بریکس و شــانگهای و نیز گســترش 
سیاست همسایگی و توسعه دیپلماسی، در جهت کسب منافع ملی 
اســتفاده کرده اســت. بهادری جهرمی اضافه کرد: همین اقدامات 

موجب خلق رکوردهای جدید در تجارت خارجی شده است.
وی ادامــه داد: اقدامات دولت در مســیر لغو تحریم ها ادامه دارد 
و اخیراً شــاهد بودیم آقای باقری با »مورا« در ژنو در خصوص لغو 
تحریم ها مذاکره داشت اما در عین حال دولت معطل لغو تحریم ها 

نخواهد ماند.

سخنگوی دولت:استفاده از منابع غیر واقعی و خلق تورم، ظلم به 
مردم است

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی:

تخلفات شرکت دبش از سال ۱۳۹۷ شروع شده است



خبر
وزیر آموزش و پرورش خبرداد؛

لزوم برخورد غیرسیاسی با 
پدیده های تعلیم و تربیت

وزیــر آموزش و پرورش گفت: به صورت ســرجمع باید گفت 
که اکنون ســاختمان و فضای فیزیکی مدارس دولتی به مراتب 
از فیزیک و ساختمان مدارس غیر دولتی بهتر است، البته موارد 

استثنا هم وجود دارد.
بــه گزارش ایســنا، رضامراد صحرایی در نخســتین همایش 
بین المللی تعالی تعاملات خانواده و مدرســه، چالش ها، الگوها 
و راهبردهــا کــه با حضور انســیه خزعلی معاون امــور زنان و 
خانواده رئیس جمهوری برگزار شد، اظهار کرد: دو مدرسه یکی 
غیردولتی و دیگری دولتی که هر دو در یک خیابان هســتند را 
در نظر بگیرید، در سرجمع باید گفت ساختمان مدارس دولتی 
به مراتب از مدارس غیردولتی بهتر اســت البته موارد استثنا هم 

وجود دارد.
وی خطاب به افراد حاضر در این همایش، ادامه داد: امروز من 
از شما آموختم و از مقالات شما خواندم که رابطه بین مشارکت 
و حضور اولیاء در مدرســه و پیشــرفت تحصیلی دانش آموزان 
اثبات شــده است. از مقالات شما آموختم که وضعیت تحصیلی 
دانش آموزانی که خانواده هایشــان با مدرســه مشارکت بهتری 
دارند، بهتر اســت. از مقالات آموختم که بین آســیب اجتماعی 
و میزان مشــارکت خانواده در مدرســه رابطه وجود دارد. اینکه 
موفقیت دانش آموزان من گره خورده اســت به میزان مشارکت 
اولیاء در مدرسه، مهم است. آن سدی که نمی گذارد خانواده این 

نقش واقعی خود را ایفا کند چه عواملی هستند؟.
صحرایــی در بخش دیگر ســخنان خود با بیــان اینکه بین 
سن پیشــرفت در تمام شــئون یک رابطه معنا دار وجود دارد 
و این موضوع اثبات شــده اســت، توضیح داد: ما به موضوعات 
بنیادین پیشــرفت از جمله سن، کمتر توجه کرده ایم. می گویند 
همانند یادگیری زبان که یک دوره بحرانی دارد، پیشــرفت ها و 
شــاخصه های پیشرفت انسانی هم به سن گره خورده است. فرد 
باید در سن پایین شاخصه های انسانی را درون خود نهادینه کند 
چراکه در ســن بالاتر یادگیری و نه فراگیری اتفاق می افتد. این 

در حالی است که فراگیری پایداری دارد.
وی با اشــاره به دوگانه فمیلیزم familism )خانواده گرایی( 
و فمینیزم )جنبش دســتیابی به برابری جنسیتی( گفت: امروز 
جمهوری اســلامی با افتخار مفهوم خانواده را در دست گرفته. 
جمهوری اسلامی، خانواده را به عنوان مفهوم متعالی انسانی و نه 
صرفا مذهبی را در مقابل مفهوم دیگری که به فروپاشی خانواده 
اعتقاد دارد قرار داده است . رییس جمهوری در عالی ترین مجمع 
جهانی یعنی مجمع عمومی ســازمان ملل از خانواده و بازگشت 
به خانــواده صحبت کرد. چه چیزی در پــس این موضوع مهم 
وجود دارد؟ . این موضوع اصلا ســاده نیست. نماینده دو تفکر در 
جامعه و دنیا یعنی فمینیزم و فمیلیزم شده است. فمینیزم امروز 
دیگر آن فمینیزمی نیست که مدافع حقوق زنان در دوره انقلاب 
صنعتی بود و امروز نقطه اصلی آن فروپاشی خانواده شده است.

صحرایــی ادامه داد: خانواده در مفهــوم واقعی عبارت از پدر، 
مادر، اولاد و فرزندان اســت. وقتی رئیس جمهوری در سازمان 
ملل متحــد این حرف را می زند حتما باید متوجه شــد اتفاقی 

در حال وقوع در دنیا است که باید پرچم خانواده را بر افراشت.

معافیت سربازیِ تنها فرزند ذکور 
سالم خانواده های دارای معلولیت 

شدید
سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای اعلام کرد: تنها 
فرزند ذکور ســالم خانواده هایی کــه دارای فرزند با معلولیت 
شدید و بالاتر و نیاز به مراقبت هستند از خدمت دوره ضرورت 

معاف دائم می شوند.
 گزارش ایســنا، سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای 
اعلام کرد: برابر ابلاغیه ســتادکل نیروهای مســلح، تنها فرزند 
ذکور ســالم خانواده هایی که دارای فرزند با معلولیت شــدید 
و بالاتر بوده و نیاز به مراقبت هســتند از خدمت دوره ضرورت 

معاف دائم می شوند
در این معافیت فقط بــرادر تنی معلول می تواند از معافیت 

بهره مند شود و این معافیت شامل برادر ناتنی نمی شود.
واجدین شــرایط مــی توانند با اخذ فــرم معافیت مذکور از 
ســازمان بهزیستی، درخواســت خود را از طریق یکی از دفاتر 
خدمات الکترونیک انتظامی )پلیس+10( محل سکونت ثبت و 
از رده وظیفه عمومی شهرستان محل سکونت پیگیری نمایند.

به عنوان مثال، در خانواده دارای یک فرزند ذکور سالم و یک 
فرزند معلول، در صورت تایید معلولیت شــدید فرزند از سوی 
سازمان بهزیستی و شورای پزشکی وظیفه عمومی، تنها برادر 

تنی سالم خانواده از خدمت دوره ضرورت معاف می شود.

معاون کمیته امداد تشریح کرد؛

۳۰درصد؛ میزان افزایش احتمالی 
مستمریهای ۱۴۰۳

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد آخرین رقم 
مستمری پرداختی به خانواده های تحت حمایت را اعلام کرد.

به گزارش ایسنا، حسین خدرویسی با بیان اینکه براساس 
قانون، مستمری مددجویان امســال باید ۴0 درصد افزایش 
می یافت، گفت: از ابتدای ســال جاری مستمری مددجویان 
۲0 درصد افزایش یافت و از شهریورماه نیز ۲0 درصد افزایش 
دیگر انجام شد تا رشد ۴0 درصدی پرداختی مستمری محقق 
شــود.معاون حمایت و ســلامت خانواده کمیته امداد اظهار 
کرد: در حال حاضــر خانواده های تک نفره ۷۷0 هزار تومان 
مســتمری ماهانه دریافت می کنند.خدرویســی خاطرنشان 
کــرد: به خانواده های ۲ نفره یک میلیــون و ۹0 هزار تومان 
و به خانواده های ســه نفره یک میلیــون و ۵۲۵ هزار تومان 
مستمری پرداخت می شــود.وی ادامه داد: خانواده های چهار 
نفره یک میلیون و ۹۶0 و خانواده های پنج نفره و بیشــتر ۲ 

میلیون و ۴10 هزار تومان مستمری دریافت می کنند.

اخبار

عضو شورای عالی نظام 
پرستاری عنوان کرد؛

تبعات اضافه کار اجباری 
در پرستاری 

عضو شــورای عالی نظام پرســتاری، مهم 
ترین معضل حرفه پرستاری را کمبود نیروی 
انســانی دانست و گفت: کمبود نیرو منجر به 
افسردگی و فرســودگی شغلی پرستاران می 

شود.
به گزارش مهر، عباس محمدی، با اشــاره 
به برنامه ها و راهبردهای شــورای عالی نظام 
پرستاری در دوره ششم، اظهار کرد: در دوره 
ششم شــورای عالی نظام پرستاری مهم ترین 
دغدغه شورای عالی نظام پرستاری، پرداخت 
فوق العاده خاص پرستاران است، در جلساتی 
که با نمایندگان مجلس داشــتیم؛ فوق العاده 
خاص پرستاران در کمیسیون تلفیق مجلس 
تصویب شــده و امیدواریم در صحن مجلس 

نیز به تصویب برسد.
وی افزود: با پیگیری هایی که سازمان نظام 
پرســتاری به همراه معاونت پرستاری وزارت 
بهداشت انجام می دهد، امیدواریم در مجلس 
نیز این موضوع به تصویب برســد تا در سال 
آینده شــاهد اجرای فوق العــاده خاص برای 

کادر درمان باشیم.
محمدی ادامه داد: شعار اصلی شورای عالی 
نظام پرستاری در دوره ششم، ارتقای وضعیت 
حرفه ای همکاران پرستاری و بهبود وضعیت 

معیشت و رفاه پرستاران است.
وی درباره ســختی ها و چالش های شغلی 
پرســتاران نیز، بیان کرد: مهم ترین چالشی 
که همکاران پرســتار با آن دست و پنجه نرم 
می کنند، کمبود نیروی انسانی است که این 
موضوع بــه معضلی برای جامعه پرســتاری 
تبدیل شــده اســت، زیرا کمبود نیرو منجر 
به افســردگی و فرســودگی شغلی و تحمیل 

اضافه کاری اجباری به همکاران می شود.
عضو ششمین دوره شــورای عالی سازمان 
نظام پرســتاری با بیان اینکــه با رایزنی های 
انجام شده با وزارت بهداشت، بحث استخدام 
و جذب نیروهای پرستاری از مطالبات مورد 
پیگیری ما خواهد بود تا انگیزه ای در همکاران 
ایجاد شــود که نتیجه آن رضایت شــغلی و 
رفاه بیماران و مردم اســت، خاطرنشان کرد: 
مهمترین آســیب کمبود نیرو، فرســودگی 
شغلی ناشــی از شیفت های سنگین است که 
موجب افت کیفیت کار پرســتاران می شود 
و در عیــن حــال ممکن اســت بــه جامعه 
دریافت کننده خدمت که همان مردم هستند 

نیز ضربه وارد شود.
وی همچنیــن، دربــاره خشــونت علیــه 
پرســتاران در برخی بیمارســتان ها، تصریح 
کرد: برخورد نامناســب برخی همراهان و … 
با پرســتاران جای تأســف دارد؛ ان شاءالله با 
فرهنگ سازی که در این زمینه انجام می شود 
و جرایمی کــه برای این متخلفــان در نظر 
گرفته خواهد شــد، می توان بخش اعظمی از 

این موارد را کنترل کرد.
محمدی همچنین تأکید کرد: پرســتاران 
گرامی نشــان دادند که با تمام مشــکلات و 
دغدغه های موجود، همیشــه در بحران ها در 

خط مقدم درمان حضور دارند.

رئیس هیات  مدیره انجمن دیابت 
ایران:

داروهای دیابت کالای 
لوکس نیستند

رئیــس هیات  مدیره انجمــن دیابت ایران 
گفت: داروهای دیابت کالای لوکس نیستند و 
برای آن که عدالت در دسترسی به این داروها 
برای همه اجرا شود، باید تحت پوشش بیمه 

قرار بگیرند.
به گزارش خبرگزاری مهر، ســعید کلباسی 
افزود: بــرای ایجاد عدالت در دسترســی به 
داروهای دیابت باید همــه این داروها تحت 
پوشــش بیمه قرار بگیرند. در واقع باید همه 
بیماران دیابتی چه آنهایی که در روســتاهای 
دورافتــاده مــرزی زندگی می کننــد و چه 
آنهایــی که در بهتریــن و مرفه ترین مناطق 
کشــور زندگی می کنند، دسترسی یکسانی 
بــه داروهای دیابتی داشــته باشــند چراکه 
مصرف برخی از داروهــا عوارض زیادی دارد 
و می تواند افت هــای پی درپی قند و یا چاقی 
را به دنبال داشــته باشد. به همین دلیل هر 
داروی جدیدی که نتایج و اثربخشی آن، مورد 
تأیید جامعه پزشــکی است باید در دسترس 

همه قرار گیرد.
این فوق تخصص غدد و متابولیســم ادامه 
داد: نبایــد از حق بگذریم که در حال حاضر، 
بیشــتر انســولین های روز دنیا در کشور ما 
بیمه هســتند. اگر به قیمت این انسولین ها 
در کشــورهای همجوار نگاه کنیم، می بینیم 
که قیمت انســولین در افغانســتان و عراق و 
پاکســتان به شدت بالا اســت و در واقع باید 
بگوییم دولــت در بخش درمان و ســلامت 
بیماران دیابتی ســنگ تمام گذاشــته است، 
اما این درخواســت وجود دارد که اگر همین 
تعداد انــدک از داروهای تأثیرگذار در درمان 
دیابــت را هم تحت پوشــش بیمه قرار دهد، 
مشــکلات و عوارض دیابــت در بین بیماران 
به میزان قابل توجهــی کاهش پیدا می کند؛ 
چراکه انسولین های جدید با کیفیت تر است 
و تعداد تزریق های بیمار به شدت کاهش پیدا 
می کند این هم می تواند هم از نظر ســلامتی 
برای بیمار مؤثر باشــد و هم از نظر اقتصادی 

فشار کمتری به خانواده وارد کند.
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اجتماعی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

چهار شنبه
04 بهمن 1402
 شماره  1615

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری، 
با اشاره به دستور رهبری مبنی بر عدم اجرای 
ســند ۲0۳0، گفت: هدف اجرای سند ۲0۳0 
در وهله اول گسســت خانــواده بود که مقام 

معظم رهبری مانع اجرای آن شدند.
به گزارش ایسنا، انسیه خزعلی در نخستین 
همایش بین المللی تعالــی تعاملات خانواده 
و مدرســه، چالش ها، الگوهــا و راهبردها که 
با حضــور رضامراد صحرایــی وزیر آموزش و 
پرورش برگزار شــد، اظهارکرد: هدف اجرای 
سند ۲0۳0 در وهله اول گسست خانواده بود 
از ایــن رو جای تقدیر بی حد و حصر از رهبر 
انقلاب وجــود دارد. همانطور که امام خمینی 
)ره( در برابر کاپیتولاســیون ایستادند و اجازه 
ندادند دیگران آقایی کنند، رهبری نیز محکم 
گفتنــد نیاز به اجرای ســندهایی که از غرب 
دیکته می شــود نداریم چراکه خودمان اسناد 

داریم .
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری 
با بیــان اینکــه هجمه ها، تهاجــم فرهنگی 
و شــبیخون فرهنگــی در فضــای مجازی و 
ترویج  راســتای  بخش هــای خصوصــی در 
فرهنگی که در خود غرب به بن بست رسیده 
اســت، انجام می شود، توضیح داد: در مدارس 
غربی والدین پشت در مدارس، نسبت به شیوه 
آمــوزش و پرورش فرزنــدان و مطالبی که به 
خــورد بچه ها داده می شــود و ذهنیت آنها را 

دستخوش تغییر می کند، معترض هستند.
خزعلی افزود: قرار بود این فرهنگ در جامعه 
ما رسوخ پیدا کند. سند ۲0۳0 برای اجرا ابلاغ 
شــد اما رهبری مانع اجرای آن شدند تا این 
تسلط فرهنگی از غرب به ایران سرازیر نشود.

وی بــا بیان اینکــه مهم ترین مســاله ای 
که دشــمن به آن چشــم طمع بسته، مسئله 
خانــواده، ذکر خانواده هــای گوناگون، ترویج 
انواع مختلف خانواده، القا کردن تمرد به قشر 
نوجوان و نافرمانی اجتماعی، عدم همراهی با 
خانــواده و روی آوردن به لذت زودگذر، ترک 

تحصیل، فروپاشی اجتماعی و نهایتا بی هویتی 
فردی و اجتماعی اســت گفت: از این رو نیاز 
داریم مهــارت آموزی و یادگیــری همزمان 
بیــن دانش آموزان و اولیاء مدرســه و اولیای 
دانش آموزان شکل گیرد. این همسویی منجر 
به وحدت نظــر، تقویت ارزش هــا در جامعه 

می شود.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری 
با بیان اینکه در ســند تحول بنیادین ارتقای 
جایگاه خانواده و نقش آن تصریح شده است، 
در خصوص اهمیت همکاری خانواده با مدرسه 
تصریح کرد: گاه نقــش و همکاری خانواده با 
مدرســه در حیطه اقتصــادی و مالی خلاصه 
می شود اما ما نیاز داریم در آموزش و پرورش و 
در شیوه تربیتی، سبک زندگی، تغدیه، ورزش 
و ســلامت هماهنگی و همدلی بین مدرسه و 
خانواده ایجاد شــود. این مسئله بر پیشرفت 
علمی و حیات معنوی فرزندان اثر گذار است 
و منجر به تقویت نگرشها و موفقیت های دانش 

آموزان می شود.
خزعلی بروز مشــکلات رفتــاری، تعارض و 
ناهماهنگــی بین اولیاء و مربیــان را از جمله 
مســائلی عنوان کــرد که بــا آن مواجه ایم و 
خاطر نشــان کــرد: این امــر موجب اختلال 
رفتاری در دانش آموزان می شــود، از این رو 
شناخت انتظارات والدین از مدرسه و شناخت 
انتظارات مدرســه از والدین اولین گامی است 
که در تقســم وظایف باید انجــام گیرد. باید 
بعد تاثیرگذاری و مشــارکت والدین بیشــتر 
شود و طوری نباشد که والدین فقط در بحث 
اقتصادی مشارکت داشته باشند بلکه والدین 
باید در مســایل تربیتی بیشتر شریک مدرسه 

باشند.
وی در بخش دیگر ســخنان خود از دو اقدام 
معاونت امــور زنان و خانواده مرتبط با تعلیم و 
تربیــت دانش آموزان خبر داد و گفت: معاونت 
زنــان دو مطلب در ارتباط بــا دانش آموزان و 
خانــواده در حال انجام دارد؛ اول آنکه "زندگی 

و بالندگی" در پنج اســتان در حال اجرا است. 
طی این طرح برخی معلمان با همکاری استان 
قــدس آمــوزش می بینند تــا دوره ای را برای 
والدین برگزار کنند. امیدواریم سال آینده این 
امر به اکثریت اســتان ها ســرایت کند. برنامه 
دیگر ما رویداد »خانواده و فرهنگ عامه« است. 
این رویــداد در ۹ کارگــروه در قالب نیازهای 
خانــواده در حیطه های مختلف اعم از فرهنگ 
ناملموس، بــازی ، مد و لباس، مهارت زندگی، 
تعلیــم وتربیت، کارآفرینی، محیط زیســت و 
تغدیه سالم برگزار می شــود. می توانیم دانش 
آموزان را به عنوان همیار خانواده در این رویداد 

شریک کنیم تا احساس مسئولیت کنند.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری، 
معتقد اســت: حفظ خانواده از جهت کمی و 
کیفی، توجه به خانواده و پاســداری از آن از 
لوازم رســیدن به تمدن و ارتقاء و پیشــرفت 
فرهنگی و علمی جامعه اســت. خانواده اولین 
و مهمترین واحد اجتماعی اســت که بسیاری 
از کارکردها از جمله جامعه پذیری، ســلامت 
جســم و روان و اقناع عاطفی افــراد را عهده 
دار اســت؛ از این رو هر گونه خللی در شکل 

و کیفیــت و چگونگی برخورد بــا خانواده و 
جایگاه خانواده، تبعات جبران ناپذیری را برای 

خانواده به همراه دارد.
خزعلی توضیح داد: خانواده ایرانی برای مقام 
مادر شــانیت والا قائل است و نگاه اسطوره ای 
بــه مادر وطن دارد. از ایــن رو وطن را به نام 
"مام" خطــاب می کند. وطن را بــا نام مادر 
خطاب می کنــد و اگر به جایــگاه مادری در 
خانواده خدشه وارد شود به تبعات گسست از 
مام وطن، بی تفاوتی نســبت به او می انجامد. 
فرد اگر به مام خود بی توجه شود به مام وطن 

هم بی توجه می شود.
 وی تاکیــد کرد: با بیان اینکه نظام مطلوب 
آموزشــی در ایران اســلامی این اســت که 
فرزندانی وفادار به پدر و مادر و وطن را تربیت 
کند اما نظام فــرد گرا و منفعت طلب جایگاه 
خانــواده و علاقمندی به تشــکیل خانواده و 
بسیاری از ملاکها و میزان و ارزش های موجود 
در خانواده را به چالش می کشــد. این پاشنه 
آشیلی است که دشمن آن را مورد هجمه قرار 
داده و می خواهد عکس آن را در جامعه رواج 

دهد.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور: 

هدف سند ۲۰۳۰ گسست »خانواده« بود

معاون اول قوه قضاییه در نشست تکالیف دستگاه های اجرایی 
در مواجهــه با تهدیــدات و رخدادهای ســایبری بر عزم جدی 
دســتگاه قضایی برای ورود به مسئله امن سازی، سالم سازی و 

مصون سازی فضای مجازی تاکید کرد.
به گزارش ایسنا، نشست تخصصی تکالیف دستگاه های اجرایی 
در مواجهه با تهدیدات و رخدادهای سایبری امروز سه شنبه سوم 
بهمن ماه بــه همت معاونت حقوقی و امــور مجلس قوه قضاییه 
با حضور حجت الاســلام والمســلمین محمد مصدق معاون اول 
قوه قضاییه، بهزاد پور ســید معاون حقوقی قوه قضاییه، ذبیح الله 
خداییان رئیس سازمان بازرســی کل کشور، غلامعلی محمدی 
رئیس ســازمان زندان ها و اقدامات تامینی کشــور، سرلشــگر 
مصطفی ایزدی فرمانده قرارگاه تهدیدات نوین سایبری نیروهای 

مسلح و جمعی از مسئولان لشکری و کشوری برگزار شد.
در این نشســت حجت الاسلام والمســلمین محمد مصدق با 
تبریــک ایام ماه رجب و به ویژه ولادت حضرت علی )ع( با تقدیر 
از برگزاری چنین نشســت های مهمی در مورد سیاست قضایی 
جمهوری اســلامی ایران در مواجه با تهدیدهای سایبری، گفت: 
هــدف اصلی از برپایی حکومت هــا برپایی نظم و امنیت عمومی 
جامعه است و آنچه که ملت ها را حول یک محور گرد هم می آورد 
و به تشکیل حکومت وا می دارد رهایی از تهدیدات و تهاجم ها و 
تعارض ها در همه اشکال آن اعم از فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی 
اســت چرا که مقابله موثر با آن از عهده یک حکومت و حاکمیت 

مقتدر برمی آید.
وی گفت: گاهی تهدیدات بــه صورت عینی و ملموس و قابل 
مشاهده اســت از این رو همه چیز روشن اســت و متجاوزان و 
قربانیان مشــخص اســت، اما گاهــی تعرض هــا و تهدیدات ها 
به صورت نــرم جلوه می کنند و حتی گاهــی در قالب حافظ و 
حامی و به عنوان برقرار کننده امنیت جامعه متجلی می شــوند 
و از قالب های پســندیده ای همچون حقوق بشــر، توسعه پایدار، 
حقوق زنان و دموکراسی و مانند این ها که واژگان جذابی هستند 

استفاده می کنند.

معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه از جمله روش های تهاجم 
نرم در جوامع کمتر توســعه یافته و درحال توسعه ترویج کالا و 
خدمات فناورانه در آن ها است، گفت: فناوری جنبه های متعالی 
دارد و این موضوع قابل انکار نیست، اما فناوری می تواند وابستگی 
ایجاد کند که از آن غافل هســتیم، آنچه که در طول این سال ها 
اتفــاق افتاده و هم بخش های خصوصی و حکومتی به آن افتخار 
کرده ایم این اســت که هر موضوعی در حوزه فناوری را تشویق 

کرده ایم.
مصدق گفت: در عین استفاده از هر نرم افزاری، در نظر نگرفته 
ایم که این اســتفاده چه میزان امنیــت ما را تهدید می کند؟ در 
واقع این نرم افزاری که مشــکلات ما را حل می کند ممکن است 
قســمت های دیگر امنیت و آرامش جامعه را از بین ببرد که تا به 

امروز به آن توجه کافی نکرده ایم.
وی بــا بیان اینکه جامعه را نمی شــود از فناوری منفک کرد، 
گفت: جامعه نیازمند فناوری اســت، اما با قدری تأمل در حوزه 
فناوری به این نتیجه می رســیم که تا کنون پژوهشی به صورت 
بخشی و ملی در مورد هزینه و فایده های این نرم افزارهای انجام 
نشده است از این رو همواره آن ها را سودمند می دانیم، اما آیا در 
مورد اثرات منفی که می تواند برایمان داشــته باشد کاری کرده 

ایم.
معــاون اول قوه قضاییه افزود: اکنون در زمینه دسترســی به 
فضای مجازی در برخی نرم افزارها محدودیت ایجاد شده است، 
اما خرید فیلتر شکن بسیار آسان است و اگر تصور کنیم کسانی 
که فیلتر شــکن را ساختند دلشــان برای ما سوخته است ساده 
انگاری است، چرا که با همین فیلتر شکن می توانند امنیت جامعه 

را بر هم بزنند.
مصدق افزود: برگزاری این نشســت را به فال نیک می گیریم 
و می دانیم که دلســوزانه جامعه بسیارند، اما باید همت کرد و با 

ایجاد برنامه هایی سرعت ورود به این موضوعات را افزایش داد.
وی ادامــه داد: این نشســت بیانگر عزم جزم قــوه قضاییه در 
ورود جدی به مســئله امن سازی، ســالم سازی و مصون سازی 

فضای مجازی اســت و در این رابطه برنامه ریزی برای حضور در 
همه ســطوح انجام شده است که بخش عمده آن از طرف معاون 
حقوقی از نظر تقنیینی و نظارتی ازســوی دادستانی کل کشور و 

سازمان بازرسی باید انجام شود.
وی خطاب بــه معاونت حقوقی قوه قضاییــه گفت: در حوزه 
امنیت سایبری باید زمینه های قانونی را بررسی کرده و با استفاده 
کارشناسی از بخش خصوصی و دولتی به بررسی خلأ های قانونی 
در این حوزه بپردازند که با طرح آن در مجلس سعی در حل آن 

داشته باشیم.
معــاون اول قوه قضاییه ادامه داد: به همین ترتیب پاســخ به 
هنگام و بازدارنده به مرتکبان قصور و تقصیر و افرادی که فعل ها 
و ترک فعل های خود موجب ایجاد تهدیدات در کشــور می شوند 

داده خواهد شد.
مصدق با بیان اینکه تعامل ســازنده با مجریــان امور تنظیم 
گر و توســعه فضای مجازی حتما انجام خواهد شــد گفت: همه 
بایــد در مواجه بــا تهدیدات بالقوه و بالفعل کــه نظم، امنیت و 
آرامــش عمومی جامعه را تهدید می کند اقدام کنیم و امیدواریم 
این نشست آغازی برای پیگیری موضوع مهم امنیت سایبری که 
مقام معظم رهبری همواره بر اهمیت آن تاکید کرده اند باشد  تا 

بتوانیم تمام این تهدیدات را به فرصت تبدیل کنیم.
در این نشســت که با حضور مدیران ارشد ذی صلاح در حوزه 
امنیت سایبری کشور و ایمنی زیرساخت ها و داده های ملی برگزار 
شد مسائل و موضوعات حقوقی، قانونی و قضایی درباره چگونگی 
ارتقــای ایمنی و امنیــت دارایی های حیاتی و حســاس ملی و 
مصون سازی مطمئن آن ها دربرابر تهدیدهای همه جانبه سایبری 
بررســی و جهت اتخاذ تمهیدات و تدابیر مربوطه، هم اندیشی و 
هماهنگی ازسوی مســئولان مورد بحث و بررسی قرار گرفت.به 
گفته مســئولان برگزاری نشست، قرار است این موضوع به طور 
پیوســته تا دستیابی به نتایج مؤثر سیاستی و تقنینی در ارتقای 
امنیت سایبری کشورمان از سوی قوه قضاییه با محوریت معاونت 

حقوقی و امور مجلس این قوه پیگیری شود.

معاون اول قوه قضاییه:
دستگاه قضایی برای مصون سازی فضای مجازی عزم جدی دارد

عضو هیات مدیره انجمن داروســازان ایران، با اشــاره به برنامه هفتم 
توسعه کشور، گفت: همین الان هم از آنچه در برنامه هفتم برای تاسیس 

داروخانه مصوب شده است، جلو هستیم.
هادی احمدی، در گفت وگو با خبرنگار مهر، به مشــکلات داروسازان 
و داروخانه هــا اشــاره کرد و افزود: هر ســال نزدیک بــه ۲000 نفر از 
دانشکده های داروسازی کشور فارغ التحصیل شده و به جمع داروسازان 
ایران افزوده می شــوند. البته یک تعداد هم در خارج از کشــور مدرک 
داروسازی می گیرند و بعد از معادل سازی، به عنوان داروساز داخل کشور 

محسوب می شوند.
وی با عنوان این مطلب که ۳۳ هزار داروساز در کشور داریم، ادامه داد: 

در حال حاضر، 1۶ هزار داروخانه در سراسر کشور فعال است.
مدیر روابط عمومی انجمن داروســازان ایران، با انتقاد از تصویرسازی 
برنامه هفتم توسعه کشور برای داروسازان، گفت: بر اساس مصوبه برنامه 
هفتم توســعه، می بایست در پایان این برنامه که البته هنوز شروع نشده 
اســت؛ به ازای هر ۵000 نفر جمعیت کشور یک داروخانه وجود داشته 

باشد.
احمدی توضیح داد: همین الان هم در برخی از نقاط کشور، از برنامه 
هفتم جلو هستیم؛ به طوری که در تهران به ازای هر ۳۷00 نفر جمعیت 
یک داروخانه تأســیس شده اســت. بنابراین، می بینیم که از برنامه جلو 

هستیم.
وی در عین حال به این نکته اشــاره کرد که در برخی اســتان ها مثل 
سیستان و بلوچستان، به ازای هر 10 هزار نفر یک داروخانه وجود دارد.

احمدی در پاســخ به این سوال که چرا شاهد این اختلاف در تأسیس 
داروخانه در استان های مختلف کشــور هستیم، گفت: متأسفانه هرچه 
از مناطق برخوردار کشــور دور می شــویم، این وضعیت بیشتر مشاهده 
می شــود. زیرا، خیلی از داروســازان ترجیح داده اند در مراکز استان ها و 

مناطق برخوردار کشور داروخانه تأسیس کنند.
عضو هیأت مدیره انجمن داروسازان ایران ادامه داد: اگر جمعیت کشور 
را ۸۵ میلیــون نفر در نظر بگیریم، در حال حاضر به ازای هر ۵۵00 نفر 
یک داروخانه وجود دارد که نزدیک به مرز مورد تصویب در پایان برنامه 

هفتم است.
وی با انتقاد از شیوه آموزش در رشته های پزشکی و داروسازی، گفت: 
مشــکلی که در بحث آموزش وجود دارد، این اســت که پذیرش و فارغ 
التحصیلی در رشــته داروسازی بدون پیش بینی برای آینده شغلی این 
افراد صورت می گیرد؛ در واقع، هیچ فکری برای اشتغال فارغ التحصیلان 

نشده است.
احمدی افزود: با این روند در امر آموزش، نخبه های کشور در رشته های 
مختلف از جمله داروسازی، بعد از فراغت از تحصیل، مهاجرت می کنند 
و عملًا، ســرمایه های کشور در کشــورهای دیگر مورد بهره برداری قرار 

می گیرند.
وی با عنوان این مطلب که با ارجاع ۹0 درصد داروسازان به داروخانه ها 
در واقــع آدرس غلط بــه آنها می دهیم، گفت: متأســفانه این تفکر که 
داروســاز فقط باید داروخانه تأسیس کند، اشتباه است. زیرا، داروسازان 
می بابایســت در بیمارستان ها، کارخانجات داروسازی و سایر عرصه ها و 

حوزه های مربوط به داروسازی مشغول فعالیت شوند.
احمدی تاکید کرد: بازار کار داروســاز، فقط داروخانه نیست. در حالی 
که در برخی از شــرکت های داروسازی، شاید تعداد داروسازان به تعداد 

انگشتان دست هم نرسد.

ظرفیت داروخانه ها تکمیل است



خبر

سیاوش اکبرپور رسما سرمربی 
استقلال ملاثانی شد

بازیکن ســابق اســتقلال تهران، سرمربی اســتقلال آبی پوش 
ملاثانی شد.

پس از استعفای میثم سلیمانی از هدایت تیم فوتبال استقلال 
ملاثانی، مسئولان باشگاه با سیاوش اکبرپور وارد مذاکره شدند و 

قرار داد همکاری امضا کردند.
به گزارش ایســنا، اکبرپور 39 ســاله از بازیکنان سابق باشگاه 
استقلال تهران اســت که پیش تر سابقه هدایت تیم های کیمیا 
فرایند قم، مشــکی پوشان و شــهرداری بم در لیگ دسته دوم و 

آکادمی استقلال تهران را در کارنامه دارد.
استقلال ملاثانی در لیگ یک فوتبال حضور دارد.

مناف هاشمی:

پاداش پای سکوی المپیک پاریس 
میلیاردی است

دبیرکل کمیته ملی المپیک اعلام کرد که پاداش پای ســکوی 
مدال آوران در المپیک پاریس میلیاردی خواهد بود.

به گزارش ایســنا، سید مناف هاشــمی در پایان مراسم سده 
المپیک ایران، گفت: خوشــحالم این توفیق را داشــتیم به بهانه 
رونمایی از صدای جهان پهلوان تختی، مراســم سده المپیک را 
برگزار کنیــم. ما ۶۱ مدال آور در ادوار المپیک داشــتیم که ۷۶ 
مدال را از سال ۱9۴۸ تا المپیک توکیو کسب کردند. لازم بود این 

عزیزان در یک مراسم کنار هم باشند تا مورد تقدیر قرار گیرند.
او ادمــه داد: این ایده مطرح بود اما گــردآوری این عزیزان از 
کشــورهای مختلف مثل عبدالله موحد و عزیزانــی که در ایران 
حضــور دارند موضوع مهمی بود. حدود هزار نفر در این مراســم 
حضور داشــتند و به نظرم مراســم با ارزش و متفاوتی نسبت به 
مراســم معمول در کشــور بود. خیلی جای ســخنرانی و حضور 
مقامــات نبود اما خانواده بــزرگ ورزش در کنار هم بودند و روز 
خوبی رقم خــورد تا قبل از المپیک پاریس حال و هوای جدیدی 
برای ورزش ایــران بوجود بیاید. امیــدوارم در پاریس نیز مدال 

آورانی به جمع این  ۶۱ مدال آور ایران اضافه شوند.
وی درباره شــرایط ورزش ایران برای حضور در المپیک پاریس 
گفــت: المپیک پاریــس یک جایگاه بزرگی هســت و جمهوری 
اســلامی نیز مثل سایر کشــورها تلاش برای کسب سهمیه های 
بیشتر دارد. ما رسما ۱۱ سهمیه در کشتی، تیراندازی، تکواندو و 
شمشیربازی کسب کردیم و 3 سهمیه هم غیر رسمی کسب شده 
است. ۲ رشته تیمی ما هنوز کسب سهمیه نکرده اند. بسکتبال که 
امکان پذیر نیست اما در والیبال شانس کمی داریم. پیش بینی ما 
3۰ تا 3۴ سهمیه در ۱۵ رشته ورزشی است. درست است از نظر 
کمی تعداد بالایی نخواهیم داشت اما این امید را داریم که کاروان 

کیفی در المپیک داشته باشیم و مدال های خوبی بدست بیاید.
دبیرکل کمیته المپیک درباره مبلغ پاداش پای سکو گفت: این 
مبلغ قطعا میلیاردی است. قرار است در جلسه هفته آینده هیات 

اجرایی تصمیم قطعی گرفته شود و بعد از آن اعلام خواهد شد.
هاشــمی درباره غیبت برخی از مدال آوران المپیکی همچون 
سوریان، قاسم رضایی و امید نوروزی در این مراسم گفت: از این 
۶۱ مدال آور پیش بینی ما حضور ۴۰ نفر بود چون برخی درایران 
نیســتند و برخی هم فوت کرده اند. حضور مــدال آوران در این 
مراسم به نظرم پررنگ بود. این عزیزانی هم که نیامدند ما دعوت 
کردیم اما جزو اقلیت یک سومی بودند که حضور نداشتند. دلیل 

غیبت آنها را نمی دانیم.

سی و هشتمیِ دختر اسکی باز ایران 
در المپیک زمستانی

نماینده اســکی آلپاین ایــران در مارپیچ بــزرگ المپیک 
زمستانی جوانان سی و هشتم شد.

به گزارش ایســنا، نماینده های اســکی ایران کار خود را در 
بازی هــای المپیک زمســتانی جوانان آغاز کردند و ســارینا 
احمدپور در آلپاین زنان به رقابت با دیگر اسکی بازان پرداخت.

نماینده اسکی ایران که با شــماره حرکت ۷۷ در خط آغاز 
رقابــت مارپیچ بزرگ قرار گرفت در پایان دو مانش در جایگاه 

3۸ ایستاد.
در این رقابت ۷9 شــرکت کننده حضور داشتند که ۴3 نفر 

موفق شدند از خط پایان عبور کنند.  
چهارمین دوره بازی های المپیک زمستانی جوانان از ۲9 دی 

به میزبانی کرده جنوبی آغاز شده و تا ۱۲ بهمن  ادامه دارد.
کاروان اســکی ایران با پنج اســکی باز )دو سهمیه آلپاین و 
سه ســهمیه صحرانوردی( در این بازی ها حضور دارد. سارینا 
احمد پور و علی بلوکات در رشــته اسکی آلپاین و امیر محمد 
ابوالحسن زاده، پرستو آبسالان و ملیکا میرزایی در رشته اسکی 
صحرانــوردی نمایندگان کشــورمان در ایــن دوره از بازی ها 

هستند.
امروز رقابــت مارپیچ بزرگ مردان برگزار می شــود و علی 

بلوکات به رقابت با حریفان خود می پردازد.

اخبار

کمپین فلسطینی ها برای 
اخراج اسرائیل از المپیک 

پاریس
باشگاه های ورزشی فلســطین با راه اندازی کمپین 
از کمیته بین المللی المپیک خواســتند اســرائیل را 
از المپیک پاریس حذف کند. بیش از 3۰۰ باشــگاه 
ورزشی فلســطینی و تعدادی از سازمان های جامعه 
مدنــی کمپینی را آغاز کــرده و از کمیته بین المللی 
المپیک )IOC( خواسته اند تا اسرائیل را از بازی های 
المپیک پاریس حذف کند.این کمپین توسط تیم های 
فلســطینی در فوتبال، بســکتبال و والیبال با کشتن 
بیش از ۲۴ هزار فلسطینی توســط اسرائیل در غزه، 
که کارشناســان ســازمان ملل آن را یک نسل کشی 
توصیف کرده اند، آغاز شد.تخریب دفتر کمیته المپیک 
فلسطین در غزه و کشته شــدن هانی المصدر مربی 
تیم فوتبال المپیک فلسطین از جمله مواردی بود که 
به این درخواســت ها دامــن زد. این کمپین در حالی 
انجام می شود که اسرائیل در دادگاه بین المللی به دلیل 
اتهامات نسل کشــی، با پرونده ای که توسط آفریقای 
جنوبی مطرح شــده و توســط نهاد های بین المللی 
مختلف حمایت می شود، با چالش های قانونی مواجه 
است.درخواست فلسطینی ها با توجه به اقدامات قبلی 
کمیته بین المللی المپیک علیه روســیه مطرح شد و 
آن ها خواستار اجرای مداوم استاندارد ها شدند. کشتار 
ورزشکاران فلسطینی از جمله سعید عوده بازیکن ۱۶ 
ساله نیز توسط باشگاه های ورزشی فلسطین به عنوان 
بخشــی از فراخوان اقدام خود با هدف اعمال فشار بر 
اســرائیل از طریق دیپلماسی ورزشی مورد تاکید قرار 
گرفته است.بیش از ۲۰۰ ورزشکار ایرلندی به این گروه 
ملحق شده و خواستار تحقیق در مورد تبعیت اسرائیل 
از منشور المپیک شدند. فدراسیون جهانی هاکی نیز 
اخیراً اعلام کرد که اســرائیل از مسابقات قهرمانی به 

دلایل امنیتی حذف شده است.

توکیو میزبان بزرگترین 
مبارزه کیک بوکسینگ 

جهان
سوپرلک کیاتمو قهرمان وان چمپیونشیپ در مقابل 
تاکرو سگاوا قهرمان کی- وان در بزرگترین مسابقات 

کیک بوکسینگ در توکیو قرار می گیرد.
شنبه شب هفتم بهمن ماه، استادیوم ۱۲ هزارنفری 
آریاکــه آرنا شــهر توکیــو میزبان صد و شــصت و 
پنجمین رویداد سازمان وان چمپیونشیپ موسوم به 
Seperlek vs. Takeru :۱۶۵ ONE خواهــد 
بود. رویدادی که تحلیلگران ورزشــی از آن به عنوان 
بزرگترین مبارزه پانزده ســال اخیر کیک بوکسینک 
جهان بین سوپرلک کیاتمو قهرمان وان چمپیونشیپ 
و تاکرو ســگاوا قهرمان کی-وان یاد کردند. جایی که 
سوپرلک قهرمان شکســت ناپذیر دسته پرُوزن برای 
دفاع از عنوان قهرمانی خود در مقابل اسطوره سازمان 

کی-وان و قهرمان 9 دوره جهان قد علم خواهد کرد.
در دیگر مبارزه اصلی این کارت، کاد روتولو آمریکایی 
قهرمان سبک وزن گراپلینک برای دفاع از عنوان خود 
در برابــر تامی لانگاکر نــروژی قرارخواهد گرفت. در 
دسته سنگین وزن کیک بوکسینگ نیز ایرج عزیزپور، 
ملی پوش سابق کشــورمان در مبارزه ای حساس به 

مصاف رید اوپاسیک صربستانی خواهد رفت.
در دیگر مبارزات، شینیا آئوکی ژاپنی در مقابل ساگه 
نــورس کات آمریکایی، یوشــیهیرو آکی یاما ژاپنی در 
مقابل نیکی هولسکن هلندی، مارات گرگوریان ارمنی 
در مقابل سیتیچای تایلندی، گری تانون آمریکایی در 
مقابل مارتین نگوئین ویتنامی، ایتسوکی هیراتا ژاپنی 
در مقابل هموطنش آیاکا میورا، دنی کینگاد فیلیپینی 
در مقابل یویا واکاماتســو ژاپنــی، بوکانگ از آفریقای 
جنوبی در مقابل کیتو یاماکیتا ژاپنی و هیروبا مینووا 
ژاپنی در مقابل گســتاوو بلارت کوبایی قرار خواهند 

گرفت.

محرومیت ۴ ساله یک 
فوتبالیست به دلیل 

دوپینگ
محمدحســین حیدری، ورزشــکار لیگ دسته اول 
فوتبال آزادگان، برای مدت ۴ سال از فعالیت در تمامی 
حوزه های ورزشــی محروم شــد. تیم کنترل دوپینگ 
ایران نــادو در روز ۱3/۱۲/۱۴۰۱ در طول مســابقات 
لیگ دســته اول فوتبال کشــور، جام آزادگان در شهر 
تهران از این فوتبالیســت نمونه گیــری انجام داده بود. 
آزمایشگاه کنترل دوپینگ کلن، مورد تایید وادا، وجود 
ماده ممنوعه "نوراندروسترون" )متابولیت ناندرولون( از 
دسته مواد ممنوعه گروه S۱ )استیرویید های آنابولیک( 
را در نمونه ادرار ورزشکار آقای "محمدحسین حیدری" 
شناســایی و گزارش کرد. ابلاغیه تخلف از طریق ایمیل 
به ورزشــکار، فیفا، وادا و فدراســیون ملی اطلاع رسانی 
شد. ورزشکار خواستار شــرکت در جلسه دادرسی بود 
و اعضای شــورای صدور رای ایران نادو ضمن بررســی 
پرونده با در نظر گرفتن ادله، اســناد و شواهد مربوطه 
با در نظر داشــتن اصل مسئولیت مطلق که ورزشکار را 
مسئول نهایی تخلفات می شناسد، ضمن محرز دانستن 
اصل تخلف، دلایل ذکر شــده و مستندات ارائه شده را 
برای کاهش مدت محرومیت کافی ندانستند، به استناد 
ماده ۱-۲-۱۰ از قوانین ملی مبارزه با دوپینگ در ایران 
دوره محرومیت ۴ ســال را برای ورزشکار صادر کردند.

رای صادر شــده در شورای اولیه به درخواست ورزشکار 
در شورای استیناف نیز مورد بررسی مجدد قرار گرفت. 
اعضای شــورای اســتیناف رای صادر شــده ابتدایی را 
تایید کردنــد.از این رو نامبــرده از تاریخ ۲۵/۲/۱۴۰۲ 
لغایت ۲۴/۲/۱۴۰۶ از کلیه فعالیت های ورزشی محروم 
می شــود. مطابق بند ۱-۱۲-۱۰ ورزشکار موظف است 
هزینه های تست دوپینگ شامل هزینه های نمونه گیری 
و آنالیز آزمایشــگاهی را در مدت یک ماه از ابلاغ رای، 
منطبق با مبلغ درج شــده در متن حکم صادر شــده 
جبران کنــد. طبق بند )۱-۱۴-۱۰( از مجموعه قوانین 
ایران نادو ورزشکار از شرکت در کلیه مسابقات داخلی و 
خارجی و فعالیت های ورزشی رسمی در همه رشته های 
ورزشــی محروم بوده در طول دوره محرومیت ۴ ساله 
ملزم بــه رعایت مفاد بند ۱۴-۱۰ از قوانین ملی مبارزه 
بــا دوپینگ ایران خواهد بود. دوره محرومیت ۴ ســاله 
ورزشــکار قطعی است و بر اساس بند 3-۱۴ از مقررات 
ملی در لیســت نفرات محروم قابل دسترســی در وب 
سایت ستاد ملی مبارزه با دوپینگ ایران منتشر شد و از 

طریق مطبوعات نیز علنی می شود.

امیرحســین اصلانیــان در گفتگــو با 
خبرآنلاین درباره مسائل اخیر تیم ملی و 

پرسپولیس صحبت کرد.
ســپهر ســتاری: تیم ملی ایران پس از 
پیــروزی در ۲ بازی نخســت خود مقابل 
فلسطین و هنگ کنگ، راهی مرحله بعدی 
جام ملت های آسیا شده است. با این حال 
در چند روز اخیر انتقادات زیادی نسبت به 
عملکرد تیم ملی در ۲ بازی ابتدایی وجود 
داشته است. شــاگردان امیر قلعه نویی در 
بازی با هنگ کنگ نمایش خوبی نداشتند 
و این موضوع صدای منتقدان را درآورد. از 
طرفی شکست ژاپن مقابل عراق و از دست 
رفتن صدرنشــینی برای ایــن تیم، باعث 
شده احتمال تقابل ایران و ژاپن در مرحله 

یک چهارم نهایی افزایش یابد.
اســبق  امیرحســین اصلانیان، مهاجم 
پرسپولیس در گفتگو با خبرآنلاین مدعی 
شــد که اگر جای قلعه نویــی بود، تلاش 
می کرد ایــران در گروهش دوم شــود و 
فعــلا به ژاپن برخورد نکند. او در خصوص 
عملکرد تیــم ملی و انتقــادات اخیر هم 
صحبت های جالبی را مطرح کرده اســت. 
مهاجــم پرســپولیس در اواخر دهه ۷۰ و 
سال های آغازین دهه ۸۰ همچنین درباره 
شــرایط این تیم هم صحبت کرده که در 

ادامه می خوانید:
تیــم ملی در ۲ بــازی اول خود در جام 
ملت های آســیا برنده شــد ولی انتقاداتی 
نســبت به ســبک بازی تیم به خصوص 
مقابل هنگ کنگ وجود دارد. نظر شما در 

این خصوص چیست؟
اگر بخواهیم در مورد بازی دوم صحبت 
کنیــم، خب ما به هرحال 3 امتیاز بازی را 
گرفتیم. با توجه به اتفاقاتی که در جدول 
افتاد و ژاپن شکســت خورد و مســیرش 
عوض شــد، خب این باعث می شــود هر 
کادر فنی یک سری تفکراتی داشته باشد. 
همانطور کــه دیدید کادر فنی کره جنوبی 
مهندسی کردند و سعی شــان این بود به 
آن ســمت جدول بروند. ژاپن مثل ماری 
است که همه می خواهند از آن فرار کنند. 
بعید نیســت که کادر فنی ما هم بخواهد 
دوم شــود تا ســریع به یکــی از بهترین 
تیم های آســیا نخورد. می تــوان به آن ها 
حق داد و تفکری پشــت آن است. من اگر 
سرمربی باشــم قطعا از ژاپن فرار می کنم. 
آقای قلعه نویی نزدیک تر هســتند و بهتر 
از شــرایط خبر دارند. شــاید هم ترجیح 
بدهند در یک چهارم بازی کنند و شاید هم 
بتوانیم آن ها را ببریم. نمی توان ایراد گرفت 
که چــرا جلوی هنگ کنگ اینطوری بازی 
کردیم. کره هم دقیقا می خواســت طوری 
نتیجه بگیرد که روز آخر همه چیز دست 
خودش باشــد و مطمئن باشــید آن ها به 

عنوان تیم دوم صعود خواهند کرد.
یکی از نــکات نگران کننده ناکامی 

طارمی در گلزنی است.
ترکیب تیم ملی را خیلی تغییر دادند و 
تیم های حریف هم فشــرده بازی کردند. 
شهریار مغانلو هم فرصت زیادی پیدا نکرد. 
توانایی بازیکنان ما در خط حمله اســت 
که در ســطح اروپا بازی می کنند و نقطه 
قوت ما مهاجمان هستند که امیدوارم در 
بازی بعدی گل بزنند. البته سردار آزمون، 
مهدی قایــدی و کریــم انصاری فرد گل 
زده انــد ولی با توجه به بحث اینتر، نگاه ها 
به مهدی طارمی است. البته شرایط جدول 
خیلی عجیب و غریب شد و هیچکس فکر 
نمی کرد این اتفاق بیفتد. ما فکر کردیم چه 
جدول خوبی است و فقط کره را در پیش 
داریم ولی شما دیدید این تیم هم با توجه 
به حضور یورگــن کلینزمن و کادرش که 

افراد پخته و باتجربه ای هســتند، به نظرم 
این تصمیــم را گرفت. در جام جهانی هم 
دیده ام که خیلی تیم ها تصمیم گرفته اند 
دوم شــوند تا به تیم قوی نخورند. به نظر 
من ما باید دوم شویم و از ژاپن فرار کنیم. 

در نهایت ولی تصمیم با کادر فنی است.
نســبت به عملکــرد خــط دفاعی هم 
انتقاداتی وجود داشت و به خصوص جلوی 

هنگ کنگ ناهماهنگی به چشم آمد.
خط دفاعی ما مشکلات ساختاری دارد.

ولی زمان کی روش شرایط دفاعی خوبی 
داشتیم.

تخصــص کــی روش روی کار دفاعی و 
بازی فشــرده و ضدحمله بــود. ببینید او 
در آن ۸ ســال چند نفر را امتحان کرد. ما 
۲ نفر ثابتــی را ندیدیم که بلندمدت کنار 
هم باشــند. شما ببینید در چند تورنمنت 
ناگهان مجید حســینی و روزبه چشــمی 
فیکس شــدند. پرســپولیس که علیرضا 
بیرانوند و محمدحســین کنعانی زادگان را 
به عنوان بازیکنــان فیکس تیم ملی دارد 
هم شرایط دفاعی اش خوب نیست و جلوی 
تیمی مثل استقلال خوزستان دیدیم که ۲ 
گل خورد. ما مشکلی در دفاع داریم که به 
صورت اکتسابی هنوز یارگیری اروپایی را 
یاد نگرفته اند. یک مشــکل هم حفره بین 
۲ دفاع وسط و هافبک دفاعی وجود دارد 
و پاس هایی که تیم های سرعتی می دهند 
منجر به موقعیت می شــود. خود امیرخان 
هم سابقه دیرینه ای دارد و حتما می بیند 
و به این می پردازد ولی تغییر آن ســخت 
اســت. عربســتان و عراق این دوره خیلی 
خــوب کار کردند و تیم مــا هم به لحاظ 
مهره ای خوب اســت ولی اینکه پازل تیم 

خوب جفت و جور شود را باید دید.
تلویزیونی  برنامه های  در  روزها  این 
هم خیلی از تیم ملی انتقاد می شود. 
به نظر شــما الان زمان درستی برای 

این کار است؟
در دوره قبلــی جــام ملت هــا هم یادم 
هســت که آقای خیابانی در دل مسابقات 
انتقاداتش را شــروع کرد و دیگر دوستان 
هم انتقاد می کردند. این همه گفتیم چرا 
به مربی خارجی پــول می دهید و مربیان 
توانایی داریم ولــی الان که مربی داخلی 
آمــده اصلا این رفتار را نمی پســندم. من 
خودم بازیکن بــودم و کوچک ترین انتقاد 
روی بازیکــن تاثیر می گذارد. قدیم فضای 
مجازی نبود که همه چیز را رصد کنند و 
هر کسی هم تریبون داشته باشد. این رفتار 
قشنگ نیست و شما اجازه دهید اگر تیم 
نتیجه نگرفت، انتقاد کنید و مربی هم باید 
از تصمیمات خود دفاع کند. من احساس 

می کنم بعضی دوستان مسائل را شخصی 
می کنند و این را نمی پسندم.

کمی هــم درباره پرســپولیس صحبت 
کنیم که این روزها سرمربی ندارد.

یحیی گل محمدی سه گانه گرفت و این 
انتظــار از هر مدیری مــی رود که قرارداد 
مربی را تمدید کنی و به او آرامش بدهی. 
در کنــارش هم باید تیــم را تقویت کنی. 
چطور شــما بدون هماهنگی مربی نبیل 
باهویی را مــی آوری. می گویند او مهاجم 
اســت ولی من تحقیق کردم بیشتر پشت 
مهاجم و وینگــر بازی می کند. یک خرید 
ناموفــق و دلاری کــه هــدر رفــت و در 
نهایت عده ای سود مالی کردند. یحیی به 
من گفت 3 مهاجم معرفی که عددشــان 
بــالای یک میلیــون دلار بــود. خب این 
ســقف بودجه را نمی فهمم. اگر اسم لیگ 
ما حرفه ای اســت خب سقف یعنی چی؟ 
یعنی بازیکن درجه یک نخریم؟ چطور باید 
در آســیا رقابت کنیم؟ پرسپولیس اگر ۴ 
بازیکن درجه یک داشــت از گروهش بالا 
می رفت و شاید مدعی هم می شد. یحیی 
با اســتعفاهایش هشــدار داد که تیمش 
شرایط خوبی ندارد و مهاجم و گلر ذخیره 
می خواهد. یا دفاع هاش مشکل دارد و این 
هشدارها را داد ولی گوش نکردند و او قطع 

همکاری کرد.
بعد هم بحث برانکو شــد که او هم 

نیامد.
این خیلی بد اســت که یک ماه با اسم 
برانکو بــازی کردند. برانکو وقتی این همه 
ســال در ایران بوده، شــرایط را می داند و 
گل محمدی هم شــاگردش بــوده و قطعا 
با او مشورت کرده و شــرایط تیم را به او 
گفته اند. او هم نمی خواهد بیاید و موفقیت 
قبلــی اش را خراب کنــد. او مربی بزرگی 
اســت و با این تیم خاطــرات خوبی دارد. 
پرسپولیس الان در برزخ است و هر کسی 
که بیاید، اگر حمایت نشــود تیم در چاله 
گیر می کند. الان هم که برانکو حرف آخر 
را زده، آقای درویش اســت و 3۰ میلیون 
هوادار و نمی دانم چطور می خواهد از پس 

این تیم بربیاید.
نــام چند گزینه هم مطرح شــده 
اســت. آیا این اسامی در حد و اندازه 

پرسپولیس هستند؟
نمی دانم. مــا مربی داخلی که شــاغل 
نباشــد هم کم داریم. آقای عبدی هست 
و صحبت از مربیان تیم های دیگر حرفه ای 
نیست و قطعا مدیر باشگاه نمی گذارد مربی 
کــه نتیجه می گیرد، جدا شــود. حالا اگر 
مربی خارجی نیاید، به نظر من در صورت 
رضایت ملوان مهــدی تارتار گزینه خوبی 

است. اگر هم می خواهند خارجی بیاورند، 
بحث پول اســت. اگر پول داریم چرا برای 
یحیی بازیکن نخریدیم؟ اگر هم می خواهی 
مربی مثل اســکوچیچ و بگوویچ بیاوری، 
خب خارجی نیاوری که بهتر است. مربیانی 
کــه نمی توانند رختکن شــان را مدیریت 
کننــد. یک مربی درجه یک باید بیاید که 

همه می دانید پول خوبی می خواهد.
در مورد انتخاب مربی بحث ســقف 

بودجه هم وجود دارد.
باید در نوشــتن قوانیــن تغییراتی باید 
صورت بگیرد. اگر ما می خواهیم در اســیا 
رقابت کنیم، بایــد بگذارند تیم ها بازیکن 
خوب بیاورند. الان لیگ عربســتان چطور 
پربیننده شده و تلویزیون خودمان هم به 
آن می پردازد. شــما اجــازه دهید بازیکن 
خــوب بیاید. پرســپولیس از زمانی که ما 
بــازی می کردیم تا الان نهایتا ۲ تا مهاجم 
خوب داشته اســت. یکی ابراهیم توره بود 
و دیگری یورگن لوکادیا و اسم دیگری به 
ذهنم نمی رسد. بقیه همه ضعیف و درجه 
3 بودند. بازیکن خارجی باید بار تیم را به 
دوش بکشــید، نه اینکه سر بار شود. الان 
همه بازیکنان خــوب تیم دارند و کلا کار 
ســخت اســت. این قانون مــن درآوردی 
فدراســیون خیلی ضربه زده است. یک بار 
هم قانون سقف قرارداد گذاشتند که همه 
دور زدند. الان هم یک قرارداد می نویسند 
و قســمت بیشــتر آن را برای ســال بعد 
می گذارند. به نظرم خیلی شــفاف بگویند 
۵ تیم مدعی بازیکن بخرند. سپاهان الان 
اومد با تاکتیک خوبی که داشت کل لیگ 
را حتی با اینکه نیاز نداشــت جارو کرد. 3 
مهاجم سپاهان روی نیمکت بودند و بقیه 
تیم ها مهاجم نداشــتند. نمی توان ایرادی 
گرفت چون پول داشتند و استفاده کردند 

که رقبا را ضعیف کنند.
کریم باقری هــم اخیرا مصاحبه ای 
به  داد.  انجام  جدایی اش  خصوص  در 
نظر شــما غیبت او چقدر در ناکامی 

پرسپولیس موثر بود؟
منضبطی  انسان  باقری همیشــه  کریم 
بوده و در این سال ها هم کنار پرسپولیس 
بوده اســت. زمان بگوویچ هــم مثلا ما از 
مســئله انضبــاط ضربه خوردیــم وگرنه 
بازیکن زیاد داشتیم. شکی نیست که کریم 
باقری در رعایت نظم تیمی و مدیریت تیم 
نقش داشــت. در حال حاضــر ولی وقتی 
بازیکن نیست، بحث حضور کریم اولویت 
ثانویه اســت. الان اول باید بازیکن بخریم 
و بعد می توانیم کریم باقری را هم بیاوریم. 
پرسپولیس نیم فصل دوم سختی دارد و اگر 

بازیکن نگیرد از کورس عقب می افتد.

امیرحسین اصلانیان:

 یک ماه با اسم برانکو بازی کردند
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